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ÖZGÜR ÖZEL TABURCU OLDU

Üç günde iki 
ameliyat oldu

CHP lideri Özgür Özel, 5 Ni-
san'da ses tellerinden geçirdiği

operasyonun ardından 7 ve 8 Ni-
san'da da göz operasyonu geçirdi.
CHP Ankara Milletvekili Murat
Emir'in başarıyla gerçekleştirdiği
operasyon sonrası Özel hastaneden
taburcu oldu. CHP Genel Merke-
zi'nden yapılan açıklamada, "Cum-
huriyet Halk Partisi Genel Başkanı

Sayın Özgür
Özel, daha ön-
ceden planlan-
dığı üzere 5
Nisan günü ses
tellerinden bir
operasyon ge-
çirmiş, 7 ve 8
Nisan günleri
ise gözlerinden
mercek ameli-
yatı olmuştur"
denildi.

ç

Halit çelİkbudak 

Bayram nostaljisi

Osman köse

Ah bir bayram olsa

Sayfa 4 Sayfa 5

ÖZER İLK MECLİS'TE KONUŞTU

Liyakat yoksa
dedikodu vardır!

31 Mart yerel seçimlerinde
Esenyurt belediye başkanı se-

çilen Prof. Dr. Ahmet Özer yöneti-
minde ilk belediye Meclisi toplandı.
Meclis toplantısında konuşan Özer,
“Benim üstünde duracağım iki şey

var: Liyakat ve
ehliyet. Bir ku-
rumdan liyakati
ve ehliyeti çı-
kardığınız
zaman geriye
dedikodu ve
kaos kalır. Bu
kavramlar mec-
lis üyeleri ve be-
lediye personeli
için de geçerli-
dir” diye ko-
nuştu. I SAYFA 5
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SÜPER KUPA ÇOK 

ERKEN GELDİ!

Süper Kupa finalinde sahadan çeki-
len Fenerbahçe, son dönemde yaşa-

nanlar ile ilgili dünya kamuoyuna yönelik
bir açıklama yayınladı. “İlgili maç takımı-
mızın sahadan çekilmesiyle son bulmuş-
tur” denilen açıklamada, “Kazanmak için
değil doğruları savunmak için sahaya çıktı-

ğımız ve Türk futbolu için tarihi bir günde,
tavrımızı özetlemek adına vurgulamak 
istediğimiz şey şudur ki; Sadece futbolda 
değil yarıştığımız her branşta dünyanın en
büyük spor kulübü olarak adaletsizliğe ve
hukuksuzluğa karşı dik durmaya devam
edeceğiz” ifadeleri kullanıldı.

İYİ Parti Genel Başkanı Meral Akşener "Seçim
sonuçları kapsamında ödediğim bedele razıyım" di-
yerek kurultayda genel başkanlığa aday olmayaca-

ğını duyurdu. Akşener, “Çünkü ben, dün olduğu
gibi bugün de milletimin, devletimin, memleketi-
min iyiliği için her türlü bedeli öderim” diye
konuştu. Akşener'in kararı sonrası Musavat
Dervişoğlu, Koray Aydın ve Tolga Akalın

genel başkanlığa adaylıklarını açıklayan
ilk isimler oldu. SAYFA 7
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Pandemi çok
şey öğretti!

31 Mart
Mahalli

İdareler Seçim-
lerinde Kadıköy,
Suadiye Mahal-
lesi'ne muhtar
seçilen Türk
halk müziği sa-
natçısı Hilal
Özdemir, “Biz
sanatçılar pan-
demide çok sıkıntı çektik. Devle-
time ve dostlarıma sığındım.
Yapılan desteği, yardımları, in-
sanlığı gördükçe muhtarlığın ne
kadar özel ve önemli bir kurum
olduğunu anladım. Muhtarlık
kurumu devletin en şefkatli eli
aslında. Bu yüzden elimden ge-
lenin en iyisini yapmaya çalışa-
cağım” diye konuştu. I SAYFA 4
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Maymun kaçtı 
vatandaş kovaladı

GERGİN BEKLEYİŞ!

Fatih'te toplu taşıma
araçlarından inen va-

tandaşlar bir parke taşının
üstünde duran maymunu
gördü. Bazı vatandaşlar cep
telefonuyla maymunun gö-
rüntüsünü çekerken bazı va-
tandaşlar ise maymunu
yakalamaya çalıştı. Kalaba-
lık karşısında korkan may-
mun bir süre ağaçta bekledi.
Daha sonra ağaçtan inen
maymun vatandaşlara saldı-
rıp kayıplara karıştı. May-
munu gören Şahin Olcay,
“Peşinde gidip sahibi var mı
diye baktım ama sahibi
yoktu” dedi. I SAYFA 3
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Atik Baba veda etti!
Bağcılar Güneşli Ma-
hallesi’nde 40 yıldır

muhtarlık yapan 85 yaşındaki
Atik Yağmur, 31 Mart Ma-
halli İdareler Genel Seçimle-
rinin ardından görevini yeni
muhtar seçilen Engin Kılıç’a
devretti. Mahallelinin 'Atik
Babası' olarak tanınan Yağ-
mur, “Burada aile gibiyiz 40
senenin nasıl geçtiğini ben de
bilmiyorum” dedi. I SAYFA 5
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Çekmeköy'de bir in-
şaatın temel kazısı

sırasında yanında bulu-
nan 6 katlı binanın istinat
duvarı çöktü. Bayram 
öncesi yaşanan çökme
nedeniyle bina sakinleri

tedirgin olurken, bina 
yöneticisi Coşkun Kara-
koç, "Bayramdan sonra
düzelteceklerini söylediler. 
Bayrama kadar dayanabi-
lecek mi?"  ifadelerini 
kullandı. I SAYFA 9

Saldırı, Ambarlı Ma-
hallesi Dr. Sadık Ahmet

Caddesi’nde meydana geldi.
Omar Şhabi bindiği taksiyle
giderken içinde iki kişinin bu-
lunduğu araç yollarını kesti.
Aracın camından sarkan sal-
dırgan taksiye doğru ateş
açtı. Taksi durunca saldırgan
araçtan inerek ateş etmeye
devam etti. Saldırıyı fark
eden taksi şoförü geri gider-

ken, saldırgan Şhabi’ye ta-
bancayla bir kez daha ateş
etti. Saldırgan yaya olarak
kaçarken, diğer şüphelilerin
içinde bulunduğu araç ise
hızla oradan uzaklaştı. Taksi-
den inen Şhabi, ihbar üzerine
gelen polis aracının önüne
kendisini attı. Yaralı adam,
hastaneye kaldırılırken tak-
side birden fazla mermi 
isabet ettiği belirlendi. 

ç

KURSUN 
YAGDIRDI

ç

ADAY OLMAYACAĞIM!

Gülse Birsel, 'Avrupa
Yakası'nın yeniden çe-

kilmeye başlanacağına iliş-
kin iddialara cevap verdi.
“Avrupa Yakası geri dönü-
yor” haberinin palavra oldu-
ğunu belirten Birsel, “Haberi
uyduran bir de "Karakterler

boşanmış mı, çocukları var
mı, hangi oyuncular olacak,
ne zaman sete giriyoruz"
filan uzun uzun sallamış.
Sabahtan beri sevinçle ara-
yan eşe dosta yaşattığım
hayal kırıklığı için özür dile-
rim” açıklamasını yaptı. 
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DİK DURMAYA 
DEVAM EDECEĞİZ

GÜLSE BİRSEL
ÖZÜR DİLEDİ

www.gazetedamga.com.tr
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2019 – 2024 yılları arasında Silivri Be-
lediye Başkanlığı yapan Volkan Yıl-

maz Damga'ya önemli açıklamalarda
bulundu. Son günlerde Silivri Belediyesi
hakkında yapılan ihale haberleri hak-

kında konuşan Yılmaz, “Silivri geneli
kamu hizmet binalarının tadilat

bakım ve onarım işi 6 Mart 2024
tarihinde ilan edilmiş. 27 Mart
2024 tarihinde ihale gerçekleş-

miş. Benim imza yetkim yok, haberim yok,
bütün işlemleri belediyenin yetkili memurları
yapıyor. Yeni gelen belediye başkanı istemi-
yorsa ihaleyi iptal eder, ödeme yapmaz. Ney-
miş efendim; MHP’den CHP’ye geçen Silivri
Belediyesi’nde seçimlerden bir gün sonra 20
milyonluk bir ihaleye imza atılmış. Bu nasıl
yangından mal kaçırma işiymiş. Bunu kim
yazmışsa aklından da karakterinden de
şüphe ederim” tepkisini gösterdi. 

BUNU KİM YAZMIŞSA AKLINDAN DA 
KARAKTERİNDEN DE ŞÜPHE EDERİM

ç

Süper Kupa’da, Fenerbahçe
daha önce yaptığı açıklama

doğrultusunda sahadan çekildi. Ga-
latasaray, 1. dakikada Icardi’nin go-
lüyle öne geçti, sonrasında golün
santrası dahi olmadan Sarı-Lacivert-
liler sahadan çekildi. Karşılaşması-
nın ardından yapılan açıklamada,
“Galatasarayımız, 2023 Turkcell
Süper Kupası’nın sahibi oldu. Şanlı-
urfa 11 Nisan Stadyumu’nda 2022-
23 şampiyonu olarak sahaya çıkan
takımımız, rakibin sahadan çekilme-
siyle kupanın kazananı oldu” ifadele-
rine yer verildi. I SAYFA 15
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Dişime göre bir
muhalefet yok!

Zeytinburnu Belediyesi'nin
yeni dönemde gerçekleşen

ilk Meclis toplantısında tartışma
çıktı. CHP'li Hüseyin Üsküdar,
göçmen sorununu eleştirince Be-
lediye Başkanı Ömer Arısoy,
“Daha ilk meclis toplantısında
tamamen ezber siyaseti yaparak
fabrika ayarları-
nıza dönmüşsü-
nüz. Geçen
dönem de 
söylemiştim ve ilk
günden de görü-
yorum ki dişime
göre bir muhale-
fet yok” diye ko-
nuştu. I SAYFA 9
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YALAN HABERLERI
KIM YAPTIRIYOR?

31 Mart 2024 seçimlerinde koltuğu kaybeden Cumhur İttifakı Silivri Belediye
Başkan adayı Volkan Yılmaz, Damga'ya konuştu. Seçimden sonra bazı basın

yayın organlarında çıkan haberlere tepki gösteren ve “Bu yalan haberleri
kimler neden yaptırıyor?” diye soran Yılmaz, “Ne yapana ne de yaptırana

yakışmıyor. Yalandan, iftiradan medet umulmaz” ifadelerini kullandı

Görev yaptığı 5 yıllık süreçte Si-
livri Belediyesi'ni 70 milyon

dolar kara geçirdiklerini dile getiren
Yılmaz, “31 Mart 2019'da belediyeyi
devraldığımızda ABD dolar kuru 5.65
TL'ydi. Kasada toplam 1 buçuk mil-
yon vardı. O da 265 bin dolara denk

geliyordu. Kamu borcu, 200 milyon
lira, müteahhit borcu 100 milyon li-
raydı. Toplam borcumuz 85 milyon
dolara tekabül ediyordu. 2024'te biz

devrederken; kasada 80 milyon para
bıraktık. 2 buçuk milyon dolar eder.
Kamu borcu 92 milyon TL, müteahhit
borcu 430 milyon TL. Toplam borç
522 milyon TL. Toplam borç 16 mil-
yon 250 bin dolara tekabül ediyor.
Ortalama 70 milyon dolar kara geçir-
mişiz belediyeyi. Şimdi kasa tamtakır
diye haber yaptırıyorlar. İnsanın biraz
yüzü olmalı birbirine bakınca” 
açıklamasını yaptı. I SAYFA 9
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5 YIL İÇİNDE SİLİVRİ BELEDİYESİ'Nİ
70 MİLYON DOLAR KARA GEÇİRMİŞİZ

MEHMET
MERT

ÖZEL HABER

TAHSİS KARARI OY
BİRLİĞİYLE GEÇTİ
TAHSİS KARARI OY
BİRLİĞİYLE GEÇTİ
TAHSİS KARARI OY
BİRLİĞİYLE GEÇTİ
TAHSİS KARARI OY
BİRLİĞİYLE GEÇTİ
TAHSİS KARARI OY
BİRLİĞİYLE GEÇTİ
TAHSİS KARARI OY
BİRLİĞİYLE GEÇTİ
TAHSİS KARARI OY
BİRLİĞİYLE GEÇTİ
TAHSİS KARARI OY
BİRLİĞİYLE GEÇTİ
TAHSİS KARARI OY
BİRLİĞİYLE GEÇTİ
Nişantaşı Üniversitesi’ne tahsis edilen binanın da
haber yapıldığını belirten Volkan Yılmaz, “O bi-
nada en ufak bir ticari faaliyet yok. Üstelik meclis
kararıyla ve oy birliği ile tahsis yapıldı. Yani
CHP’li meclis üyeleri de kabul oyu verdi” dedi. 

Avcılar’da taksiye binen yabancı uyruklu bir kişi kendisini
takip eden iki kişinin silahlı saldırısına uğradı. Saldırı anı
güvenlik kamerasına yansırken polis soruşturma başlattı

KENDİNİ POLİS ARACININ ÖNÜNE ATTI
TEZGAHLARDA
ÇİFTE 
BAYRAM!

Sayfa 16
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Yaşam alanları için temiz su temini hayati önem 
taşıyor. Ancak yanlış su yönetimi nedeniyle içme
suyu, yaşam alanlarına ulaşmadan kirleniyor. 
Kirlenmiş suyun içilmesi ise su kaynaklı birçok 
ölümcül hastalığa neden oluyor. Sağlık Bakanlığı
Temel Sağlık Hizmetleri Genel Müdürlüğü tarafından
yapılan açıklamaya göre, yeryüzündeki tüm hastalık-
ların yarısına yakını suyla ilişkili olarak ortaya çıkıyor

Yaşam kaynağımız olan su, doğru yönetilmedi-
ğinde hayati risk oluşturabiliyor. Birleşmiş Milletler’e
göre dünya nüfusun yaklaşık yüzde 25’ini temsil

eden 2 milyar insan güvenilir olmayan içme suyu kullanıyor.
Sağlık Bakanlığı Temel Sağlık Hizmetleri Genel Müdürlüğü
tarafından yapılan açıklamaya göre, yeryüzündeki tüm hasta-
lıkların yarısına yakını suyla ilişkili olarak ortaya çıkıyor. Su ile
bulaşan enfeksiyöz ishaller dünyadaki tüm ölüm nedenleri
arasında 2. sırada yer alıyor “Yaşamın devamı açısından suyu,
güvenli bir şekilde yönetmek kritik önem taşıyor”diyen Eko-
maxi Yönetim Kurulu Başkanı Osman Yağız, yaşam alanla-
rında suyun güvenli kullanılması noktasında; belediyelere, ev
sahiplerine, site yönetimlerine ve işletmelere önemli roller düş-
tüğünün altını çizerek, yapılması gerekenleri paylaştı:

Su kirlenebilir

Suyu kaynağını yaşam alanlarına ulaşıncaya kadar doğru yö-
netmek gerekiyor. Bu noktada suyu muhafaza eden belediye-
lere önemli sorumluluklar düşüyor. Çünkü su, yaşam
alanlarına ulaşmadan önce belediyeler tarafından tedarik edi-
lip, depolanıyor. Belediyelerin depolama tesislerinin suyu gü-
venle muhafaza edecek sistemlere sahip olması gerekiyor.
Yalnızca belediyelerin depolama tesislerinin değil; evlerimizin,
işyerlerimizin, okulların, hastanelerin ve daha birçok yaşam
alanının su depolama sistemlerinin de doğru seçilmesi gereki-
yor. Bu noktada da; ev sahiplerine, site yönetimlerine ve işlet-
melere önemli roller düşüyor. Ancak ülke olarak bu konuda
yeterince bilinçli değiliz. Çünkü suyumuzun yüzde 80’ini beto-
narme su depolarında muhafaza ediyoruz. Zamanla oksit-
lenme ve korozyon oluşan depolarda suyun kimyasal yapısı
bozuluyor. Bu nedenle su, yaşam alanlarında ulaşmadan kir-
leniyor.

Suyun kalitesini koruyor

Suyu güvenli bir şekilde muhafaza etmek için su depolama
sistemlerinin yüksek mukavemete sahip olması, ulusal ve
uluslararası standartları karşılaması gerekiyor. Bu kriterleri ise
yalnızca “GRP Modüler Su Deposu” teknolojisi karşılıyor.
GRP modüler su depoları, suyu kalitesini bozmadan güvenli
bir şekilde muhafaza ediyor. Yüksek mühendislik malzemesi
olarak tanımlanan ve SMC olarak adlandırılan “cam elyaf
takviyeli kompozit malzeme” ile üretilen GRP su depoları, ge-
leneksel sistemlerden farklı olarak aşırı sıcak ve aşırı soğuk dış
ortam şartlarından etkilenmiyor. GRP panellerin pürüzsüz
yüzey yapısı ve cam elyaf içeriği nedeniyle UV ışınlarının geçir-
genliği sıfıra yakın olduğu için su içerisinde; yosun, mantar ve
bakteri oluşumunu önlüyor. ENGİN BELLİ

Kullandığınız
su çok önemli!

MİDE AğRISI DEYİp GEçME!

SAFRA kesesi taşları nedeniyle
hissedilen ağrının yiyecek ve
yemek alınımı takiben devreye

girdiği için tokken gerçekleştiğini söyle-
yen Prof. Dr. Gökakın, “Hastalarımız
‘midem ağrıyor’ diye yemek yememe
eğilimi içerisinde olmaktadır. Hasta
yemek yemediği zaman safra kesesi ra-
hatlar ve bu durum bir paradoksa yol
açar. Gastrit ağrısı ve safra kesesi ağrısı
en sık karıştırılan ağrılar olmakla birlikte
ikisinin tedavisi birbirinden tamamen
farklıdır. Bu nedenle hastalarımız yaşa-
nan sorunları 'mide ağrısı' diyerek geçiş-
tirilmemeli. Çünkü hatırlanması gereken
nokta; safra kesesi taşları ameliyat 
edilmediği zaman daha ciddi sağlık 
sorunlarına sebep olabilmektedir.” 

uyarısında bulundu.

Sağlık uzmanına danışın

Safra kesesi taşının, genellikle safra ke-
sesinde biriken katı parçacıklar oldu-
ğunu söyleyen Prof. Dr. Ali Kağan
Gökakın, “Bu taşlar birçok kişi için ağ-
rıya neden olabilir. Safra kesesi taşı ağ-
rısı, genellikle safra kesesinin kasılması
veya taşların safra kanallarında tıkan-
ması sonucu ortaya çıkar. Bu ağrı şid-
detli olabilir. Ağrı, genellikle belirli
tetikleyicilerle ilişkilidir ve genellikle ağ-
rılı nöbetler şeklinde ortaya çıkar. Ağrı
çoğunlukla taşlar safra kesesinin çıkışını
tıkadığında veya safra kesesinin kasıldı-
ğında şiddetlenir. Safra kesesi taşı ağrısı
genellikle cerrahi müdahale gerektiren

bir durumdur, bu nedenle bu
tür semptomlar yaşayan kişile-
rin bir sağlık uzmanına danış-
ması önemlidir.” şeklinde
konuştu.

Genetik geçiş etkili
oluyor

Hastalığın diğer belirtilerine de
değinen Prof. Dr. Gökakın,
“Safra kesesi taşları sindirim
sürecini etkileyebilir ve bu da
bulantı ve kusmaya, gaz, şiş-
kinlik ve sindirim güçlükleri
gibi sorunlara
neden olabilir.
Safra yollarını tı-
kayan büyük taş-
lar sarılığa yol
açabilir, bu du-
rumda cilt ve göz-
ler sarı renk alır.

Safra kesesi iltihaplanması veya taşların
tıkanması sonucunda ateş yükselmesi
görülebilir.” açıklamasında bulundu.
Genetik geçişin de safra kesesi taşlarının
oluşumunda etkili olduğunu da belirten
Prof. Dr. Ali Kağan Gökakın, risk fak-
törleri hakkında ise, “Ailenizde safra ke-
sesi taşı olduğunu biliyorsanız bu sizi de
safra kesesi taşı olan bir hasta adayı
yapar. Kilolu hastalarımızda, yaş grubu
olarak da 40-50 yaş grubu olan hasta-
larda safra kesesi taşlarını daha sık gör-
mekteyiz. Hızlı kilo alma-verme gibi
durumlar da safra komponentinin içeri-
ğini değiştireceği için safra kesesi taşı
oluşumda risk faktörüdür.” sözleriyle
yüksek kolesterolü olan kişilerin de safra
kesesi taşlarının oluşumu adına risk fak-
törü taşıyan kişiler olduğu sözlerine ek-
ledi.

Cerrahi müdahale şart

Semptomlara yol açan veya komplikas-
yon riski taşıyan taşlar için cerrahi mü-
dahale gerekebileceği konusunda uyaran
Prof. Dr. Gökakın, “Safra kesesi taşları-
nın teşhisi için genellikle ultrasonografi
kullanılır. Tedavi genellikle taşların bo-
yutuna, semptomlara ve komplikasyon
riskine göre belirlenir. Küçük ve semp-
tomsuz taşlar genellikle tedavi gerektir-
mez. Safra kesesi taşı tedavisi genellikle

safra kesesinin alınması
(kolesistektomi) ile yapılır.
Bu işlem günümüzde ge-
nellikle minimal invaziv
yöntemlerle gerçekleştirilir
ve hastaların çoğu hızla
iyileşir.” ifadelerini kul-
landı. AYŞE ADLI

YOLA CIKACAKLAR 
DIKKAT!DIKKAT!DIKKAT!DIKKAT!DIKKAT!DIKKAT!DIKKAT!DIKKAT!DIKKAT!DIKKAT!DIKKAT!DIKKAT!DIKKAT!

Bu yıl Ramazan Bayramı
tatilinin 9 gün olmasıyla

birçok kişi tatile çıktı
veya çıkmaya

hazırlanıyor. Bayram
tatili için kendi aracıyla

seyahat edecek
vatandaşlara sürüş

güvenliği konusunda
uyarılarda bulunan yol

ve trafik güvenliği
danışmanı Öğr. Gör.

Özgür Şener, “İlk
yapılması gereken araç
bakımını yaptırmak.”

dedi

Ü sküdar Üniversitesi İş
Sağlığı ve Güvenliği Bö-
lümü Öğretim Görevlisi,

Yol ve Trafik Güvenliği Danış-
manı Özgür Şener, Ramazan Bayramı
tatili için yola çıkanlara sürüş güvenliği
hakkında öneri ve uyarılarda bulundu.
Bu yıl Ramazan Bayramı tatilinin 9
gün olmasıyla birçok kişi tatile çıktı
veya çıkmaya hazırlanıyor.  Bayram ta-
tili için kendi aracıyla seyahat edecek
vatandaşların sürüş güvenliği konu-
suna dikkat etmesi gerektiği uyarısında
bulunan yol ve trafik güvenliği danış-
manı Şener, “Tatilinizin aksamaması
veya daha üzücü bir hadise yaşamama-
nız için, seyahate çıkmandan önce ara-
cınızın periyodik bakımlarının tam
olduğundan mutlaka emin olun. İlk ya-
pılması gereken araç bakımını yaptır-
mak.” dedi.

Kendinize mola yerleri planlayın

Seyahate çıkmadan önce mutlaka en az
8 saat dinlenmek gerektiğini kaydeden
Öğr. Gör. Özgür Şener, “Dinç bir vü-
cutla seyahat etmek, seyir zevkiniz ve
güvenliğiniz için çok önemli. Ayrıca se-
yahat öncesi gideceğiniz bölgenin tra-
fik, hava durumunu ve yol çalışma gibi
durumları önceden kontrol edin. Ken-

dinize mola yerleri planlayın ve
acil durumlar için uğrayacağınız
noktalar belirleyin.” şeklinde de
hatırlatmalarda bulundu.

Emniyet kemeri takın

Seyir öncesi aracın lastik, aydınlatma,
yük emniyeti, yakıt gibi fonksiyonları-
nın kontrol edilmesi gerektiğini de kay-
deden Öğr. Gör. Özgür Şener, “Cam
silecek suyu gibi eksiklerin tamamlan-
dığından emin olun. Aracınızın ruhsat,
ehliyet gibi dokümanlarını hazırda bu-
lundurun. Emniyet kemeri takmak 1 sa-
niyenizi almaz. Fakat takılmadığında
acıları bir ömür boyu unutulmaz.
Araçta bulunan tüm yolcuların emniyet
kemeri takmasını sağlayın. Bebekler ve
çocuklar için uygun koltuk kullandığı-
nızdan, çocuk koltuğunun araca, çocu-
ğun da çocuk koltuğuna bağlı
olduğundan emin olun.” uyarılarında
bulundu.

Güneş araçları görmeyi
zorlaştırır

Güneşin de sürücüleri zorlayabileceğini
ve güvenli sürüşü olumsuz etkileyebile-
ceğini belirten Öğr. Gör. Özgür Şener,
sürüş esnasında güneş arkada ise çok
dikkat edilmesi gerektiğini, aynalarda

diğer taşıtların zor görüleceğini veya
hiç görülmeyebileceğini, önde giden
araçların da fren lambaları zor görüle-
ceğini dile getirdi. Sürüş esnasında gü-
neşin önde olduğu durumlarda da
dikkat edilmesi gereken noktalar oldu-
ğunu vurgulayan Öğr. Gör. Özgür
Şener, “Güneş ışıkları parlak bir yüzey
oluşturarak görmeyi zorlaştırır. Etraf-
taki araçlar görme açısı içinde dahi ol-
salar fark edilemeyebilir. Kirli ön cam
sürücünün görüş yeteneğini aşırı olum-
suz şekilde etkiler.” diye konuştu.

Ne yapabilirsiniz?

Öğr. Gör. Özgür Şener, görüş kalitesini
sürüş boyunca en üst seviyede olmasını
sağlayacak güneş
gözlüğü kullanmanın
önemine değinerek,
diğer sürücülerin de
güneşten olumsuz et-
kilenebileceğini bile-
rek aynaların daha
sık kontrol edilmesi
gerektiğine vurgu yaptı. “Karşıdan
gelen araçlara direkt bakmayın, güneş
yansıması gözlerinizi alabilir ve geçici
körlük oluşturabilir.” diyen Şener,
yolun ilerisi net şekilde görülmüyorsa
hızın azaltılması gerektiğini söyledi. 

Hız artıkça 
teHlike de artıyor
Trafik kurallarına uyulması konusuna
da işaret eden Öğr. Gör. Özgür Şener,
tüm araştırmaların ve kaza analizleri-
nin hız artıkça tehlikenin artacağını
kanıtladığını, 500 kilometrelik bir
yolda yapılacak 20 kilometrelik hız
artışının maksimum 40 dakika kazan-
dırdığını, olası bir kaza halinde ölme
riskini ise 6 kat artırdığını hatırlattı.
Öğr. Gör. Özgür Şener, 2 saatte bir, 15
dakikalık molalar verilmesinin gerek-
liliğine de işaret ederek, her yıl bay-
ram haberlerinin kaza haberleriyle
birleştiğini, bu bayram kurallara uya-
rak güvenli ve mutlu bir bayram ge-
çirmenin mümkün olacağını söyledi. 

Safra kesesi taşlarında en sık görülen semptomun mide ağrısı olduğunu belirten Genel Cerrahi Uzmanı Prof. Dr. Ali
Kağan Gökakın, “Farklı hastalıklara da bağlı görülebilen karın ağrısı nedeniyle çoğu hasta safra kesesinde taş
olduğunun farkında olmayabiliyor. Dolayısıyla tanıda yaşanan gecikme tedavi sürecini de etkileyebiliyor” dedi

Kansere dönüşür mü?
Safra kesesi taşlarının, safra kesesinin
içinde oluşan ve bu organla ilişkili bir
sorun olduğunu göstergesi olabileceğini
dile getiren Prof. Dr. Ali Kağan Gökakın,
açıklamasının devamında şu şekilde ko-
nuştu: “Safra kesesi hastalıkları arasında
safra kesesi iltihabı (kolesistit), safra ke-
sesi polipleri ve safra kesesi kanseri yer
alır. Safra kesesi taşları genellikle kansere
dönüşmezler. Ancak, safra kesesi taşları
olan kişilerde nadiren bazı durumlarda
safra kesesi kanseri gelişebilir. Bu duru-
mun olasılığı oldukça düşüktür, ancak dik-
kate alınması gereken bir risktir. Büyük
veya çok sayıda taşlar safra yollarını tıka-
yabilir, bu da safra yolu tıkanıklığına yol
açabilir. Bu durum sarılık, deride ve göz-
lerde sararma (ikterus) gibi belirtilere
neden olabilir. Safra taşları, safra kanalla-
rında tıkanmaya ve enfeksiyona yol açabi-
lir, bu da safra taşı koliti olarak adlandırılan
bir duruma neden olabilir. Bu durum şid-
detli karın ağrısı, ateş, kusma ve hatta şok
gibi ciddi belirtilere neden olabilir.Nadir du-
rumlarda, safra taşları safra kesesi sfink-
terine doğru ilerleyerek akalazyaya yol
açabilir. Bu durumda yemek borusunun
alt kısmında kasların gevşemesi nedeniyle
yutma güçlüğü ve diğer sindirim sorunları
ortaya çıkabilir. Safra kesesi taşı ve diya-
bet arasında bir ilişki olduğu bilinmemek-
tedir. Ancak, bazı çalışmalar bu iki
durumun aynı kişilerde sıklıkla bir arada
görüldüğünü göstermiştir. Bu durum, di-
yabetin safra kesesi taşı oluşumuna etkisi
olabileceğini düşündürmektedir.”

Siyah beyaz Gülben

Gülben Ergen yoğun geçen kış sezonu boyunca
konserden konsere koşmuştu. Ramazan ayında
bu tempoya ara veren Gülben Ergen vaktini aile-

sine ayırdı. Günlerini İstanbul’daki evinde üç oğlu ve an-
nesi ile geçirdi. Bu süre içinde stüdyoya girmek için de vakit
bulan Ergen yeni şarkılar kaydetti.Yaz başında bu yeni şar-
kıları dinleyicileriyle buluşturacağı müjdesini veren Gülben
Ergen dün fotoğraf sanatçısı Ahmet Yürekli imzalı pozla-
rını paylaştı. Köpeği Gonca ile yer aldığı fotoğrafların siyah
beyaz hallerini yayınlamayı tercih eden Gülben Ergen’in
karelerine beğeni ve yorum yağdı. Gülben Ergen, köpeğini
Gonca Vuslateri’nin aracılılığıyla barınaktan sahiplenmiş
bu nedenle adını da Gonca koymuştu. Yaz sezonu için ha-
zırlıklarına başlayan Gülben Ergen hayranlarına “Sürpriz-
lere hazırlıklı olun” diye seslendi. HABER MERKEZİ

Yeni şarkısının hazırlıklarını tamamlayan Gülben
Ergen, fotoğraf sanatçısı Ahmet Yürekli’ye köpeği
Gonca ile poz verdi. Siyah beyaz yayınladığı
kareler binlerce beğeni ve yorum aldı

BURAK 
BİRERDİNÇ

haber
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Kağıthane’de bir şahsın uyuşturucu
madde satışı yaptığı belirlenmesinin ar-
dından, şüpheli şahsın yakalanmasına

yönelik çalışmalar başlatıldı. 05 Nisan’da saat
02.10 sıralarında Ortabayır Mahallesi Dereboyu
Caddesi’nde bir şahsın uyuşturucu madde ticare-
tinde bulunduğu belirlenmesi üzerine eşkal bilgi-
leri tespit edilen şahıs takibe alındı. Şahsın Şişli
Esentepe Mahallesinde bulunan bir ikamet adrese
giriş yaptığı tespit edildi. Şahsın yakalanmasına
yönelik yürütülen çalışmalarda şahsın adresi
önünde güvenlik önlemleri alındı. Kimlik bilgileri
tespit edilen A.K.(20) isimli şahıs, evinden çıktığı
esnada yakalandı. Adreste ve şahsın üzerinde ya-
pılan aramalarda; 13 kilogram 511 gram mari-
huana, 890 gram extacy, 212 gram kokain, 5 adet
hassas terazi, 20 bin 110 lira nakit para, çok sa-
yıda klipsli poşet, ambalaj ve paketlemede kullanı-
lan ısıtıcı ele geçirildi. Yakalanan şüpheli şahıs
“uyuşturucu veya uyarıcı madde imal ve ticareti”
suçundan sevk edildiği adli makamlarca tutukla-
narak cezaevine gönderildi. DHA

Olay, dün öğle saatlerinde
Fatih Balat'ta meydana
geldi. Toplu taşıma araçla-

rından inen vatandaşlar bir parke ta-
şının üstünde duran maymunu
gördü. Bazı vatandaşlar cep telefo-
nuyla maymunun görüntüsünü çe-
kerken bazı vatandaşlar ise

maymunu yakalamaya çalıştı. Kala-
balık karşısında korkan maymun bir
süre ağaçta bekledi. Daha sonra
ağaçtan inen maymun vatandaşlara
saldırıp kayıplara karıştı. Maymunu
gören Şahin Olcay, Metrodan indik-
ten sonra maymunu gördüm. May-
mun sonra kaçmaya başladı. Peşinde

gidip sahibi var mı diye baktım ama
sahibi yoktu. Ağaca çıkınca insanlar
bisküvi verdi, bisküviyi yedikten
sonra paketi uzatan vatandaşlara pa-
keti fırlatıp saldırmaya başladı. Kar-
galar gelip maymuna saldırınca o da
kargalara saldırdı. En sonunda da
kaçtı dedi. DHA

Maltepe’de karşı istikametlerden gelen
iki aracın çarpışması sonucu meydana
gelen trafik kazasında 3 kişi tedbir amaçlı

hastaneye kaldırıldı. Olay, saat 22.00 sularında Kü-
çükyalı sahil yolu Turgut Özal Bulvarı üzerinde
gerçekleşti. Alınan bilgiye göre Kadıköy istikame-
tinde seyretmekte olan 34 HC 0106 plakalı otomo-
bil ile Pendik istikametinde seyretmekte olan 34
BBJ 541 plakalı otomobil çarpıştı. Kaza netice-
sinde Pendik istikametinde ilerleyen otomobildeki 3
kişinin tedbir amaçlı hastaneye kaldırıldığı öğre-
nildi. Kaza sonucu araçlarda ağır hasar meydana
gelirken kaza nedeniyle sahil yolunun Pendik istika-
metinde trafik yoğunluğu oluştu. Kazaya karışan
araçların çekici yardımıyla olay yerinden kaldırıl-
ması ile trafik akışı yeniden normale döndü.

Fatih'te kaldırımdaki parke taşlarının üstünde duran maymun, vatandaşların dikkatini çekti.
Maymunu görenler cep telefonlarıyla görüntü çekerken bazıları ise yakalamaya çalıştı

Maymun kaçtı vatandaş kovaladı

Olay gece saatlerinde Avcı-
lar Doktor Sadık Ahmet
Caddesi’nde meydana geldi.

İddiaya göre, Omar Şhabi isimli kişi,
ticari taksiyle yolculuk yapıyordu. Bu
sırada Şhabi’nin husumetlileri olan
Ümit T. ve Ramazan T.’nin içinde bu-
lunduğu bir araç taksinin önünü kesti.
Aracın camına oturarak taksiye doğru
üst üste ateş açan saldırgan, oradan

atlayarak koşmaya başladı. Saldırıyı
fark eden şoför geri geri giderken, sal-
dırgan ise Şhabi’ye silahla bir kez daha
ateş etti. Saldırgan yaya olarak kaçar-
ken, diğer şüphelilerin içinde bulun-
duğu araç ise hızla oradan uzaklaştı.
Taksiden inen Şhabi, kendisini polis
aracının önüne attı. Yaralı adam has-
taneye kaldırılırken, olaya ilişkin ince-
leme başlatıldı. Yapılan araştırmada

ticari takside birden fazla mermi isabet
ettiği belirlendi. Saldırganların yaka-
lanmasına yönelik çalışma başlatıldı.
Öte yandan saldırı anı cep telefonu ka-
merasına yansıdı. Görüntülerde ticari
taksinin önünün başka bir araç tara-
fından kesildiği, aracın camına oturan
kişinin üst üste ateş açtığı ardından
taksiye doğru koştuğu ardından silahlı
saldırıya devam ettiği görülüyor. DHA

Film gibi bir olay!

Ev değil
zehir deposu

Kafa kafaya
çarpıştılar

Kaza, saat 01.00 sırala-
rında Kuzey Marmara
Otoyolu Beykoz Riva mev-

kisinde meydana geldi. Edirne istika-
metine seyir halinde olan Nabi
Ateş'in kullandığı 54 RG 072 plakalı
TIR, bilinmeyen bir nedenle aynı isti-
kamette seyir halinde olan Uğur Hö-
ke'nin kullandığı 06 ED 9924 plakalı
kargo kamyonuna çarptı. Çarpmanın
etkisi ile savrulan kamyon bariyerlere

çarptıktan sonra devrildi. Kazada
TIR'ın şoförü Nabi Ateş ve kamyon
şoförü Uğur Höke direksiyon kabi-
ninde sıkışarak yaralandı. İhbarı üze-
rine olay yerine itfaiye, jandarma,
polis ve sağlık ekipleri sevk edildi.
Olay yerine gelen itfaiye ekipleri,
araçlarda sıkışan yaralıları çıkarmak
için çalışma başlattı. Yaralı şoförler,
uzun süren çalışmalardan sonra sı-
kıştıkları yerden kurtarılarak hasta-

neye sevk edildi. Kaza nedeniyle
yolda güvenlik önlemi alan polis ve
jandarma ekipleri, bir süre trafiği tek
şeritten kontrollü şekilde sağladı.
Kaza sırasında yola savrulan kargo
paketleri yol bakım ve temizlik ekip-
leri tarafından taşınırken, araçlar vinç
yardımı ile kaldırıldı. Otoyoldaki tra-
fik, çalışmaların ardından tekrar nor-
mal seyrine döndü. Jandarma olayla
ilgili inceleme başlattı. DHA

Olay, 23 Mart Cumartesi günü Yeşilkent
Mahallesi Fatih Caddesi'nde meydana
geldi. Polis ekipleri, 34 YS 1177 plakalı

siyah bir otomobildeki 2 kişiye dur ihtarında bu-
lundu. Ancak, otomobildekiler polisin ihtarına uy-
mayıp kaçtı. Polis ekipleri de şüphelilere ait aracı
kovalamaya başladı. Otomobil, Fatih Caddesi'ne
geldiğinde ara sokaktan çıkan kamyoneti teğet geçe-
rek yol kenarında park halindeki araçlara çarptı. Ka-
zada, şüphelilerin otomobili de dahil toplam 5 araç
zarar gördü. Kazanın ardından hızla otomobilden
inen şüphelilerden birisinin biraz uzaklaştıktan
sonra dönerek araçtan bir şey aldığı güvenlik kame-
rası ile kaydedildi. Avcılar Emniyet Müdürlüğü Asa-
yiş Büro ekipleri, polislerden kaçan ve 4 otomobile
çarpan kişinin Emrah T. olduğunu tespit etti. Şüp-
heli 'Glock' marka ruhsatsız tabanca ile yakalanarak
Yeşilkent'teki polis merkezine teslim edildi. DHA

Yok öyle
kaçıp gitmek

11 kISI Son anda
kurtarIldI

Beykoz'da kaza:
2 yaralı

Beykoz, Kuzey Marmara Otoyolu'nda
seyir halinde olan TIR, aynı istika-
mette ilerleyen kargo kamyonuna
çarptı. Kazada sıkışarak yaralanan

TIR ve kamyon şoförü itfaiye ekipleri-
nin çalışması ile kurtarıldı. Yaralılar
ambulansla hastaneye sevk edildi

Avcılar Tahtakale’de bulunan 4 katlı binanın 1. katında henüz bilinmeyen 
bir nedenle çıkan yangında mahsur kalan 11 kişi itfaiye ekiplerince kurtarıldı

Y angın, saat 20.00 sıralarında
Avcılar Tahtakale Eski İstan-
bul Caddesi’nde bulunan 4

katlı binanın 1. katında henüz bilin-
meyen bir nedenle çıktı. Dumanı
gören vatandaşların ihbarı üzerine
olay yerine itfaiye, polis ve sağlık
ekipleri sevk edildi. İtfaiye ekipleri üst
katlarda kalanları kurtarmak ve yan-
gına müdahale etmek için çalışma
başlattı. Yangın kısa sürede kontrol
altına alınarak söndürülürken mah-

sur kalan 11 kişi ekipler tarafından
kurtarıldı. Öte yandan çıkan yangınla
ilgili inceleme başlatıldı.

Hemen 112'yi aradım

Olayı gören Ünal Avcı, ”Baktım
duman çıkıyor, insanlar bağırıyor,
112’yi aradım hemen. Binaya girdim
şarteli kapattım. Balkonlardaydı in-
sanlar. O zamana kadar zaten itfaiye
yetişti ve tahliye ettiler. Alt kattan üst
kata çıktı dumanlar“ dedi. Bina sa-

kini Ali Abbar ise, ”Biz iftarımızı
yaptık. Birden kapıyı bir açtık,
duman kapıdan bastırdı. Olay nasıl
oldu anlayamadık. Yangın birinci
kattan çıktı. İki arkadaşımız koşarak
indiler. Biz duman yüzünden ineme-
dik. Arkadaşlar bize seslendi birinci
katta yangın var siz inmeyin, dediler.
Sağ olsun itfaiye geldi, bize yardım
ettiler bizleri aşağı indirdiler. Yangını
söndürdüler. Herkes iyi çok şükür
kimse zarar görmedi” dedi. DHA

Avcılar'da polisin 'dur' ihtarına 
uymayan ve kaçarken park halin-

deki 4 araca çarptıktan sonra 
kayıplara karışan şüpheli, glock

tabanca ile yakalandı

Avcılar’da ticari takside
bulunan kişi, 2 husumetli-
sinin silahlı saldırısına uğ-
radı. Saldırganlar önünü

kestikleri araca kurşun
yağdırıp kaçarken, yara-

lanan adam hastaneye
kaldırıldı. Dehşet anları

ise kameraya yansıdı

Kağıthane’de uyuşturucu sattığı belir-
lenen şahıs polis ekiplerinin operasyo-
nuyla yakalandı. Şüphelinin evinden
ve üzerinden 13 kilogram 511 gram
marihuana, 890 gram extacy, 212
gram kokain, 5 adet hassas terazi, 20
bin 110 lira nakit para ele geçirildi

3 ton midye
ele geçirildi

Beyoğlu’nda kaçak avlanılmış 3 ton
midye ele geçirilirken, 2 kişi gözaltına
alındı. Şahıslara toplam 52 bin 484 TL

para cezası kesildi. İstanbul Emniyet Müdürlüğü
Deniz Limanı Şube Müdürlüğü görevlileri, Be-
yoğlu Karaköy iskelesi yakınlarında şüpheli şahıs-
ların bir araca 150 çuval olan yaklaşık 3 ton
ağırlığında kaçak yollarla avlanılmış midye yükledi-
ğini belirledi. Harekete geçen ekipler H.A. ve S.A.
adlı şüphelileri olay yerinde yakaladı. 
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Duygusal 
kavuşma!
Lozan antlaşmasıyla birlikte 
imzalanan mübadele sözleşme-
siyle Çatalca Çiftlikköy'den, 
Yunanistan Yeniçağ Neos Pellas'a
gönderilen, Yunanlı mübadiller
ata topraklarına gelip dedeleri
ve ninelerini andılar

K aç bayram geldi geçti hayatımızdan.
Geriye dönüp baktığımızda içten, hu-
zurla ve hasretle kaç bayram kucak-

laştık sevdiklerimizle? Artık bayram gelmiş
ya da gelmemiş bizim için sıradan bir gün
gibi geliyor. Derin bir nefes alıp iç yakarışla
“Nerede o eski bayramlar” diyen sadece ben
miyim? Her bayram ya bir eksiğiz ya da bir
fazla. Kaybettiklerimizin yerini çocuklarımız
torunlarımız alıyor. Yeni gelenlerle sevincimiz
ve mutluluğumuz artarken, gidenlerin hüznü
ve hasretiyle dolup taşıyor yüreğimiz.

Hayat mücadelesi, geçim derdi ve dünya
telaşı derken bayramların güzelliklerini unut-
tuk. Bayramlarda şu veya bu nedenle birbiri-

mizden kaçar olduk. Komşumuzu akrabamızı
ve sevdiklerimizi unuttuk. Vakitler yetmedi
hatırlamaz ve zaman ayıramaz olduk.  Her
bayram biraz daha öldürüyoruz birbirimizi.
Bayramın maneviyatını birlik ve beraberliğini
bir kenara bırakıp bitmeyen nefret, öfke ve
kin sardı benliğimizi. Kader midir, lanet
midir bu cehennem sıcağında yaşamaya
müptela olmuş hallerimiz?

Bayram sabahları gözleri yollarda gelme-
mizi bekleyen dedelerimiz ninelerimiz geliyor
aklıma. Bayramlarda sevdiklerini kaybetmiş
insanların duygularını düşünüyorum. Elini
öpmeye gidebilecekleri bir büyükleri, neşeyle
bayram sofrasında buluşacak akrabaları, do-
yasıya sarılacak evlatları olmayan insanlar
ne hissederler merak ediyorum. En çok bay-
ramda hissedilmez mi eksik kalma duygusu,

yitirilmiş bir evladın kokusu?
Dört bir yanımızı sarmış terör belasına

kaç vatan evladımızı kurban verdik? Kaç
evlat yitirdik yüzyıllardır nefret savaşlarında
sayan var mı? Kaç anne baba eksik kaldı
yıllar yılı? Kaç bayramı heder ettik, kaç
ruhu zehirledik? Bayramlar neden bayram
gibi gelmiyor asırlardır? Daha ne kadar sü-
recek bu lanet?

Çocukluk yıllarımdan hatırlıyorum; fikir
ve görüş çatışmaları döneminde büyüdüm.

Gencecik insanların, birilerinin maşası oldu-
ğunu, birilerinin çıkarları için birbirini öl-
dürdüğünü gördüm. Mahallelerin
kurtarılmış bölge ilan edildiği zamanları ha-
tırlıyorum. Liselerin, üniversitelerin ideolo-
jik kamplara dönüştürüldüğü yıllar ne kadar
da acımasızdı. Anneler babalar çocukları
sağ salim eve dönsün diye kapılarda bekler,
her dönüş bir şükürle karşılandığı dönemleri
anımsıyorum.

Her gün kaç insan öldü diye istatistik ve-
riler yayınlanırdı gazetelerde. Birinci sayfa-
nın alt köşesi sanki ölüm ilan yeri gibiydi.
Kısaca çok öldüğümüz, çok öldürdüğümüz
yıllardı. O günlerde hayatını kaybedenler
eğer yaşasalardı torunlarına bayram harç-
lığı veriyor olacaklardı muhtemelen. O gün
eksik kalan anneler, babalar evlatlarıyla bir-

likte yaşlanma fırsatını bulacaklardı.
Neredeyse üzerinden yarım asır geçme-

sine rağmen ülkemde halen sen-ben kavgası
son bulmuyor. İnsanlarımız ideolojileri,
yaşam biçimleri ve inançları uğruna halen
ötekileştiriliyor. Siyasi karmaşalar ve çıkar
oyunları topraklarımızda halen hüküm sürü-
yor. Birileri coğrafyamızda huzuru bizlere
çok görüyor. Yine zor bir bayram bu bay-
ram. Yine eksiğiz ve eksilmeye devam edi-
yoruz. Önce niyet edelim, en başta samimi
niyet! Sonra sevgi ve saygıyla candan bir
kucaklaşalım. Kim varsa arayalım, soralım
yanlarına gidelim bayramlaşalım. İlk adımı
önce kendimiz atalım ki bayramımız bay-
ram olsun.

Bayramınız kutlu olsun.
Sağlıcakla…

Ah bir bayram olsa

T ürk halk müziği sanatçısı Hilal
Özdemir, 31 Mart Mahalli İda-
reler Seçimlerinde Kadıköy, Sua-

diye Mahallesi'ne muhtar olarak seçildi.
Mazbatasını alan Hilal Özdemir, muh-
tarlığının ilk gününde, halkın desteğiyle
güzel şeyler yapacaklarını belirtti. Muh-
tarlığın güzel bir duygu olduğunu söyle-
yen Hilal Özdemir, “Beni seçen Suadiye
halkına, güzel kalplere çok teşekkür edi-
yorum. Sanatçılığımı geri planda bırak-
mayacağım elbette. Halkıma hizmet
ederken, müzik yaşamımın her milimetre
karesinde olacak inşallah. Müzikle ilgi-
lide güzel şeyler yapmayı planlıyoruz.
Bugün birinci günüm. Mazbatamı aldık-
tan sonra buna layık olacağım” dedi.

Yüzlerce kişi intihar etti

Özdemir, “Muhtarların artık eskisi gibi
işler yapmadığı konusunda çok duyum
alıyorum. Faal olamadıklarını söyleyen
birçok kesim var. Hatta 'muhtarlar artık
ne iş yapar' diye ileri gidip soru soran-
larda var. Ben bunları duydukça çok
üzülüyorum. Muhtarlık sadece evrak
üreten bir kurum ve yer değildir sadece.
Pandemi döneminde bunu daha açık ve
net gördüm. O dönemde sahada 7-24
muhtarlar vardı. Deprem bölgelerine
yardım göndermede yine muhtarlar
vardı. Yangın oldu yine muhtarlar vardı
sahada. Hakikaten muhtarlık çok önemli
bir yer. Bende bu dönemde çok zor sü-
reçlerden geçtim. Ne kadar sanatçı da
olsam, her şeyden önce bir anneyim. 2
tane evladım var. Hayatımı idame ettir-
mekle mesulüm. Biz sanatçılar pande-
mide çok sıkıntı çektik. Yüzlerce kişi
intihar etti. Bu dönemde yapılacak en
güzel şeyi yaptım. Benim arkadaşımdı
muhtar Nihal Cengiz. Ona ilettim bu
konuyu. Etik ve ucuz olmayan yollara
sapmadım hiçbir zaman. Bir anne ve
Türk kadını olarak yapılabilecek bir şey
yaparak devletime ve dostlarıma sığın-

dım. O zaman yardımlaşmanın doruk
noktasında olduğu zamandı. Yapılan
desteği, yardımları, insanlığı gördükçe
muhtarlığın ne kadar özel ve önemli bir
kurum olduğunu anladım. Ben uzun za-
mandır kişisel eğitim kursları alıyorum.
Bununla birlikte insanlara nasıl faydalı
olabilirimin derdiyle bende bu yola gir-
dim. Daha önce nasıl bana destek oldu-
larsa bende ihtiyacı olana destek
olacağım. Bu kurum devletin en şefkatli
eli aslında baktığınız zaman muhtarlık.
Bu yüzden elimden gelenin en iyisini
yapmaya çalışacağım” diye konuştu.

Muhtarlığın kutsal olduğunu belirten
Özdemir, “Benim aslında manevi babam
rahmetli Selçuk Kutlu muhtardı. Onun
döneminde de çok gidip geliyorduk
muhtarlığa. 2 evladımın da manevi de-
desiydi. Muhtar olan çok sevgili dostum
var. Yaptıkları işler çok kutsal. Birebir in-
sanla bir araya geliyorsunuz. Mesele sa-
dece yardımın nereden aldığınız değil,
size nasıl yaklaştıkları. Magazin bası-
nında benimle ilgili muhtardan destek
aldı. Yardım aldı diye haberler çıkmış.
Ne mutlu ki bana etik olmayan başka bir
şey yapmadım. Muhtardan yardım aldı

dedikleri muhtarda benim canım arka-
daşım Nihal Cengiz Caddebostan ma-
halle muhtarı. Hiçbir şekilde
gocunmuyorum. Önemli olan benim
neyi başardığımdır. Şu anda kocaman
Suadiye Mahallesi muhtarıyım. Allah
bunu bana nasip etti. Meclise kadarda
bir Türk kadını ruhuyla gitmeyi de düşü-
nüyorum inşallah. Mazbatamı yeni aldı-
ğım için öncelikle mahallenin ve kişilerin
sorunlarını ele alacağım. Tek tek gelip
bildirimde bulunuyorlar. Halkında des-
teğiyle güzel şeyler yapmayı umuyorum”
şeklinde konuştu. DHA
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PANDEMI COK
SEY OGRETTI!

1923 yılında Lozan anlaşmasıyla imza-
lanan Mübadele sözleşmesiyle Çatal-
ca'nın Çiftlikköy Mahallesi'nden

Yunanistan Yeniçağ Neos Pellas'a göç eden Yu-
nanlı mübadillerin torunları,  dedelerinin doğduğu
toprakları ziyaret etti. Yeniçağ Neos Pellas'tan
gelen Yunan mübadilleri  ağırlayıp uğurlayan Ça-
talca Belediye Başkanı Erhan Güzel, "Komşuları-
mızı ağırlama fırsatı bulduk. Ata toprklarına gelip
aile büyüklerinin yaşadığı toprakları evleri gezdiler.
Anıları tazeleme fırsatı buldular. Türk misafirper-
verliğiyle ağırladık. Yine bekleriz. Kendilerine hoş
geldiniz dileklerimi sunuyorum” dedi. 
OKTAY APAYDIN

31 Mart Mahalli İdareler
Seçimlerinde Kadıköy,
Suadiye Mahallesi'ne
muhtar seçilen Türk
halk müziği sanatçısı
Hilal Özdemir, “Biz

sanatçılar pandemide
çok sıkıntı çektik. Devle-

time ve dostlarıma
sığındım. Yapılan

desteği, yardımları,
insanlığı gördükçe

muhtarlığın ne kadar
özel ve önemli bir
kurum olduğunu

anladım” diye konuştu
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D in, inanç, ibadet ve ahlak üçlüsünün bileşeni
olarak kabul edilebilir. Farklı dallardan
bilim adamları dini pek çok şekilde tanımla-

yabiliyor. Bu tanımlardaki din, genelde teolojik, fel-
sefi, sosyolojik, ahlaki açılardan ele alınıyor. Din
deyince İbrahimi dinleri anlıyoruz. Bunlar da kronolo-
jik sırayla Musevilik, Hıristiyanlık ve İslamiyet’tir.
Müslümanların iki büyük bayramından biri Ramazan
Bayramı‘dır. Ramazan ayında tutulan orucun biti-
minde ilk üç gün müslümanların bayram günleridir.

* * * *
Daha önce de çeşitli vesilelerle yazdım. Tekrarda

beis görmüyorum. 3 Şubat 1965 Çarşamba gününü
hatırlatmak istiyorum. Yani 59 yıl önce yaşanan olayı.
Almanya’dan Türkiye’ye işgücü göçünün ilk yılları.
Ramazan Bayramı yaklaşmakta ama topluca bayram
namazı kılınacak bir yer yoktur. Köln ve civarında ya-
şayan Türklerin bazen önünden geçtikleri Köln Kated-
rali akla gelir. Cami de, kilise de dinlerin kutsal
yerleri değil mi diye düşünürler. Neden olmasın diye
düşünülür.

* * * *
1962’de Almanya’ya gelen ve 80 yaşında 2020 yı-

lında Hamburg’da vefat eden Sümer Akat’ın ısrarlı
çabası sonucu Köln Katedrali Başpiskoposu Josef
Frings Ramazan Bayramı namazının Katedral’de kı-
lınması için izin verir. Sümer Akat, Sonnenreisen (tu-
ristik) ve UFO (charter) şirketleri ile bir dönem
içhatlarda da uçuş izni verilen İstanbul Havayolla-
rı’nın kurucuları arasındaydı. Henüz yeni mezun bir
teknisyen olarak önce Koln'e gelmiş. Yaşamını
2011’de yazdığı ‘Avrupa’da Anadolu Fırtınası‘ adlı ki-
tapta etraflıca anlatmıştı. Rahmetli Sümer Akat,
bunu da orada etraflıca anlatıyor.

* * * *
Tertip Komitesi kurulur. Tükenmez kalemle üze-

rinde aynen ‘Aziz Muhterem gurbetçi kardeşlerimin
nazarı dikkatine. 3 Şubat 1965 mübarek Ramazan
Bayram namazı Dom kilisesinde kılınacaktır. Müm-
kün mertebe herkes gazete, namazlık ve battaniyeleri-
nizle tedarikl, gelmeniz rica olunur. Taşkınlığa meal
vermeden, izdiham yaratmadan yüce dinimiz ve mille-
timize yakışırşekilde görevimizi iğfa etmeliyiz. Çevre-
nizede duyurulması rica olunur. En derin sevgi ve
saygılarımla‘ yazan duyurular ö dönemki işçi haymla-
rına (yurtlarına) asılır.

* * * *
Tertip komitesinden Hikmet Uygun, Yusuf Topçu ve

İbrahim Toparslan bayrama üç gün kala verilen izin
üzerine hazırlanan bu duyuruları bisikletle dolaşıp
Türklerin yaşadığı yerlere dağıtırlar.  O dönemler
Köln ve civarındaki Türk sayısının 60 bin civarında ol-
duğundan hareket ediliyor. Tabiiki izin işinin o kadar
da kolay olmadığı kolaylıkla tahmin edilebilir.
1942'den 1969'a kadar Köln Başpiskoposluğu gör-
evini üstlenen Josef Frings‘in izni şahsen verdiği,
ancak katedral yönetiminin karara da sahip çıktığı bi-
liniyor. Türkler arasında önce bir tedirginlik yaşan-
dığı, ancak daha sonra kabul edildiği söyleniyor.

* * * *
İnşaatına 13'üncü yüzyılda başlanan ve 19'uncu

yüzyılda tamamlanan Gotik tarzdaki Katedral, Kato-
lik dünyasının önemli merkezlerinden biri olarak
kabul ediliyor. Namaz izin alındıktan sonra durum
herkese duyurulur. Bayram sabahı seccadesini alan
700 civarındaki Türk, Katedrale gelir ve Katedralin
kuzey kısmında namazını kılar. Namazı da Köln Ford
fabrikasında çalışan, daha önce Bursa Ulucami’de
müezzinlik yapan Mehmet Ali Karaman hoca kıldırır.
Bu olay hemen tüm Alman gazetelerinde büyük yankı
uyandırır.

* * * *
Örneğin, haftalık Die Zeit gazetesi 12 Şubat 1965

günü „Müslümanlar Köln Dom’da (Katedral) namaz
kılıyor. Ama Köln’deki lokallerde Türkler istenmi-
yor“başlığıyla duyuruyor. ‘1147 yılında İkinci Haçlı
Seferi’ne çıkılırken dua edilen katedralde Müslüman-
lar Allah-u Ekber sesleriyle namazlarını kıldılar, gi-
derken de katedralin bakımı için yardım kutusuna
para attılar’ diye söz eder.

* * * *
Gazetenin haberine göre, aynı günlerde Köln’deki

lokallerin kapısında ‘Yabancı müşterilerimizle çıkan
sorunlardan dolayı Türkler giremez‘ yazıyormuş. Ga-
zete, ‘Kilise yüzyıllık duvarları yıkarken, insanlar bir
taraftan da bu duvarları örüyor’ diye bitiriyor habe-
rini. Kölnische Rundschau gazetesi ise ‘3 Şubat 1965
dinler tarihine geçen bir gündü’ diyor haberin başlı-
ğında.

* * * *
Hıristiyan aleminin en kutsal yapılarından biri

kabul edilen Köln Katedrali’nde 59 yıl önce karlı bir
kış günü bayram namazının kılınmasına izin veril-
mesi, namaz kılınması, farklı dine mensupların birbir-
lerine karşı önyargısız, hoşgörüyle bakması gibi
açılardan günümüz gözüyle daha da büyük bir önem
kazanıyor bana göre.  Bu tarihi olay göç tarihinde bir
nostalji ama bir de bu açıdan bakmak gerekir diye dü-
şünüyorum. Herkesin Ramazan Bayramı‘nı kutlar,
sevdikleriyle birlikte huzurlu bir bayram geçirmelerini
dilerim. 

Bayram nostaljisi

E senyurt Belediyesi’nin yeni dö-
nemdeki ilk meclis toplantısı
gerçekleşti. 31 Mart yerel se-

çimlerinde yüzde 49.5 oy alarak
CHP’den Esenyurt Belediye Başkanı se-
çilen Prof. Dr. Ahmet Özer, nisan ayı
meclis toplantısı birinci birleşiminde ko-
nuştu. Açıklamasında tüm Esenyurt’un
belediye başkanı olacağını belirten Özer,
meclis üyelerinin tamamıyla uyumlu bir
şekilde çalışmak istediğini söyledi. Mec-
lis toplantısında yapılan gizli oylama ile
meclis birinci başkanvekili Av. Oktay
Kılıç, ikinci başkanvekili Elvan Uçar
Kordu, parti grup başkan vekilleri, encü-
menler, Marmara Belediyeler Birliği
üyeleri seçildi. Katip üyelerinin Aydan
Kara ve Cafer Yağcı olarak seçildiği
meclis toplantısında hukuk, plan bütçe,
imar, şehir ve estetik komisyonu üyeleri
de belirlendi.

Sözümün arkasındayım

Konuşmasına başlarken seçim atmosfe-
rinin şenlik havasında geçtiğini belirten
Özer, “İlk meclisimizin Esenyurt'umuza
ve ülkemize hayırlı ve uğurlu olmasını
temenni ediyorum. Zorlu bir sürecin ar-
dından seçimi geride bıraktık. Bu sü-
reçte halk sözünü söyledi ve tercihini
bizden yana kullandı. 40 gün Esen-
yurt’un bütün mahallelerini, caddelerini,
sokaklarını arşınladık. Evlere gittik,
günde on sekiz saatten az olmamak
üzere bir çalışma yürüttük. Halkla hem-
hal olduk, kucaklaştık. Halkımız bizi, biz
onları sevdik. Nihayetinde de halkımız
tercihini bu şekilde ortaya koydu. Bu
zaten demokrasinin en büyük güzellikle-
rinden biridir. Bizi sevindiren en önemli
noktalardan bir tanesi bir şölen içeri-
sinde seçimin gerçekleşmiş olması, kim-
senin burnunun kanamaması ve
sonuçların herhangi bir sıkıntı yaratıl-
madan ilan edilmesiydi. Çünkü siz de
biliyorsunuz bu seçimlerde Türkiye’nin
gözü Esenyurt’un üstündeydi. O ne-
denle Esenyurt sadece basit bir ilçe seçi-
minden ziyade adeta Türkiye'nin
kaderinin gelip mühürlendiği bir yer ol-
muştu. Ama seçim, bu kadar güzel bir
atmosfer içerisinde gerçekleşince hepi-
mizi, demokrasiye inanan bütün parti-
leri mutlu eden bir tablo oldu. Ben
mazbatamı aldıktan sonra, halkla bu-

luştuğum ilk toplantıda “rozetimi çıkarı-
yorum, bundan sonra hiçbir parti gözet-
meksizin bütün Esenyurt’un belediye
başkanıyım” dedim. Bu sözümün de her
zaman arkasında olacağım ve buna
göre yol yürüyeceğim” diye konuştu. 

Bize kumpas kuruldu

Seçimlerden önce Esenyurt Belediye-
si'ne fazla personel alımı yapıldığı gerek-
çesiyle çıkan tartışmalara değinen Özer,
“Devraldığımız süreçle ilgili de sayın
meclis üyeleriyle paylaşmak istediğim
bir iki husus var. Çünkü seçim sürecinde
hep söyledim. Adil, eşit, kapsayıcı, ulaşı-
labilir bir yerel yönetim inşa edeceğiz.
Demokratik, katılımcı, vesayetten uzak,
şeffaf bir anlayışla Esenyurt’u yönetece-
ğiz. Bizim anlayışımıza göre kamu ya-
rarı gözetilerek yapılacak hiçbir işin gizli
kapaklı yanı olmaz. Kişisel çıkara dayalı
olan yanı olmaz. O nedenle de bunu
sizlerle paylaşmak istiyorum. Biz aday
olduktan sonra geçmiş dönemdeki bele-
diye başkanı bizim partimizden olma-
sına rağmen, bana göre etik olmayan bir
biçimde çok sayıda personel işe almış.
Öyle ki biz seçildikten sonra da bu işe
alımlar devam etmiş, ayın birinde ve
sonrasında da bu alımlar devam etmiş.

Bu uygulamanın, belediyenin ihtiyacı
doğrultusunda değil, adeta yeni gelen
yönetimi zora sokulması adına atılmış
bir adım olduğunu gördüm ve tespit
ettim. Bir çeşit kurulan bu kumpası boz-
mak için derhal müdahalede bulundum.
Bunun hukuki olmadığı, üstelik de
seçim kazanıldıktan sonra yapılan alım-
ların aslında görevi kötüye kullanmak
olduğunu ayan beyan müfettişler ve hu-
kukçular da ortaya koydular. Biz de bir
tasarrufta bulunmak durumundaydık.
Ya bunu görmezden gelerek üstünü ör-
tecektik ya da Esenyurt halkının hak-
kına, hukukuna sahip çıkacaktık. Biz
ikinci yolu tercih ettik. Zaten başından
beri Esenyurt halkına verdiğimiz söz bu
yönde olmuştur ve bu sözün gereğini
yaptık” dedi. 

İrademi ortaya koyarım

Seçim sürecinde, “Kimsenin ekmeğiyle
oynamayacağız” şfadelerini kullandı-
ğını ve bu sözünün arkasında oldu-
ğunu belirten Özer, “Meclis üyelerimiz
olarak siz de bunu bilesiniz istedim. Bu
tamamen etik olmayan, usule uygun
olmayan, hatta belli bir tarihten sonra
da görevi kötüye kullanmak olan bir ta-
sarruftur ve bu tasarrufu yanlış buldu-

ğumuzu, hukuki bulmadığımızı, etik
bulmadığımızı, sadece size değil ilgili
belediye başkanı arkadaşa ve Esenyurt
halkına da söyledim. Çünkü bir şeffaf-
lık içinde yöneteceğimizi belirtmiştik,
bunun gereği de budur. Bu nedenle
sağdan soldan bu tür duyumları siz de
alıyorsunuz. Biz parti ayrımı yapmayız,
yapmak istediğimiz şey Esenyurt halkı-
nın hakkını, hukukunu korumaktır.
Çünkü burası kimsenin babasının malı
değil, burası halkın belediyesidir. Bele-
diye başkanı halkın parasıyla halka hiz-
met etmek için vardır. Bundan sonra da
yapılacak her türlü yanlış işlemde de
bu irademi ortaya koyacağımı bilme-
nizi istiyorum” ifadelerini kullandı.

Tüm makamlar halkındır

Mecliste CHP olarak çoğunlukta ol-
malarına rağmen parti gözetmeksizin
çalışmalarını yürüteceğini belirten Baş-
kan Özer; “Benim üstünde duracağım
iki şey var: Liyakat ve ehliyet. 40 yılını
halkın hizmetine vermiş, üniversitede
bölüm başkanlığından, rektörlüğe
kadar her görevi yapmış, Devlet Plan-
lama Teşkilatında, Yerel Yönetimler
Özel İhtisas Komisyonunda, Milli Eği-
tim Bakanlığında, GAP idaresinde ça-
lışmış biri olarak, yurt dışında ve yurt
içinde edindiğim tecrübelerden de yola
çıkarak diyebilirim ki bir işin düzgün
olmasının temel koşulu liyakat ve ehli-
yettir. Bir kurumdan liyakati ve ehliyeti
çıkardığınız zaman geriye dedikodu ve
kaos kalır. Bu kavramlar meclis üyeleri
ve belediye personeli için de geçerlidir”
diye konuştu. “Değerli meclis üyeleri
mevki, makam kimsenin kendi kişisel
mevki ve makamı değil halkındır” diyen
Özer, “Belediye başkanlığını da Esen-
yurt halkı adına yürütüyorum. Bu ma-
kama saygı Esenyurt halkına saygı
olacaktır. Davranışlar bu çerçevede de-
ğerlendirilecektir. Bu hem meclis üyele-
rimiz için hem diğer herkes için geçerli
olan düsturlardır. Liyakat, ehliyet,
uyum içinde çalışmak, disiplinli, sevgi
ve saygıyı esas alan bir çalışma modeli
bizim ihtiyaç duyduğumuz, Esen-
yurt’un da beklediği hizmetlerin yerine
gelmesi için gerekli olan düsturlardır”
ifadelerini kullandı. 
HABER MERKEZİ

Bağcılar Güneşli Mahallesi’nde 40 yıldır muhtarlık yapan 85 yaşındaki Atik Yağmur, 31 Mart Mahalli
İdareler Genel Seçimlerinin ardından görevini yeni muhtar seçilen Engin Kılıç’a devretti. Mahallelinin 'Atik
Babası' olarak tanınan Yağmur, “Burada aile gibiyiz 40 senenin nasıl geçtiğini ben de bilmiyorum” dedi

Gümüşhane’den İstanbul’a
1950 yılında taşınan ve 1985’den
beri Güneş Mahallesi'nde muh-

tarlık yapan Atik Yağmur, bugün düzenlenen
mazbata töreniyle görevi yeni muhtar olarak
seçilen Engin Kılıç’a devretti. Güneşli Ma-
hallesi’nin ‘Atik Babası’ olarak tanınan ve 40
yıldır muhtarlık görevini sürdüren Yağmur,
31 Mart Mahalli İdareler Genel Seçimle-
rinde adaylığını koymadı. Seçimlerden çıkan
sonuca göreyse Güneşli Mahallesinin yeni
muhtarı Engin Kılıç oldu. Yağmur, bugün
düzenlenen törenle mazbatasını Kılıç’a tak-
dim etti. Mazbata törenine Bağcılar Belediye
Başkanı Abdullah Özdemir de katıldı. Renkli
görüntülere sahne olan törende konuşan

Atik Yağmur, insanlara hizmet etmenin güzel
bir şey olduğunu belirterek “1939 senesinde
doğdum. 1950 senesinde Gümüşhane'den
İstanbul'a geldim. Gümüşhane'den İstan-
bul'a geldikten sonra Güneşli Mahallesi’ne
taşındım. 1980’de Milli Eğitim Basım-
evi'nden emekli oldum. 1985’de burası Bakır-
köy'e bağlı bir köydü. Burada 1985’te
muhtar oldum. Mahallemiz güzel bir ma-
halle 152 tane sokak var. Buradaki insanlar,
Kastamonu, Giresun, Samsun, Ordu, Erzu-
rum gibi farklı yerlerden geldi. Aile gibiyiz, 40
senenin nasıl geçtiğini ben de bilmiyorum.
İnsanlara hizmet etmek, insanların duasını
almak güzel bir şey. 85 yaşındayım artık
ayaklar gitmiyor. Oturarak muhtarlık olmaz.

Onun için bu işi arkadaşımız Engin Kılıç'a
bıraktım. Hayırlı uğurlu olsun” dedi.

Ben hakkımı helal ettim 

Güneşli Mahallesi’ne hizmetlerinden bahse-
den Yağmur “Buraya muhtar olduğum
zaman okul yoktu. Okul yapmak için başka
yere çıkan okulu aldım buraya getirdim.
Başka yere yapılacaktı. Onun için o okulu,
aldım Güneşli'ye getirdim. Bir de Güngö-
ren'de Güneştepe’ye bir okul yapılacaktı.
Adamlara rica ettim, yalvardım, yakardım.
Güneşli’ye okulu yaptık. O kadar mutlu
oldum ki tarif edemem. Herkese teşekkür
ediyorum. Hepsine ben hakkımı helal ettim
onlar da hakkını helal etsinler. Allah razı

olsun. Beni bir abi gibi, bir baba gibi gördü-
ler buraya geldiler. Bizlerle haşır neşir oldu-
lar. Bütün dertlerini söylediler. Ben de
onların dertlerini dinledim. Hepsine teşekkür
ediyorum. Hepsinden Allah razı olsun” ifa-
delerini kullandı. Güneşli Mahallesi'nin yeni
muhtarı Engin Kılıç ise “Öncelikle mahalle-
mizde 40 yıldır muhtarlık görevi yapan Atik
Yağmur’a teşekkür etmek istiyorum. Ger-
çekten mahallemize çok büyük hizmetleri
oldu. Tabii 40 yıllık muhtarın ardından bu
hizmete talip olmak, halkın seçmeni olmak
gerçekten çok büyük bir görev. Çünkü onun
yaptığı hizmetlerin ardından halkta büyük
bir beklenti olacak. Biz de bunu Allah'ın iz-
niyle yapmaya çalışacağız" dedi. DHA

LIYAKAT YOKSA
KAOS VARDIR!

Atik BABA vedA etti!

31 Mart yerel seçimlerinde Esenyurt belediye başkanı seçilen Prof. Dr. Ahmet Özer yönetiminde
ilk belediye Meclisi toplandı. Meclis toplantısında konuşan Özer, “Benim üstünde duracağım iki
şey var: Liyakat ve ehliyet. Bir kurumdan liyakati ve ehliyeti çıkardığınız zaman geriye dedikodu
ve kaos kalır. Bu kavramlar meclis üyeleri ve belediye personeli için de geçerlidir” diye konuştu

45 meclis üyesinin tamamının kendisinin ça-
lışma arkadaşı olduğunu vurgulayan Bele-
diye Başkanı Ahmet Özer, “Onlarla ilgili de
ayrım yapmak istemem. Çünkü burada biz
Esenyurt halkı için hizmete varız. Burada iyi
hizmet yaptığımızda sizin anneniz, kardeşi-
niz bundan faydalanacak. Kötü bir hizmet
yaptığınız takdirde bunun cezasını halkımız
çekecek. Burada yapılması gereken uyum
içinde çalışmaktır. Son olarak bir şey daha

söylemek isterim. Evet, biz çoğunluktayız
ama bu çoğunluk var diye uyumu esas al-
mayan bir yönetim anlayışı sergilemek iste-
mem. Niyetimiz halisanedir, niyet önemlidir,
niyet yapmanın yarısıdır. Karşı taraftan da o
hassasiyeti beklerim. Böyle olmazsa eğer, o
zaman herkes kendi yolunu çizecek. Bu da
bana göre bizden ziyade Esenyurt’a zarar
verir. Benim en temel idealim, hayalim;
kardeşçe ve barış içinde yaşayan, huzur ve

güvenliğin olduğu, 21. yüzyıla yakışan bir
şehir yaratabilmektir. Bunu da hiç kimse
tek başına yapamaz. Ancak sizlerle ve hal-
kımızla beraber olursak başarılı olaca-
ğıma inanan biriyim. Onun için
hepinizden bana yardımcı olmanızı, iş bir-
liği içinde olmamızı, uyum içinde çalışma-
mızı istiyorum. Evet halk sözünü söyledi,
şimdi sıra bizde. Bizim de sözümüzü söy-
leme biçimimiz hizmet olacaktır” dedi. 

HALKIMIZ SON SÖZÜNÜ SÖYLEDİ
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En çok altın
kazandırdı

türkiYe İstatistik Kurumu, mart ayına ilişkin
"finansal yatırım araçlarının reel getiri oran-
ları"nı açıkladı. Buna göre, martta aylık en

yüksek reel getiri, Yurt İçi Üretici Fiyat Endeksi (Yİ-
ÜFE) ile indirgendiğinde yüzde 11,43, TÜFE ile indir-
gendiğinde de yüzde 11,57 ile külçe altında oldu.Yİ-ÜFE
ile indirgendiğinde, yatırım araçlarından dolar yüzde
0,72 ve avro 1,42 getiri sağlarken, mevduat faizi (brüt)
yüzde 0,48, devlet iç borçlanma senetleri (DİBS) yüzde
5,04, BIST 100 endeksi yüzde 4,46 ile yatırımcısına kay-
bettirdi. TÜFE ile indirgendiğinde ise dolar yüzde 0,84
ve avro 1,55 getiri sağlarken, mevduat faizi (brüt) yüzde
0,36, DİBS yüzde 4,92, BIST 100 endeksi yüzde 4,34 ile
kayba yol açtı. Külçe altın, üç aylık değerlendirmede, Yİ-
ÜFE ile indirgendiğinde yüzde 9,21, TÜFE ile indirgen-
diğinde ise yüzde 5,92 ile yatırımcısına en yüksek reel
getiri sağlayan yatırım aracı olarak öne çıktı. Aynı dö-
nemde DİBS, Yİ-ÜFE ile indirgendiğinde yüzde 11,32,
TÜFE ile indirgendiğinde ise yüzde 13,99 oranlarıyla ya-
tırımcısına en çok kaybettiren yatırım aracı olarak kayıt-
lara geçti. Altı aylık değerlendirmeye göre külçe altın,
Yİ-ÜFE ile indirgendiğinde yüzde 19,47, TÜFE ile indir-
gendiğinde yüzde 11,69 ise yatırımcısına en yüksek reel
getiri sağlayan yatırım aracı oldu. Aynı dönemde DİBS,
Yİ-ÜFE ile indirgendiğinde yüzde 16, TÜFE ile indir-
gendiğinde ise yüzde 21,47 ile yatırımcısına en çok kay-
bettiren yatırım aracı olarak belirlendi. AA

Tarım Bakanlığı 
çok deneTim yapTı

Tarım ve Orman Bakanı İbrahim Yumaklı, 
ramazan ayında yaklaşık 103 bin 679

gıda denetimi gerçekleştirdiklerini ve bu 
denetimlerde tespit edilen 1022 

uygunsuzluk için yaklaşık 45 milyon lira 
idari para cezası uygulandığını ifade etti

Borsa haftaya
rekorla başladı

açılıştaBIST 100 endeksi, önceki kapanışa
göre 20,40 puan ve yüzde 0,21 değer kazana-
rak 9.639,23 puana çıktı. Bankacılık endeksi

yüzde 0,33 ve holding endeksi yüzde 0,18 artış kaydetti.
Sektör endeksleri arasında en fazla kazandıran yüzde
1,75 ile orman kağıt basım olurken, en çok kaybettiren ise
yüzde 0,23 ile menkul kıymet yatırım ortaklığı oldu.
Cuma günü, alıcılı bir seyir izleyen Borsa İstanbul'da
BIST 100 endeksi, günü yüzde 5,37 değer kazancıyla
9.618,83 puanla rekor seviyeden tamamladı. Analistler,
küresel pay piyasalarının, ABD Merkez Bankasının (Fed)
faiz indirimlerinin zamanlaması ve büyüklüğüne ilişkin
belirsizliğin devam etmesinin ardından karışık bir seyirle
haftaya başladığını belirterek, bu hafta ABD'de açıklana-
cak enflasyon verileri ve Avrupa Merkez Bankası'nın
(ECB) faiz kararı başta olmak üzere yoğun veri günde-
minin yatırımcıların odağına yerleştiğini söyledi. Bugün
yurt içinde sanayi üretimi, yurt dışında ise Almanya'da
dış ticaret dengesi ve sanayi üretimi, ABD'de tüketici en-
flasyon beklentileri verilerinin takip edileceğini aktaran
analistler, teknik açıdan BIST 100 endeksinde 9.700 ve
9.800 seviyelerinin direnç, 9.600 ve 9.500 puanın destek
konumunda olduğunu kaydetti. AA

aamuhabirinin Bakanlıktan
edindiği bilgilere göre, söz ko-
nusu hat, tüketicilerin sorunla-

rına ilişkin çözüm yollarının sunulduğu ve
bu sorunların ilgili makamlara iletildiği
"çağrı merkezi" olarak hizmet sunuyor.
Hattı arayanlar, insan sağlığı, can ve mal
güvenliği açısından risk taşıyan ürünler
hakkında da bilgi alabiliyor. Söz konusu
hatta 2022'de 333 bin 438 başvuru gelir-
ken, geçen yıl bu sayı 385 bin 682'ye yük-
seldi. Bu yılın ilk çeyreğinde ise tüketiciler,
hatta 102 bin 319 başvuru yaptı.İlk çey-
rekteki başvurular değerlendirildiğinde,
tüketicilerin en çok ayıplı mal ve hizmetler
konusunda şikayette bulunması dikkati

çekti. Bu dönemde gelen başvuruların
yüzde 45,6'sını (46 bin 696) bu konu baş-
lığı oluşturdu. Tüketicilerin en çok şikayet
ettiği ikinci konu, 19 bin 381 (yüzde 18,9)
ile mesafeli sözleşmeler oldu.

Bakanlık çalışmalarını sürdürüyor

Ticaret Bakanlığı, piyasa koşullarında ya-
şanan değişiklikleri, sektörün genel özel-
liklerini, tüketim alışkanlıklarında yaşanan
değişimleri ve tüketicilerden aldığı şikayet
başvurularını dikkate alarak denetim ça-
lışmalarını sürdürüyor. Tüketicilerin ko-
runmasına yönelik, aldatıcı ve yanıltıcı
reklamlar, piyasa gözetimi ve denetimi,
tüketicilerin taraf olduğu sözleşmelerin

denetimi, etiket ile kasa arasındaki fiyat
farkı konularının üzerinde hassasiyetle
duran Bakanlık, tüketicilerin korunmasına
ilişkin mevzuatın uygulanmasındaki et-
kinliğin sağlanması amacıyla mesafeli
sözleşmeler başta olmak üzere abonelik
sözleşmeleri, bankacılık hizmetleri, iş yeri
dışında kurulan sözleşmeler, ön ödemeli
konut satışları, taksitle satış sözleşmeleri,
devre tatil, paket tur, satış sonrası hizmet-
ler ile fiyat etiketi gibi konularda denetim-
ler gerçekleştiriyor. Bu kapsamdaki
denetimler sonucunda geçen yıl yaklaşık
713 milyon lira, 2024 yılının ilk üç ayında
ise yaklaşık 171 milyon lira idari para 
cezası uygulandı. AA

TükeTiciler hizmeTlerden şikayeTçi

Yumaklı, Bakanlığının gerçek-
leştirdiği ramazan denetimle-
rine ilişkin açıklama yaptı.

Bakanlık olarak sorumluluk alanların-
dan birisinin de vatandaşların güvenilir
gıdaya ulaşması olduğuna işaret eden
Yumaklı, bu konuya büyük hassasiyet
gösterdiklerini bildirdi. Yumaklı, tarla-
dan çatala kadar gıdanın her adımını
kontrol altında tutmanın, güvenilir gı-
dayı vatandaşlara sunmanın gayreti
içinde çalışmalarını sürdürdüklerini be-
lirtti. Piyasada haksız rekabetin önlen-
mesi için de çalıştıklarına dikkati çeken
Yumaklı, "Bakanlık olarak 2023'te 1
milyon 300 bin gıda kontrolü gerçekleş-
tirdik. Bu kontrollerde 18 bin 948 iş-
letme hakkında idari para cezası
uyguladık." ifadesini kullandı. Yumaklı,
gıda güvenliğini temin etmek amacıyla
yürüttükleri faaliyetleri ve gıda dene-
timlerini ramazan ayı boyunca aksat-
madan, titizlikle ve aralıksız yürütmeye
devam ettiklerini aktardı.

Ramazan kolilerine yönelik 
kontroller

Yumaklı, ramazanla birlikte halkın tü-
ketim alışkanlıklarında oluşacak muhte-

mel değişiklikleri göz önünde bulundu-
rarak, özellikle tüketiminin artması
muhtemel olan un-unlu mamuller, pas-
tacılık-tatlı ürünleri, ekmek, şeker-şe-
kerli mamuller, et-et ürünleri, süt-süt
ürünleri gibi gıda ürünlerini üreten ve
satan işletmelerin resmi kontrollerine
ağırlık verdiklerini vurguladı. Özellikle
iftar yapılan toplu tüketim yerlerinde
başta hijyen olmak üzere gerekli resmi
kontrolleri yürüttüklerini bildiren Yu-
maklı, açıklamasını şöyle sürdürdü:

"Ramazan paketi-kolisi adı altında
muhtelif gıdaların bir arada yer aldığı
paketlerin satış ve dağıtımının yapıldığı
iş yerlerine yönelik resmi kontrollerde
gıdaların son tüketim tarihi ile etiket bil-
gilerini kontrol ederek gerek görülmesi
halinde bu ürünlerden numune aldık.
Bu kapsamda, ramazan ayı boyunca
Türkiye genelinde 7 bin 500'den fazla
gıda kontrol görevlisiyle        103 bin 679
denetim gerçekleştirdik. Söz konusu de-
netimler sonucunda 1022 işlem için

yaklaşık 45 milyon lira idari para cezası
uyguladık, 13 işletme için ise savcılığa
suç duyurusunda bulunduk. Bu cezalar
ağırlıklı olarak bozulmuş, son tüketim
tarihi geçmiş gıdalar, kayıt yaptırmadan
faaliyette bulunan işletmeler, hijyen ku-
rallarına aykırılık ve Türk Gıda Kodek-
si'ne uygunsuzluktan dolayı verildi."

Vatandaşın sağlığı önemli

Yumaklı, Ramazan Bayramı'nın yaklaş-
masıyla denetimlerin de artırıldığını belir-
terek, ekiplerin şeker ve şekerli mamuller,
pastacılık ürünleri, unlu mamuller, tatlı
üretim ve satış yerleri başta olmak üzere
tüm gıda işletmelerine yönelik resmi
kontrollere hassasiyet gösterdiklerine dik-
kati çekti. Tüketicilerin gıdayla ilgili ihbar
ve şikayetini Türkiye'nin her yerinden Alo
174 Gıda Hattı'na ya da "0501 174 0
174" numaralı Whatsapp Gıda İhbar
Hattı'na bildirebileceklerini kaydeden Yu-
maklı, "Hiç şüphesiz en iyi denetçi tüketi-
cinin kendisidir, tüketicilerimiz bu sürece
ne kadar dahil olursa o kadar hızlı ve
kolay sonuç alabiliyoruz. Vatandaşımızın
sağlığıyla oynayanlara göz açtırmıyoruz,
açtırmayacağız." değerlendirmesinde 
bulundu. AA

Ticaret Bakanlığı bünyesinde hizmet veren "Alo 175 Tüketici Danışma Hattı"na yılın ilk çeyreğinde 102 bin 319 çağrı geldi
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İGA İstanbul 

Havalimanı, elektrik
ihtiyacının tamamını

Eskişehir'de kurulacak güneş
enerjisi santralinden (GES)

karşılayarak bu alanda 
bir ilke imza 

atacak

İ GA Havalimanı İşletmesi AŞ tara-
fından yaklaşık 3 milyon metrekare
alanda yapımına başlanan 199,32

megavat gücündeki Eskişehir GES pro-
jesi kapsamında 439 bin PV panel kuru-
lumu yapılacak. Yıllık 340 milyon
kilovatsaat enerji üretmesi hedeflenen
GES ile İGA İstanbul Havalimanı, tü-
kettiği elektriğin tamamını güneş enerji-
sinden sağlayan dünyadaki ilk
havalimanı unvanına sahip olacak. Yıl
sonunda operasyona geçmesi planlanan
proje için 212 milyon avro yatırım ya-
pıldı. İGA İstanbul Havalimanı Üst Yö-
netici (CEO) Vekili Selahattin Bilgen,
AA muhabirine, "odağımız dünya, hede-
fimiz gelecek" anlayışıyla sürdürülebilir
kalkınmaya katkı sunmanın, en önemli
hedefleri arasında olduğunu söyledi.

Son derece önemli 

2050 Net Sıfır Karbon Emisyonu taah-
hüdü kapsamında Eskişehir GES proje-
sini geliştirdiklerini ifade eden Bilgen,
"Bu GES'in kurulumuyla önleyeceğimiz

105 bin 996 tona eş karbondioksit sera
gazı emisyonuyla, küresel ısınma ve
dünya genelindeki iklim değişikliklerinin
önemli ve endişe verici sonuçlarını hafif-
letmeyi istiyoruz. Projeyi, sadece enerjide
dışa bağımlılığın azaltılması değil, temiz
enerji kullanımının yaygınlaşması açısın-
dan da son derece önemli görüyorum."
dedi. Bilgen, temiz enerji, ekonomik kal-
kınma, toplumsal refah gibi konuları ön
planda tutarak gelecek nesiller için daha
yaşanabilir bir dünya bırakma hedefleri
doğrultusunda çeşitli projeler geliştirdik-
lerine değinerek, şöyle konuştu: "Sera
Gazı Protokolü'nde belirlenen İGA İs-
tanbul Havalimanı'nın Kapsam 1 ve
Kapsam 2 karbon emisyonlarının
2030'da yüzde 45, 2040'ta yüzde 73 dü-
şürülmesi öngörülürken, çevresel sürdü-
rülebilirlik çabalarını güçlendirip,
Kapsam 3 emisyonlarını azaltma hedef-
leri doğrultusunda karbonsuzlaştırma
teknolojileri, sürdürülebilir yakıtların te-
dariki için altyapı desteği, enerji verimli-
liği ve yenilenebilir enerji gibi ana

stratejilere odaklanmayı planlıyoruz."

Atık sular peyzajda kullanılıyor

Atık dönüşümü çalışmalarıyla atıklardan
kaynaklanan emisyonların yüzde 50 azal-
tılması ve araç filolarının kademeli olarak
elektrikli araçlara dönüşümü gibi somut
adımlar attıklarını ifade eden Bilgen, "Bu
adımların yardımıyla geçen yıl toplam
enerji tüketimimiz yüzde 10,7 azaldı. Ha-
valimanımızda tüketilen suyun yüzde
30'unu geri kazanılmış sulardan temin
ettik. Su ayak izimiz bir önceki yıla göre
yüzde 5 azaldı. Atıklarımızın yüzde 35'ini
geri dönüştürdük ve ülke ekonomimize
ham madde olarak tekrar kazandırılma-
sını sağladık." değerlendirmesinde bu-
lundu. Bilgen, oluşan atık sularının,
atıksu kanalizasyon altyapı sistemiyle
toplayarak günde 15 bin metreküp kap-
asiteli İleri Biyolojik Atıksu Arıtma Tesi-
si'nde arıtıldıktan sonra çevrim içi
analizler yoluyla su kalitesi takibi sağlan-
dığını, geri kazanılan suyu peyzaj suyu
olarak kullandıklarını anlattı. AA

Peyzaj alanlarında kullanılan
suyun tamamının geri kazanılmış
sudan sağlandığını vurgulayan
Bilgen, "Böylelikle, havalimanı-
mızda tüketilen suyun yüzde 35'i
geri kazanılmış kaynaklardan
sağlanıyor. Geri kazanım oranının
artırılması için de çalışmalara
devam ediyoruz." dedi. Havalima-
nından toplanan atıkların da Katı
Atık Toplama ve Ayrıştırma Tesi-
si'ne iletildiğini aktaran Bilgen,
"Tesise gelen tüm atıklar tartılarak,
yarı otomatik ayrıştırma siste-
minde ayrıştırılıyor. Tehlikeli atıklar
ise tartım işlemlerinin ardından
Tehlikeli Atık Geçici Depolama
Sahası'nda depolanıyor ve lisanslı
geri kazanım ve bertaraf firmaları
tarafından alınıyor. Evsel atıkları
yakma tesislerinde, organik atık-
ları ise biyometanizasyon ve 
kompost tesislerinde değerlendi-
rerek, döngüsel ekonomiye katkı
sağlıyoruz. Bu uygulamalar 
sayesinde atıkların yüzde 34'ü
geri kazanılıyor." diye konuştu.

Çalışmalar sürüyor

Tüketici fiyat endeksi (TÜFE) ile indirgen-
diğinde martta en yüksek aylık reel getiri
yüzde 11,57 ile külçe altında gerçekleşti
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Y erel seçimler sonrası Meral Akşener,
olağanüstü kongre kararı aldıklarını
açıklamıştı. 27 Nisan 2024 olarak

belirlenen kongre öncesi Akşener, aday ol-
mayacağını açıkladı. Meral Akşener, yaptığı
yazılı açıklama, “30 yıllık siyasi kariyerim bo-
yunca; ülkemizin geleceğini, milletimizin hu-
zurunu, devletimizin iyiliğini yakından
ilgilendiren birçok meselede kararlar almam,
tutumlar benimsemem gerekti. Bu kararları
alırken, bu tutumları takınırken de; her defa-
sında bireysel çıkarlarımı, kısa vadeli potansi-
yel kazanımları ve yapılan her türlü "cazip"
teklifi bir kenara bırakıp; sahip olduğum ah-
laki değerleri, Cumhuriyetimizin temel ilkele-
rini ve Türkiye'nin ihtiyaçlarını merkeze
aldım. Rabbime şükürler olsun ki; aldığım
her kararın, benimsediğim her tutumun ne
kadar isabetli olduğu da, her zaman kısa va-
dede olmasa da, zaman içerisinde mutlaka
ispatlandı” ifadelerini kullandı. 

Asla pişman olmadım

“Günümüz siyasetinde görmeye pek alışık
olmadığımız biçimde; şartlar ne kadar çetin,
siyasi konjonktür ne kadar elverişsiz olursa
olsun; her kararımın, her tutumumun so-
rumluluğunu almayı da mutlaka bildim. Ni-
tekim ödenmesi gereken bedelleri de
başkalarından bir beklentim olmaksızın her
defasında ödedim. Bundan da asla pişman

olmadım” diyen Akşener, “Bildiğiniz üzere,
31 Mart 2024 Mahalli İdareler seçimleri ön-
cesinde İYİ Parti olarak; yetkili kurullarımı-
zın kararı doğrultusunda seçimlere hür ve
müstakil olarak girmeyi tercih ettik. Bu kararı
almamızdaki gayemiz; partimizi Türkiye'de
gittikçe yerleşik hâle gelen siyasi kutupların
yörüngesinden çıkartmak, milletimize de iki
seçenek arasına sıkıştırıldığı rekabetsiz siya-
setten kurtaracak nitelikte yeni bir seçenek
sunarak ülkemize toplumsal, siyasi ve ku-
rumsal çerçevede zararlarını hep beraber de-
neyimlediğimiz kutuplaşma ortamına son
vermek için ilkesel bir adım atmaktı” açıkla-
masını yaptı. 

Sorumluluk bana ait

Seçim sonuçlarının sorumluluğunun kendi-
sine ait olduğunu belirten Akşener, “Bu ka-
rarı alırken, kararı alan partinin genel
başkanı olarak; karşımıza kimleri aldığımızı,
elbette biliyordum. Göğüsleyeceğimiz türlü
zorlukların, gayri ahlaki propagandaların,
satın alınmış iradelerce yapılacak galiz taar-
ruzların, elbette bilincindeydim. Potansiyel
olarak alabileceğimiz menfi seçim sonucu
riskinin, velhasıl yine bir bedel ödeme ge-
rekliliğinin doğabileceğinin de pek tabii far-
kındaydım. Bu nedenle de süreç boyunca
sonuçların sorumluğunun şahsıma ait ol-
duğunu her fırsatta vurguladım dedi.

Meral Akşener açıklamasının devamında,
“Ben şahsen seçim sonuçları kapsamında
ödediğimiz ve ödediğim bedele razıyım.
Geldiğimiz noktada İYİ Parti olarak ismi-
miz, bugünü kazanmak uğruna yarınları
tehlikeye atan kirli pazarlıklarla anılmıyorsa,
ben bu bedele razıyım. Bugün İYİ Parti sar-
sılmış; ama ne iktidarın ne ana muhalefetin,
ne de 2028 hesapları kovalayan bir takım
aktörlerin arka bahçesi olmaya direnmişse,
ben bu bedele razıyım. Ve hatta İYİ Parti,
bugünü feda etme uğruna, bu gidişle yarın
Türkiye'nin önüne çıkacak türlü musibetlere
karşı her zamanki dik duruşunu gösterebile-
cek bir tutum almayı başarabildiyse, ben bu
bedele razıyım. Çünkü ben, dün olduğu gibi
bugün de milletimin, devletimin, memleketi-
min iyiliği için her türlü bedeli öderim. Bu
kapsamda, seçimlere dair muhasebemizi
yapacağımız, 2028'e giden yolda rotamızı
belirleyeceğimiz seçimli olağanüstü kurulta-
yımızda Genel Başkanlığa aday olmayaca-
ğımı ilan ediyorum. Kurultayımızın
şimdiden; partimiz, milletimiz ve memleke-
timiz için hayırlara vesile olmasını diliyor,
aday olacak tüm arkadaşlarıma başarılar
diliyorum” diye konuştu. Akşener'in aday
olmayacağını açıklamasının ardından Mu-
savat Dervişoğlu, Koray Aydın ve Tyolga
Akalın genel başkanlığa adaylıklarını 
açıklayan ilk isimler oldu. 

İlk toplantıda
seçim yapıldı

BAKIRKÖYBelediye meclisi yeni
dönemin ilk toplantısını gerçekleş-
tirdi. İstiklal Marşı’nın okunması

ve saygı duruşu ile başlayan toplantıda, 31
meclis üyesine rozetleri takıldı. Toplantıda
yeni dönemde iki yıl süreyle görev yapacak
meclis başkan vekili, meclis katip üyeleri ve
bir yıl süreyle görev yapacak çalışma komis-
yonları ile encümen üyeleri seçimleri yapıldı.
Meclis toplantısının açılışında konuşan Baş-
kan Ovalıoğlu, yeni dönemde görev yapacak
olan meclis üyelerini tebrik ederek başarılar
diledi.

Gizli oylama yapıldı

Gizli oyla yapılan oylamada ise Meclis
Katip Üyeliği’ne Fatma Selen Kocaoğlu ve
Efe Kanat, Meclis Başkan Vekilliği’ne  Çiğ-
dem Kırıkoğlu, ikinci başkan vekilliğine Mar-
garin Dikme, Encümen Üyeliği’ne Mustafa
Fazlıoğlu, Jale Bakistanlı ve Meltem Beka-
roğlu seçildi. Meclis toplantısında komisyon
üyeleri de belirlendi. Yapılan komisyon se-
çimlerinin ardından Plan ve Bütçe Komisyo-
nu’na Uygar, Elitoğ, Mahmut Koray Biber,

Meltem Dikmen Unucular Temel Polat,
İmar Komisyonu’na Çağan Bulut, Caner
Kılıç, Mustafa Uğur Dündar, Mustafa Fazlı-
oğlu seçildi.

Oylamaya katılmadı

CHP İlçe Başkanı Gizem Başaran Arslan ve
yönetimiyle birlikte, bazı muhtarlarla birlikte
çok sayıda sivil toplum kuruluşu kuruluşu
temsilcisi ve vatandaşlarında izlediği toplan-
tıda, kanun gereği 4 Cumhuriyet Halk Par-
tili, 1’de Ak Partili meclis üyelerinden oluşan
komisyon üyesi seçimlerinde Ali Fatinoğ-
lu’nun oylamaya katılmamasının yanı sıra,
katılmayacağını ifade etmesi de dikkat çekti.
Meclise kontenjan birinci sıradan giren
Ertan Yıldız’ın ise hiçbir komisyonda yer al-
madığı görüldü. Yapılan oylamada komis-
yonlara seçilen üyeler belirlendi. Hukuk
Komisyonuna, Uğur Dündar, Tuğçe Çalık
Karademir, Jale Bakistanlı, Selen Kocaoğlu
ve Özgür Polat seçilirken, Kentsel Dönüşüm
Komisyonu'nda Ali Rıza Akyüz, Caner Kılıç,
Çağhan Bulut, Kenan Şahin, Özgür Polat
görev yapacak.

İYİ Parti Genel Başkanı
Meral Akşener "Seçim 
sonuçları kapsamında

ödediğim bedele razıyım"
diyerek kurultayda genel
başkanlığa aday olmaya-
cağını duyurdu. Akşener,
“Çünkü ben, dün olduğu

gibi bugün de milletimin,
devletimin, memleketimin
iyiliği için her türlü bedeli

öderim” diye konuştu. Ak-
şener'in kararı sonrası İYİ
Parti'de art arda adaylık

açıklamaları geldi

Bakırköy Belediye Meclisi, yerel seçimlerin ardından yeni
dönemin ilk olağan toplantısını Ayşegül Özdemir Ovalıoğlu
başkanlığında yaptı. Toplantıda konuşan Başkan Ovalıoğlu,
“Atatürk ilkeleriyle Cumhuriyet değerlerine bağlı, liyakatlı ve
çalışkan kadrolarla hedeflerimize hızla ilerleyeceğiz” dedi

CHP Beylikdüzü İlçe Başkanı

Özdemir Polat 
Polat Tekstil Yönetim Kurulu Başkanı

Mülayim
DeMİrtaş

ODEDIGIM 
BEDELE RAZIYIM!



3 1 Mart yerel seçimlerinin tartışması
sürüyor. Özellikle büyükşehirlerde
Cumhur İttifakının elindeki ilçeleri de

kaybetmesi üzerine… 39 ilçesi bulunan İs-
tanbul'da CHP, 25 ilçede seçimi kazandı.
Bazı ilçelerde ise az bir farkla kaybetti, oyunu
önemli oranda yükseltti. Bu ilçelerden biri de
Fatih. Cumhur İttifakının Adayı Mehmet
Ergün Turan yüzde 49.36, CHP Adayı Mahir
Polat ise yüzde 47.22 oy aldı. AK Parti’nin
‘kale’lerinden biri olarak nitelendirilen Fa-
tih’te aday olan ve seçimi az bir farkla kaybe-
den Mahir Polat, Evrensel Gazetesi'ne
konuştu. Polat, “Siyaseten sonuçlar yaşanan
algı değişimini tam yansıtmıyor. Bence bu
olağanüstü sonuca rağmen… Oluşan yeni
algı bunun çok ötesinde” dedi.

“Muhafazakar” kesimin ağırlıklı
yaşadığı ve AKP'nin “kalesi” olarak
ifade edilen Fatih'te dört aylık bir
seçim çalışması yürüttünüz. Seçimi
az bir farkla kaybettiniz. Bu değişimi
nasıl değerlendiriyorsunuz?

Türkiye'deki siyasi algıların tekrar gözden ge-
çirilmesi gereken sonuçlar çıktı. Biz AK
Parti’nin her zaman, inşa edilmiş bir algı si-
yaseti sürdürdüğünü biliyorduk. Bu yüzden
halkın nazarında oluşmuş negatif algının,
manipülasyonun kırılmasına yönelik çalıştık.
İnsanları kaygılandırmayan; kişilerin ve top-
lumun birbirini tanımasının ne kadar önemli
olduğunu gösteren bir süreç yaşadık. Yani
toplumun farklı taraflarıyla daha yakından
tanıştık, daha fazla insana hürmet etmenin,
daha fazla insanın derdini ve hikayesini din-
lemenin ne kadar önemli olduğunu göster-
dik. Bunun da etkili olduğunu gördük. Oya
dönüşsün, dönüşmesin rakibimizin tabanı
açısından çok büyük bir saygı gördüğümüzü,
bunun defalarca ifade edildiğini de belirtme-
liyim. Konunun bir parti meselesinin çok öte-
sinde değerlendirildiğini, insanların parti
ayrımına aldırmadığını gördük. Bence bu
Türkiye toplumu için çok önemli. Yani toplu-
mun bir kesiminin diğer kesimin temsilcisi
hissiyatıyla bakması, benimsemesi, sevmesi,

sempati duyması önemli… Oy verip, ver-
memesinden bağımsız söylüyorum. Siya-
seten sonuçlar yerelde yaşanan algı
değişimini tam yansıtmıyor. Bence bu
olağanüstü sonuca rağmen yansıtmıyor.
Bence oluşan yeni algı bunun çok ötesinde.

Fatih, seçim sürecinde en çok
konuşulan ilçelerin başında geliy-
ordu. Bu seçim deneyimi neler gös-
terdi?

Tabii ben Fatih deneyiminin diğer ilçelerden
farklı olduğunu düşünüyorum. Çünkü Fa-
tih’in özellikle rakip parti için sembolik an-
lamı var. Bugün Fatih’te sorunları ve yaşanan
trajediyi AK Parti seçmeni de çok iyi biliyor
ve dillendiriyor. Bizzat hükümet partisinin ta-
banının ne kadar sancılı ve üzgün olduğunu
sahada yaşananlardan ötürü biliyorum. Tür-
kiye'de böyle sembol, kod anlatıları vardır.
Rakibimizin seçmeni duygusal davrandı
bence. Bu da hoş görmemiz gereken bir şey.
Realitede belki bizden daha da fazla Fatih'in
durumuna üzülüyorlar. Fakat parti aidiyeti
bazen bu tür şeylerin önüne geçiyor. Sonuç-
lar itibarıyla Fatih'te şu an yaklaşık 6 bin 500
oy farkı var. Bu da tam olarak göçmen seç-
men sayısına denk geliyor. Bugün şunu diye-
biliriz: Fatih'te Türk vatandaşlar açısından
kazananın da kaybedenin de olmadığı, tam
bir dengenin inşa olduğu, daha düne kadar
20 puan farklarla bir kale algısı üretilen yerin
hiç de öyle olmadığını göstermiş olduk. İkti-
dar, yani kendisinin yönettiği yerde ağır puan
kaybına uğradı, 6 puana yakın geriledi. Bizim
oyumuz 10 puanın üzerinde yükseldi ve
bütün bunlar kısa bir süre zarfında oldu.
Artık bu sonuçların Türkiye'de mahalle algısı,
kale algısı ve benzeri algıları çoktan aştığını
ister muhalefeti ister iktidarı temsil eden siya-
setçilerin de bu tür krediler üzerine yüklen-
memesi gerektiğini çok net gösterdiğini
düşünüyorum. AK Parti seçmeni -bize oy
vermemiş olanlar bile- kendi taraflarında
“Bak bunu da veriyorum. Emaneten veriyo-
rum. Şunları toparla” diyor… Bugüne kadar
Fatih'te kimse yeni bir şeyi konuşmadı. Ko-

nuşulan tek şey sorunların çözülmesiydi. Bu
da medeniyetin merkezi olan Fatih için çok
kötü bir durum. Kazanan rakibimize, Ergün
Bey'e de başarılar diliyorum. İnşallah 30 yıl-
dır kendi partisinin, öncesinde de diğer parti-
lerin yönettiği ve sorunlar yumağı haline
getirdikleri Fatih’i hak ettiği şekilde yönetirler
ve sorunları çözerler.

Seçim sonuçlarına ekonomik krizin
etkileri ve emeklilerin tepkisinin
yansıdığına dair önemli
değerlendirmeler var. Giderek
ağırlaşacak olan yaşam koşullarına
karşı bundan sonrası için yerel yöne-
timlerin nasıl bir işlevi olabilir?

Sosyal politika ve yoksullarla dayanışma ne
yazık ki hükümetin terk ettiği bir alan oldu.
Uzun yıllar boşluğu sadece yardımlarla, va-
tandaşı bağımlı ilişkiye mecbur bırakan bir
yöntemle doldurdu. Ama günün sonunda
yoksullara gerçek çözüm bulamadı. Bu sa-
dece yoksulların gündelik yaşamı değil, dep-
rem beklediğimiz günlerde insanların
barınma ve yaşam hakkı gibi alanlarını da
tehdit edip, oralara da çözüm getiremeyecek
bir noktaya geldi. Yetmedi emeklilik ücretle-
rinde de hak edilen yaşamın aksine emekliler
iflas durumuna geldi. Yani AK Parti'nin 30
yıllık hükümeti sonucunda topluma verdiği
hiçbir şey olmadığını toplum çok net gördü.
Önümüzdeki günlerde bunun daha derinle-
şeceğini de bizzat toplum anlıyor ve biliyor.
Başarısız, karnesi ayıplarla dolu ve Türkiye'ye
artık verecek hiçbir şeyi olmayan bir parti du-
rumundadır AK Parti. Önümüzdeki günlerde
CHP’li belediyeler
sosyal devletin yap-
madığını, belediyecilik
sınırlarının çok öte-
sinde olmasına rağ-
men sırtlanarak
yürütme konusunda
bir belediyecilik örneği

ortaya koyacaklar. Ama toplum unutmamalı
ki sosyal yardımlaşma ve dayanışma mese-
lesi bir insani dayanışma konusudur ama
ekonomi politikaları iyileştirilmeden toplu-
mun bu sorunları çözülemez.

İstanbul seçiminde kent lokantaları
da çok tartışıldı. Kent lokantaları
nasıl devam edecek?

Şu an pahalılık çok başka bir yere gidiyor
Türkiye'de. Bu ihtiyaçlar artacağına göre bu
ihtiyaca cevap verecek kent lokantaları da ar-
tacak. Bizim için en önemli konu oradaki
ekosistemi bozmamak. Yani oradaki esnafın
da çalışanın da evine ekmek götüren kardeş-
lerimiz olduğunun bilinciyle oradaki ekono-
miye de hasar vermeden ama muhtaç olup
da oralara gidemeyecek düzeyde olanların da
faydalanacağı şekilde bu sayı artmaya devam
edecek. Emekli ve diğer tüm sosyal destekle-
rimizle beraber yürüyecek ama kent lokanta-
ları dönemin sembolü oldu. Rakip, önünü
pankartla kapatmak zorunda kalacak kadar
acziyete düştü. Ama doğru bir fikir olduğu
için de toplum tarafından benimsenen proje-
ler oldu. Toplum çok basit çözümleri, çok
basit bir şekilde bekliyor. Koşulların çok kötü
olmasından kaynaklanıyor tabii.

İstanbul’da “kimlik” siyasetinin öne
çıktığı yerlerde CHP adaylarına ilgi
vardı. Ülke genelinde de benzer bir
durumdan söz edilebilir. Bu bağlamda
seçim sonuçlarını nasıl okumak
gerekir?

Türkiye'de artık toplumun, özellikle büyükşe-

hirlerde, algı duvarlarını aştığını, siyasetçilerin
daha özgün, daha kişisel ve daha sivil hale gel-
diklerini, kodları aşma konusunda da daha
cesur hale geldiklerini görüyoruz. Bunun da
sonucu olarak, halkın daha homojen bir yer-
den çıkıp toplumun çeşitliliğine daha fazla hür-
met ettiği, güven duygusuyla beraber farklı
tercihlerde bulunma eğiliminin öne çıktığını
görüyoruz. Bu birincisi. İkinci konu, AK Parti
hükümetinin bir önceki seçimde aldığı büyük
desteğe rağmen çok kısa süre içerisinde top-
lumu bir ekonomik felakete, siyasi açmazlara
sürüklediği, yine kapsayıcılıktan çok çözüm-
süzlük ve gerilim ürettiği şu geçen kısa sürede
anlaşıldı. Yerel seçimlerde toplumun farklı ke-
simleri için çok önemli konuların tekrar dev-
reye girdiğini ve bunların da sadece kişisel
ihtiyaçlar olmadığını gördük. Örneğin Orta-
doğu ve İsrail ile sürdürülen ilişkilerin toplum
tarafından nasıl ikiyüzlü bulunduğu ve bunun
bir tepkiyle cevaplandığını bu seçimde gördük.
Bu seçim, Türkiye toplumunun bir denge top-
lumu olma arzusunun her zaman aktif oldu-
ğunu da gösterdi. Hükümet konusunda verilen
desteğin üzerinden daha 1 yıl bile geçmeden
arkasından gelen yerel seçimlerde bu defa tam
tersi muhalif reaksiyon göstererek Türkiye'nin
bir denge toplumu olması gerektiğini, toplu-
mun temel hassasiyetlerine, siyasetçilerine hür-
met edip, siyasi menfaatleri için toplumun
dengesini bozma konusundaki eğilimlere top-
lumdan reaksiyon göreceklerini göstermesi ba-
kımından da anlamlı. HABER MERKEZİ
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AK Parti’nin ‘kale’lerinden biri olarak nitelendirilen Fatih’te seçimi az
bir farkla kaybeden Mahir Polat, “Sonuçlar yaşanan algı değişimini
tam yansıtmıyor. Oluşan yeni algı bunun çok ötesinde” dedi

Van İl Seçim Kurulu DEM Partinin adayının
"Seçilme yeterliliği olmadığı" gerekçesini öne sür-
erek mazbatayı ikinci aday AK Parti adayına
vereceğini açıkladı. Tepki topladı. DEM Parti’nin
YSK’ye yaptığı başvurunun ardından tekrar geri
verildi. Yaşanan bu gelişmeyi nasıl yorumlarsınız?
Bütün siyasetçilerin vatandaş oylarının kutsal olduğunu, bir
oyun bile onun vatandaşlığının anlamı açısından sembolik
değerinin çok yüksek olduğunu anlattığı bir seçim dönemi
oldu. Bir sorun varsa daha önceden konuşulup onun
doğru ve sağlıklı bir hale getirilmesi, aday sürecinde izin ve-
rilmemesi ya da başka türlü şeyler gerekir. Burada adeta
son dakikaya kadar bekleyip Van seçmeninin iradesini hiçe
sayacak bir pervasızlıkla, küçük oyunlarla, iktidar partisinin
mensuplarının bile eleştirdiği bir noktaya gelmiş durum.
Türkiye artık hakikaten bu tür siyaset oyunlarından çok
mustarip… Bunları yapmamalarını; halka saygı gösterme-
leri, sandığa saygı göstermeleri gerektiğini düşünüyoruz.

İktİdar halka saygı duyMalı

Mahİr Polat kİMdİr?
Fatih Belediye Başkan adayı olarak seçilen eski İBB
Genel Sekreter Yardımcısı Mahir Polat, 1976 yılında Er-
zincan'da doğdu. 2002 yılında İÜ Edebiyat Fakültesi Ar-
keoloji ve Sanat Tarihi Bölümü’nden mezun oldu. 2003
yılında İTÜ Mimarlık Tarihi Yüksek Lisans Programı’nda
eğitimine başladı. 2008 yılında YTÜ Sosyal Bilimler
Enstitüsü Sanat ve Tasarım Anabilim Dalı’nda kültür yö-
netimi alanında hazırladığı tezi ile lisansüstü eğitimini
tamamladı. Aynı bölümde 2011-2015 yılları arasında
öğretim görevlisi olarak kültürel miras mevzuatı üzerine
ders verdi. 2009 yılında İstanbul Üniversitesi Sosyal Bi-
limler Enstitüsü’nde başladığı Dinsel Kültürel Miras
odaklı doktora tezini 2023 yılında tamamladı. 2005 yı-
lında Vakıflar Genel Müdürlüğünde başladığı görevini,
2009 yılından itibaren vakıf uzmanı olarak sürdürdü. Bu
süreçte Anadolu’da ve İstanbul’da pek çok Osmanlı Dö-
nemi tarihi eserinin restorasyonunda ve birçok müze
kurulum çalışmasında görev aldı. 2019 yılında Ekrem
İmamoğlu’nun İstanbul Büyükşehir Belediye Başkanı ol-
masıyla birlikte İBB Kültür Varlıkları Dairesi Başkanı
olarak İBB’de göreve başladı. Bir yıl içerisinde, 2020 yı-
lında İBB Genel Sekreter Yardımcılığı'na atanan Polat,
görev süresi boyunca kentsel planlama, mimari ve
kentsel tasarım, kültürel miras, imar, deprem risk yöne-
timi, sosyal hizmet, kültür ve sanat etkinlikleri alanla-

rında 
pek çok 
projeye
imza attı.
Bugün bir
marka
haline
gelen İBB Miras’ı kurdu ve yönetti. Bu kapsamda İBB
Miras ile 62 anıt ve sivil mimarlık eseri, 21 yeni müze
ve yaşam alanı, 34 kamusal sanat eseri, 197 tescilli
çeşme, 588 tarihî mezar ile hazine ve 19 tarihî türbe
olmak üzere toplam 942 miras alanının restorasyonunu
gerçekleştirdi ve koruma altına alınmasını sağladı. Dün-
yada büyük ses getiren ve Bellini’ye ait “Fatih” portresi
ile “Kanuni Sultan Süleyman” portresi, “Fatih Madal-
yonu” gibi onlarca eseri İstanbul’a kazandırdı. Kültür ve
sanatı İstanbul’un dört bir yanına yayan projeler gelişti-
ren Polat, bugüne kadar ulusal ve uluslararası öneme
sahip 196 sergiyi İstanbullularla buluşturdu. Tarihsel ve
kültürel çevre koruma, müze bilimi, dinsel ve kültürel
sosyal tarih, toplumsal hafıza ve mimarlık tarihi alanla-
rında çalışmaları olan Mahir Polat; Tarih Vakfı Mütevelli
Heyeti, Europa Nostra Türkiye, Vakıf Uzmanları Derneği
ve SODEV üyesidir. Müzik öğretmeni olan Binnur Polat
ile evli olan Polat, bir çocuk babasıdır.

Kuryeler haK arayışında
Paket başı 

ücret siteminin
kuryeleri ölüme

sürüklediğini
söyleyen 

Vigo kuryeleri
yaptıkları
eylemlerle

kararın
kaldırılmasını 

ve saatlik
garanti ücret

modeline
dönülmesini 

istiyor

Getir’ebağlı Vigo şirketi, çalışanlara sormadan saat-
lik garanti ücret uygulamasını kaldırarak paket başı
ücret sistemine geçti. Önceden saatlik 85 lira ve paket

başı 50 lira alan moto kuryeler yeni sistem ile attıkları her paket
için 75 lira alacak. Paket başı ücret siteminin kuryeleri ölüme sü-
rüklediğini söyleyen Vigo kuryeleri yaptıkları eylemlerle kararın
kaldırılmasını ve saatlik garanti ücret modeline dönülmesini isti-
yor. Kararın alındığı cuma gecesi bulundukları lokasyonlarda
bir araya gelerek konvoylar oluşturan kornalarla karara tepki
gösteren Vigo kuryeleri dün Bakırköy’de buluşup motorlarını
Vigo genel merkezine sürdü. Motorlu Kurye İşçileri Derneği ve
Turizm Eğlence ve Hizmet İşçileri Sendikası (TEHİS) ile bera-
ber hareket eden Vigo kuryeleri geçtiğimiz yıl bölgelere göre
farklı ücret uygulamasına karşı sokaklara çıkmış, Esenyurt, Av-
cılar, Bağcılar, Esenler, Bakırköy gibi İstanbul üçüncü bölgede
çalışan kuryelerin daha düşük ücret tarifeleriyle çalıştırılmalarına
tepki göstermişti. Esnaf kurye modeliyle çalıştıkları için işçi sen-
dikalarında örgütlenemeyen Vigo kuryeleri kurdukları dernekler
aracılığıyla birliklerini sağlamaya çalışıyor. Kuryeler, Vigo’nun
ücret tarifesi değişikliğine karşı yine Motorlu Kurye İşçileri Der-
neği ve TEHİS ile İstanbul ve Kocaeli’de kontak kapatarak ey-
lemler yaptı. Dün İstanbul ve Kocaeli’den Bakırköy’e gelen
burada buluştuktan sonra Vigo’nun Kozyatağı’ndaki gelen mer-
kezi önüne giden kuryeler Vigo’nun çalışanlara sormadan saat-
lik 85 TL’nin üzerine paket başı 50 TL ücret tarifesini bir gecede
paket başı 75 TL’ye çevirdiğini söyledi. Buna karşı eylem yapan

kuryeler, “Paket başı çalışmak ölüm demektir” dedi.

Paket kovalarken ölmek istemiyoruz

Motorlu Kurye İşçileri Derneği üyesi bir Vigo kuryesi, “Ekmeği-
mizin peşindeyiz. Bayram arifesinde ücretlerimizi düşürmeye
utanmıyorlar. Paket başı çalışmak daha fazla çalışmak demek,
ne kazanacağını bilmemek demek. Hiçbir arkadaşımızın iş cina-
yetine kurban gitmesini istemiyoruz. Sokak ortasında paket ko-
valarken ölmek istemiyoruz” diye konuştu. Başka bir kurye,
“Yıllardır Vigo’da kuryelik yapıyoruz, yıllardır şirketin tek övün-
düğü şey saatlik garanti ücret vermesi, yıllardır bunu söyleyerek
bizleri piyasanın çok altında ücretlerle çalıştırdılar. Gecenin bir
yarısı kendi kafalarına göre aldıkları bir kararla saatlik ücreti kal-
dırdılar, paket başı ücrete geçtiler. Vigo’daki hiçbir kurye bu uy-
gulamayı kabul etmiyor. Biz biliyoruz ki paket başı sistemde
kuryeler ölüyor” diye konuştu.

Ölmemek için sokaktayız

Kararın alındığı cuma gecesi yaptıkları eylemde konuşan bir
Vigo kuryesi ise “Saatlik ücreti kaldırma olayı hepimizi buraya
topladı. Buradaki kuryelerin içinde borcu harcı olan insanlar var
Vigo’nun bunu yapmaya hakkı yok. Vigo bu kararından vazge-
çecek, vazgeçirene kadar durmayacağız. Vigo’nun yaptığı ya-
nına kalmayacak, hiçbir Vigo yetkilisi kuryeleri özelden
aramasın bizi özelden aramayı bırakın” dedi.
HABER MERKEZİ



2 019 – 2024 yılları
arasında Silivri
Belediye Başkan-

lığı yapan Volkan Yıl-
maz Damga'ya
önemli açıklamalarda
bulundu. Son gün-
lerde Silivri Belediyesi
hakkında yapılan ihale ha-
berleri hakkında konuşan

Yılmaz, “Gelsinler
hodri meydan

tüm Silivri
önünde
canlı ya-
yında

tartışa-
lım”

dedi. Yalan haber yapanları in-
safa davet eden Yılmaz, “Silivri
geneli kamu hizmet binalarının
tadilat bakım ve onarım işi 6

Mart 2024 tarihinde ilan edil-
miş. 27 Mart 2024 tarihinde
ihale gerçekleşmiş. Benim
imza yetkim yok, haberim

yok, bütün işlemleri belediyenin
yetkili memurları, müdürleri yapı-
yor. Belediyenin rutin işleri. So-
nuçta o binalara bakım ve onarım
gerekiyor. İş yapılarak ödeme yapı-
lıyor. Yeni gelen belediye başkanı
istemiyorsa ihaleyi iptal eder,
ödeme yapmaz. Neymiş efendim;
MHP’den CHP’ye geçen Silivri
Belediyesi’nde seçimlerden bir gün
sonra 20 milyonluk bir ihaleye
imza atmış. Bu nasıl yangından
mal kaçırma işiymiş. Bunu kim
yazmışsa aklından da karakterin-
den de şüphe ederim” tepkisini
gösterdi. 

5 yılda 70 milyon kar!

Görev yaptığı 5 yıllık süreçte
Silivri Belediyesi'ni 70 mil-

yon dolar kara geçirdik-
lerini dile getiren

Yılmaz, “31 Mart 2019'da beledi-
yeyi devraldığımızda ABD dolar
kuru 5.65 TL'ydi. Kasada toplam
1 buçuk milyon vardı. O da 265
bin dolara denk geliyordu. Kamu
borcu, 200 milyon lira, müteahhit
borcu 100 milyon liraydı. Toplam
borcumuz 85 milyon dolara teka-
bül ediyordu. 2024'te biz devreder-
ken; kasada 80 milyon para
bıraktık. 2 buçuk milyon dolar
eder. Kamu borcu 92 milyon TL,
müteahhit borcu 430 milyon TL.
Toplam borç 522 milyon TL. Top-
lam borç 16 milyon 250 bin dolara
tekabül ediyor. Ortalama 70 mil-
yon dolar kara geçirmişiz beledi-
yeyi. Şimdi kasa tamtakır diye
haber yaptırıyorlar. Bunlar doğru
şeyler değil. İnsanın biraz yüzü ol-
malı bir birine bakınca” açıklama-
sını yaptı. 

En ufak bir jest yapmadım

Başka bir haberden söz eden Vol-
kan Yılmaz, “Silivri’de, Burkina
Faso vatandaşı Mahamadou Bon-
koungou’nun kaçak çiftlik inşa et-
tiği iddia edilmiş. İBB’nin 11
Mart’ta Silivri

Belediyesi’ne yazı göndererek ince-
leme başlatmasını istediği çiftliğin
sahibi Bonkoungou’nun, Erdo-
ğan’ı külliyede ziyaret ettiği ortaya
çıkmış şeklinde de fotoğraf bas-
mışlar. Birincisi burasının
2019’dan önce yapı kayıt belgeleri
onaylanmış. İmar affından fayda-
lanmış. O zamanki sahibi İş İnsanı
İlhan Karadeniz. Birçok CHP’li si-
yaset adamının yakın dostu İlhan
bey daha sonra Afrikalılara satmış.
Yer İlhan beyde iken dert etmeyen-
ler, bana defalarca gelip ricada bu-
lunanlar şimdi yer Mahamadou
Bonkoungou’na geçince neden
dertlenmişler. İlhan Karadeniz
kimlerin yakın dostu ise onu
helikopteri ile kimler tur 
atıyorsa gitsin onlara
hesap sorsunlar. 
Ben bu yere en 
ufak bir jest 
yapma-
dım”
dedi. 
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A ğaçlar çiçek açmaya başlar, havalar ısınır,
yüreğimizde bir sevinç, bütün benliğinizi
saran bir heyecan ve sanki hayata yeniden

başlarsınız.
Yeni bir yaşam için hazırlıklar gerekir.
Yaşadığınız alanda bir çevre temizliği, gereksiz

eşyalar ayıklanır, temiz giysiler çıkarılır, daha şim-
diden tatil programları yapılır.

Bahar umuttur, yaşama sevincidir.
Barışa duyulan özlem, bir huzur ve mutluluk ara-

yışıdır bahar.
Tıpkı bireyler gibi ülkemizde de bir bahar havası

var.
Uzun yıllardır insanlar ilk kez güne gülerek,

umutla, keyifle başlıyor.
Oysa ne maaşlarımıza zam yapıldı ne enflasyon

düştü ne hayat pahalılığında bir düşüş, ne yaşam ka-
litemizde bir yükseliş yok.

Ama geleceğe yönelik umutlarımız, hayallerimiz
var.

29 Mart seçimleri sonrası muhalefetin kazandığı
büyük başarı halkın özgüvenini artırdı.

Bir bayrama daha halkımız eskisinden daha yok-
sul giriyor, ailesini ziyarete bile gidemiyor.

Yine ucuz ekmek kuyrukları, çocukların şeker
bile yiyemediği bir şeker bayramı.

Torununa bir küçük hediye bile alamadığı için
kahrolan emekliler.

Yani yine açlık, yine yokluk, yoksulluk diz boyu
ama şimdi bir umut yeşerdi memleketin dört bir ya-
nında.

Vatandaş üzerine düşeni yaptı.
Şimdi sıra siyasilerde.
“Biz bu tek adam rejimini kabul etmiyoruz. Ço-

ğulcu, demokratik, parlamenter sisteme geçilsin isti-
yoruz. Yargı bağımsız olsun, hukuk adil işlesin,
özgürlüklerin önündeki engeller kaldırılsın, çocuklar
yatağa aç girmesin istiyoruz. Bu yüzden de bizler
sorumlu yurttaşlar olarak üzerimize düşeni yaptık.
İktidara dur dedik, sizin yolunuzu açtık, demokrasi
ve barış mücadelesinde sonuna kadar arkanızdayız,
haydi görev başına!”

Halkın bu özverili yaklaşımı, demokrasiye olan
bağlılığı, laik yaşam beklentisinin üzerinde yükselen
moral üstünlüğü muhalefet için iktidar yolunu ara-
ladı.

Dibe vurmuş bir ekonomi, çürümüş bürokrasi, ta-
rafsızlığını yitirmiş yargı, artarak devam eden yol-
suzluk ve liyakatsiz kadrolarla ülkeyi yönetemez
hale gelen iktidardan kurtulabilmek adına bundan
daha uygun koşullar olamaz.

İktidarın yakalandığı kibir hastalığından kurtula-
bilmesi, düştüğü bu çukurdan çıkabilmesi pek müm-
kün görünmüyor.

Kuşkusuz bu seçimin en başarılı partisi CHP’dir.
Ancak ülkemizin içinde bulunduğu devasa sorun-

ların çözülebilmesi için mutlak bir demokrasi ittifa-
kına, toplumsal güç birliğine ihtiyaç vardır.

Cumhuriyet Halk Partisi kadar diğer sol parti ve
grupların yanında özellikle de vicdan sahibi muhafa-
zakarların birlikte davranabilme, kollektif mücadele
kültürünü geliştirmeleri gerekir.

Halkın inanılmaz sağ duyusu tüm siyasi partilere
gerekli uyarıları yapmıştır.

Hür ve müstakil siyaset yapacağız diyerek Cum-
hur ittifakına payanda olan, iktidar yerine muhale-
fete muhalefet yapan Meral Akşener ve İyi Partinin
durumu ortada.

Türkiye’nin tamamında 4 muhtarlık kazanmasına
karşın hala utanmadan topluma ayar vermeye çalı-
şan bir diğer iktidar yandaşı Doğu Perinçek, so-
nunda siyaset çöplüğünde yerini aldı.

Büyük Birlik Partisi ve Hüda-Par’ın toplumda
karşılığının olmadığı bir kez daha tescil edildi.

Ölümüne destek vererek Erdoğan sevdasında vaz-
geçmeyen Bahçeli’nin partisi MHP kan kaybetmeye
devam ediyor.

Bu son seçimler bir gerçeği daha ortaya çıkar-
mıştır.

“Türkiye halkı geleneksel olarak sağa meyillidir.
Toplumun yüzde 70’i sağcı, geriye kalan yüzde 30’u
ancak solcudur.” algısının nasıl bir uydurma propa-
ganda olduğu ortaya çıkmıştır.

Siyasi görüşlerinden bağımsız olarak ülkemiz in-
sanları hak ve haklıdan, özellikle de mağdurdan ya-
nadır. Zalimlere karşı mazlumdan, haksızlığa kaşı
haktan ve haklıdan yanadır. Bu seçim sonuçları bir
kez daha göstermiştir ki, yurdum insanı vicdan sahi-
bidir, emeğe saygılı, özgürlüğüne düşkün, barış ve
demokrasi yanlısıdır.

Eşit yurttaşlar olarak, barış içinde bir arada ya-
şayabileceğimiz bir siyasal ortamın, sosyal ve kültü-
rel iklimin oluşması için bu güzel ülkenin güzel
insanları üzerlerine düşeni yapmıştır.

Yeter ki, toplum olarak uzun yıllardır özlemini
duyduğumuz bu huzur ve barış ortamını siyasilerin
kişisel hırs ve çıkarlarına alet etmeyelim. Yeni seçi-
len yerel yöneticiler halktan yana belediyecilik uygu-
lamalarını sürdürsün, hizmet odaklı çalışmalara
ağırlık versinler.

Uzun yıllardır tek adam yönetimi altında ezilen
yurdum insanlarına bu kadarcık umudu ve mutlu-
luğu çok görmeyin.

Şeker tadında bir bayram geçirmeniz dileğiyle!

Bahar temizliği başladı
YALAN HABERLERI
KIM YAPTIRIYOR?
31 Mart 2024 seçimlerinde koltuğu kaybeden Cumhur İttifakı Silivri Belediye Başkan adayı Volkan Yılmaz, Damga'ya konuştu.
“Bu yalan haberleri kimler neden yapıyor, kimler niçin yaptırıyor?” diye soran Yılmaz, “Ne yapana ne yaptırana yakışmıyor. 
Yalandan, iftiradan medet umulmaz. Gelsinler hodri meydan tüm Silivri önünde tartışalım” ifadelerini kullandı

Yine kendisinin Nişantaşı Üniver-
sitesi’ne belediye binası tahsis
edildiği yönünde haberler yapıldı-
ğını belirten Volkan Yılmaz, “O
binada en ufak bir ticari faaliyet
yok. Silivri Belediyesi'nin ücretsiz
güzel sanatlar akademisi var. Ni-
şantaşı Üniversitesi tüm giderleri
karşılıyor. Ücretsiz kurs veriyor.
Tek kuruş ticari faaliyet yok. Üs-
telik meclis kararı ve oy birliği ile

tahsis yapıldı. Yani CHP’li meclis
üyeleri de kabul oyu verdi.
Çünkü burada ciddi anlamda sa-
natsal faaliyetler ve kurslar var.
Şan, nota, solfej, drama, tiyatro
gibi. Üniversitede ciddi bir külfe-
tin altında. Hadi o zaman,
madem ortada üniversiteye bir
kıyak var, hodri meydan yeni yö-
netim bu anlaşmayı feshetsin”
diyerek meydan okudu. 

O TAHSİS KARARI 
OY BİRLİĞİYLE ALINDI

MEHMET 
MERT

ÖZEL HABER

Bundan sonraki süreç hakkında da açık-
lama yapan Volkan Yılmaz, Milliyetçi
Hareket Partisi çatısı altında siyaset yap-
mayı sürdüreceğini söyledi. “Türkiye’nin
bulunduğu bu noktada bizlerin siyaset-
ten uzaklaşması mümkün değil” diyen
Yılmaz, “Gerek yerelde gerek genelde
siyaset yapmaya devam edeceğim. Si-
livri’nin hakkını her ortamda savunaca-
ğım, arayacağım. İstanbul’un,

Türkiye’nin hakkını savunacağım. Hak-
sızlığa, adaletsizliğe, yolsuzluğa karşı
mücadelemi sürdüreceğim. Bu güzel ül-
kenin, adil, demokrat, temiz, dürüst si-
yasetçilere ihtiyacı var. Halkımız beni
istediği an yanında hissedebilir. Bir tele-
fonun ucundayım. Siyasi görüşü ne
olursa olsun, doğru, dürüst, hakkani-
yetli, mağdur, insanların yanında olmayı
sürdüreceğim” ifadelerini kullandı. 

SİYASET YAPMAYI 
SÜRDÜRECEĞİM

Dişime göre bir
muhalefet yok!
Zeytinburnu Belediyesi'nin yeni dönemde gerçekleşen ilk Meclis toplantısında tartışma çıktı.
CHP'li Hüseyin Üsküdar, göçmen sorununu eleştirince Belediye Başkanı Ömer Arısoy, “Daha
ilk meclis toplantısında tamamen ezber siyaseti yaparak fabrika ayarlarınıza dönmüşsünüz.
Geçen dönem de söylemiştim ve ilk günden de görüyorum ki dişime göre bir muhalefet yok” dedi

Zeytinburnu Belediye Meclisi, yerel seçimle-
rin ardından yeni dönemin ilk olağan toplantı-
sını Belediye Başkanı Ömer Arısoy

başkanlığında yaptı. Toplantıda yeni dönemde iki yıl sü-
reyle görev yapacak meclis başkanvekili, meclis katip üye-
leri ve bir yıl süreyle görev yapacak çalışma komisyonları
ile encümen üyeleri seçimleri yapıldı. Meclis toplantısının
açılışında konuşan Başkan Arısoy, yeni dönemde görev
yapacak olan meclis üyelerini tebrik ederek başarılar diledi.
Gizli oyla yapılan oylamada ise Meclis Katip Üyeliğine,
Emrehan Sav ve Suna Düzenli, Meclis Başkan Vekilliği’ne
Cüneyt Tezcan, Encümen Üyeliği’ne Emrehan Sav,
Hakan Güler, Hakan Güler, Mehmet Can İlgördü seçildi.
Meclis toplantısında komisyon üyeleri de belirlendi. Yapı-
lan komisyon seçimlerinin ardından Plan ve Bütçe Komis-
yonu’na Mustafa Yalçınkaya, Beytullah Bıyık, Reşat Ok,
Düzgün Kaya, Özdenur Şentürk, İmar Komisyonu’na
Muhammet Kaynar, Selim Baş, İbrahim Cin, Adem
Uluocak ve İsmail Terzi seçildi.

Değişen bir şey yok

2023 yılı faaliyet raporunun da görüşüldüğü toplantıda
CHP adına konuşarak, kültürel etkinlikleri, Merkezefendi
Tıp Festivalini ve göçmen sorununu eleştiren Hasan Hü-
seyin Üsküdar’ın ardından konuşan Belediye Başkanı
Ömer Arısoy, seçim döneminin son meclis toplantısında,
dönemiyle ilgili yaptığı tek bir yanlış vardı diye sorduğunu,
buna karşılık tek bir cevap verilmediğini ifade etti. Üskü-
dar’ın yeni sorumluluklarını unutarak eleştiri yaptığını ve
bahsettiği konuların kendisinden iki dönem önceki konular
olduğunu söyleyen Arısoy, “Garp cephesinde değişen bir
şey yok. Kaldığımız yerden devam” dedi. 

Burası bizim evimiz

31 Mart seçimlerinin sonuçlarını herkesin değerlendirmesi
gerektiğini belirten Arısoy, “Cumhuriyet Halk Partisi Zey-
tinburnu’nda muhalefet ama İBB'de iktidar. Burada konu-
şulanların başka ilçelere gündem olabileceğini

hesaplamalıdır. Burada hiçbir sorumluluk taşımadan ez-
bere dayalı konuşmalar yapmak kimseye fayda sağlamaz.
İstanbul’un göçmenle ilgili en yüksek rakamı Esenyurt ve
Beylikdüzü. Bu ilçeler uzun süredir CHP’li başkanlar tara-
fından yönetiliyor. Buralarla ilgili siz ne yaptınız sayın
Hasan Hüseyin Üsküdar? Daha ilk meclis toplantısında
tamamen ezber siyaseti alarak fabrika ayarlarınıza dön-
müşsünüz. Biz Zeytinburnu’muzun olumsuz bir cümle
içerisinde geçmesine razı değiliz. Burası bizim evimiz, yu-
vamız, memleketimiz. Hiç kimse evinin içindeki problemin
dışarıya yansımasını istemez” diye konuştu. 

Ezbere siyaset yapmayın!

Seçimlerin bittiğini hatırlatan Arısoy, “CHP İstanbul’da
iktidar olduğunu unutmasın. Göçmen sorunuyla ilgili ted-
biri önce İBB başlatsın, bizde takip edelim. Öncesinde ikti-
dar olduğunuz ilçelere de bakın. Gönül isterdi ki karşımda
sorumluluğa sahip bir muhalet olsun ama geçen dö-
nemde de söylemiştim ve ilk günden de görüyorum ki, di-
şime göre bir muhalefet yok. Zeytinburnu’ndaki sorunları
çözeceğiz, burada yaşayan herkesin mutlu olduğu bir Zey-
tinburnu için dün olduğu gibi bugün de çalışacağız. Başka
belediyelerde yahut gazetelerde duyduklarınızı niye bu-
rada konuşuyorsu-
nuz. Burası
Zeytinburnu. Ez-
bere siyaset yap-
mayın. Seçim
sonuçlarının ilçe-
mize hayırlı olma-
sını diliyor,
sonuçlarının her-
kes tarafından
doğru okunması
gerektiğini düşü-
nüyorum” ifadele-
rini kullandı. 
SELVİ SARITAÇ

Gergin bekleyiş!Gergin bekleyiş!Gergin bekleyiş!Gergin bekleyiş!Gergin bekleyiş!Gergin bekleyiş!Gergin bekleyiş!Gergin bekleyiş!Gergin bekleyiş!Gergin bekleyiş!Gergin bekleyiş!
Sultançiftliği Mahallesi Dilhan Sokak'ta 5
Nisan Cuma günü bir inşaatın temel kazısı sıra-
sında yan binanın istinat duvarı çöktü. İddiaya

göre, 6 katlı binanın yanındaki arazide temel kazısı yapılır-
ken, toprak kayması oluştu. Bu sırada yan taraftaki binanın
istinat duvarı çöktü. Kazı çalışmaları sonlandırılırken, bina
sakinleri yeterli güvenlik önleminin alınmadığını ve bina ko-
lonlarının altının kazıldığını iddia etti. Tedirgin bekleyişlerini
sürdüren bina sakinleri, durumu bildirmelerine rağmen be-
lediye ekiplerinin ve inşaat firmasının olayla ilgili çalışma
yapmadığını ileri sürdü.

Kolonların altı boşaldı

Bina sakinlerinden Kamil Pamukçu, "Cuma günü buraya
kepçe getirdiler, kendi inşaatlarını yapmak için. Ama burada
yasal bir şey olması gerekiyor. Ben de inşaatçıyım. Perde
duvar yapılması gerekiyor, artı kendi duvar işlerini yapmak
yerine burayı uzatmaya çalıştılar, duvarımızın altını eştiler.
Eşilince de gördüğünüz gibi kolonların altı boşaldı. 1 buçuk
2 metre bizim binaya girmiş oldular. Daha doğrusu kazık
sistem yapıp ondan sonra hafriyatı almaları gerekiyordu.
Paradan kaçmak için herhalde böyle bir yönteme başvur-
dular. Herhalde orayı bodrum katı yapmak için kazdılar.
Akşam geldiğimizde bu vaziyetteydi. Hemen şikayet edece-
ğimizi söyledik, 'Ne olur şikayet etmeyin' dedi. Kapattılar,
akşam makineyi de alıp götürdüler. 3-4 gündür korku
içinde duruyoruz" şeklinde konuştu.

50-60 tane insan yaşıyor

Bina yöneticisi Coşkun Karakoç, "Şu anda burada 12 tane
daire var, 50-60 tane insan yaşıyor. Allah korusun birine bir
zarar gelirse, o zaman onun vebalinin altından kalkamazlar.
Eğer burada art niyet taşımıyorlarsa kepçe yanlışlıkla zarar
vermişse ne yapacaksın, gelip herhangi birimizin ziline ba-
sacaksın 'Kusura bakmayın, sizin binanızın etrafına zarar
verdik. İstinat duvarı yıkıldı hemen bunu hallediyoruz' der-
sin. Çok zor değil bu bir müteahhit için. Bayramdan sonra
düzelteceklerini söylediler, bayrama 10 gün var ne belli da-
yanabileceği. Zaten deprem bölgesi İstanbul, uzmanlar her
gün bağırıyor" dedi. DHA



7 Nisan Pazar akşamı dünya
futbol tarihinde görülmeye-
cek kadar ilkel bir olaya

şahit olduk. FB’nin Süper Kupayı
sabote ederek ortaya koyduğu tiyat-
royu izlerken çok şaşırdım. Önce-
sinde takımın U19 ile sahaya
çıkacağına dair dedikoduları du-
yunca herhalde maçı protesto edip
U19 ile sahaya çıkıp öyle mücadele
edecek diye düşündüm. Hatta acaba
U19 ile bir sürpriz yapıp Galatasa-
ray’ı da yenip bir de kupayı alırsa ne
büyük olay olur diye düşündüm. 

Meğer planlar farklıymış. FB baş-
kanı Ali Koç U19 takımını sahaya çı-
kartıp sonra da sahadan çekilmeyi
planlamış. İşin komik tarafı bir de
birinci dakikada golde yiyerek maçta
1-0 geriye düştükten sonra takımı
geri çekti. İddialara göre takım be-
şinci dakikada sahadan çekilecekti
ama erken gelen gol yüzünden takım
hemen geri çekilmiş.

Pazar akşamı televizyonda izledi-
ğim görüntülere inanamadım. Türki-
ye’nin en büyük takımının yaptığı bu
hareket ne spor ahlakına uygun ne
etiğe uygun. Ayrıca futbol izleyicisine
yönelik çok büyük saygısızlık. Tel-
evizyonu açıp bir güzel futbol finali
izleyelim dedik resmen bir trajedi iz-
ledik ve şok olduk.

Yöntem Çok Hatalı!

FB spor kulübünün bu protestonun
bence hiçbir telafisi yok. TFF başka-
nını sevmeyebilirsin, hatalar yapabi-
lir ki yaptı. Haklı olabilirsin, haksız
olabilirsin ki haklısın ama yöntem bu
mu olmalı? İnsanları provoke etmek
mi çözüm? Yaptığın işi lekelemek mi
çözüm? Sahaya çıkmamak neyin çö-
zümü? Maça çıkmayarak neyi kanıt-
lamak istiyorsun? U19 takımının
suçu neydi de o çocukları 1 dakika
sahada tutarak olaya onları neden
meze yaptın? FB tarihine geçebile-
cek bir kupa başarısının neden önüne

geçerek takımın bir eksik kupa al-
masına neden oldun?

Bu maçın 7 Nisan’da oynanacağı
aylar önceden belli oldu. O dönem
GS’ın da FB’nin de o Avrupa’da
maç programı vardı. İki tarafta ta-
rihlere tamam dedi. Sonra GS Avru-
pa’dan elenince FB tek başına kaldı.
Burada “işte bizim Avrupa maçın-
dan önce kupa finalinin iptal edilme-
sini istedik. İptal edilmesi” denmesi
de bahanenin en komiği. Büyük ta-
kımlar transferlerini hem Avrupa’da
hem de Türkiye’de aynı anda müca-
dele edeceği olası maçlar için ayar-
lamıyorlar mı? Avrupa’daki
takımlar gün geliyor haftada 3
maça çıkıyor bizimkilerin onlardan
eksik ne? Bu bahaneye sığınmak ne
kadar doğru?

FB spor kulübü yönetimi sürekli
bir tehdit içinde. Önce ligden çekile-
ceklerini söylediler seçimlerden önce
ülke gündemini meşgul ettiler. Kimse
inanmadı onların ligden çekilecekle-
rini ama medyanın gündemine gir-
meyi başardı. Ligden çekilmek yürek
isteyen bir iş böyle bir şeyi yaparsan
tarih seni affetmez. 

“Tek Adam” Kararla-
rından Sıkıldık Artık

Ligden çekilme palavrası
bitince süper kupa gündeme
geldi. Yok efendim çıkma-
yacağım, yok efendim U19
çıkacak, yok efendim saha-
dan çekileceğim. Saçma
sapan konular. Ben bir izle-
yici olarak çok sinirlendim. 

Bu “tek adam” sistemini
eleştiren bir zihniyetin uy-

guladığı bir başka “tek adam” zihni-
yetidir. Hayatta en nefret ettiğim şey
bu “tek adam”ların aldığı komik ka-
rarlar. Ben bu ülkede bu “tek
adam” kararlarından çok sıkıldım,
tiksindim ve nefret ettim. 

FB’nin TFF ile ya da her kimle

sorunu varsa bunu daha medeni daha
demokratik bir biçimde çözemez-
miydi? İlle de paldır küldür alaturka
davranışlarla mı çözülmeli bu sorun-
lar? 

Maça Hiç Çıkmasaydı Daha İyi
Olurdu

Hadi diyelim ki sinirlendin hatalı
olsa bu protesto etmeyi tercih ederek
kupayı yaktın. Peki strateji bu mu ol-
malı? Maça direkt çıkma arkadaş.
Maça U19 ile çıkıp sonra da bekle-
mediğin bir biçimde golü yemek ve

santra yap-
madan saha-
dan
çekilmenin
anlamı ne?
Mademki si-
nirlisin o
zaman deli-
kanlı gibi
çıkma maça.
Duruşunu
göster. Za-

ma-

nında Beşiktaş yaptı aynı şeyi? Ama
senin derdin olayı birazda köpürt-
mek, olayı magazinleştirmek, olayı
popüler kültüre yem yapmak, konu-
şulmak olduğu için bu yöntemi uygu-
ladın. Başardın da. Herkes seni
konuştu. TT oldun gündeme geldin.
Peki FB kulübünün prestiji ne ola-
cak? FB’nin marka değeri ne ola-
cak? FB’nin ve Türkiye’nin dünya
gündemindeki imajı ne olacak?

Maça hiç çıkmamayı tercih edebi-
lirdi FB. Ama bana sorarsanız FB
maça çıkarak hem alacağı cezayı
tahkimden uzatmayı hem de popü-
listliğin ekmeğini yemek adına bu
kararı uyguladı gibi. 

Kime neyin tripini atıyorsun? 100.
yıl kupasını Suudi Arabistan’da oy-
nanacak diye ülkeyi ayakta kaldırdı-
lar maçı Türkiye’ye aldılar ama bu
kupayı kendi ülkende rezil ettin. Hiç
düşündünüz mü acaba Mustafa
Kemal Atatürk olsaydı bu krizde
nasıl hareket ederdi? Böyle paldır

kültür alaturka bir davranışta mı bu-
lunurdu? Yoksa her zamanki gibi
diplomatik dehasıyla mı hallederdi.
Ben eminim Atatürk bu krizi diplo-
matik deha-
sıyla
hallederdi o
takımı da o
sahaya çıkar-
tır aslanla gibi
oynamalarını
isterdi. 

Sonuç: İki
İSTİFA!

Mehmet
Büyükekşi’yi de anlamıyorum. Arka-
daş bu ne hırs ya. Çoğunluk seni iste-
miyorsa, seni ve makamını bu kadar
yıpratıyorsa o zaman al bavulunu git
kardeşim. Ülke futbolda da kutu-
plaştı. Sokakta AK Partinin seçim-
leri kaybetmesine etkili olan
faktörlerden birinin TFF ve FB’nin
olduğu bile konuşuluyor. Yani siya-
sete kadar indi iş.  

Öte yandan Ali Koç’un bu tutumu-
nun da profesyonellikle ilgisi yok.

Kulüp başkanı olmak her şeyden öte
soğuk kanlılık ister. Krize krizle
cevap vermek bir yöneticinin yapa-
cağı en son eylem olmalı. 

Bu kupayı her şeyin aksine,
inadına çıkıp söke söke kanını
terine karıştırarak alması ve
en iyi cevabı sahada verseydi
daha profesyonel daha kaliteli
ve daha centilmence olmaz-
mıydı?

Uzun lafın kısası. 
Bu sene iki tane istifa gör-

memiz lazım.
Birincisi TFF Başkanı

Mehmet Büyükekşi. Acilen
hemen yeni yapılacak kurulda aday
olmayacağını açıklaması ve bu ger-
gin fay hattını dindirmesi lazım. 18
Temmuz çok geç! Federasyon seçim-
leri acilen yapılmalı ve Büyükekşi
artık gitmeli.

İkincisi Ali Koç. FB için canını di-
şine taktı, çok uğraştı. Şampiyon
olabilir veya olmayabilir iki ayda
netleşecek. Sonuç ne olursa olsun FB
başkanlığına veda etmesi kendi iş ha-
yatına dönmesi lazım.  

Mihalis KUYUCU
www.gazetedamga.com.tr

michaelkuyucu@gmail.com

Prof. Dr. 
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iSrail'in Gazze'ye saldırılarının baş-
ladığı 7 Ekim 2023'ten bu yana geçen
süreçte Gazze halkının sürekli "ölüm,

yıkım ve insan eliyle yaratılmış kıtlıkla" karşı kar-
şıya kaldığını belirten Griffiths, "Bu savaş, her
geçen gün daha fazla sivilin canını alıyor." ifade-
sini kullandı. Griffiths, çatışmanın devam ettiği
her saniye Filistinlilerin "acı ve ızdırap" çektiğine
dikkati çekerek "Benim ve diğer pek çok kişinin
defalarca söylediği gibi bu savaşın sona ermesi
için çok geç kalındı." değerlendirmesinde bu-
lundu. Gazze'de kimsenin güvende olmadığını
ve bölgede sığınacak güvenli bir yerin bulunma-
dığını ifade eden Griffiths, uluslararası ve bölge-
sel kuruluşların Gazze'de yürüttüğü insani
yardım çalışmalarının "bombardımanlar, güven-
sizlik ve erişimin engellenmesi" nedeniyle aksa-
dığını vurguladı. Gazze'de yaşananları
"insanlığa ihanet" olarak tanımlayan Griffiths,
bu ihanetin hesabının sorulması gerektiğini 
belirtti. Griffiths, "Bugün kalbim öldürülen,
yaralanan ya da rehin alınanların aileleriyle ve
sevdiklerinin durumunu bilememenin acısını 
yaşayanlarla birlikte." ifadesini kullandı.

Yaklaşık 4,3 milyon seçmenin bu-
lunduğu ülkede ilk turu 24 Mart’ta ya-
pılan cumhurbaşkanı seçiminin ikinci

turuna kalan Meclis Başkanı Peter Pellegrini ile
eski Diplomat Ivan Korkov, Slovakya'nın yeni
cumhurbaşkanı olmak için yarıştı. Slovakya
İstatistik Kurumunun paylaştığı resmi olmayan
sonuçlara göre oyların yüzde 53,24'ünü alan
Pellegrini, seçimin ka-
zananı oldu. Seçmenle-
rin yaklaşık yüzde
60'ının sandığa gittiği
seçimde eski diplomat
Korkov ise oyların
yüzde 46,76'sını aldı.
Bu sonuçlara göre 5 yıl-
lık cumhurbaşkanlığı
görevine Başbakan Fi-
co’nun desteklediği Pel-
legrini seçilmiş oldu.
Korkov, yenilgiyi kabul-
lenerek seçimin kaza-
nanı Pellegrini’yi tebrik
etti. Mevcut Cumhur-
başkanı Zuzana Capu-
tova da Pellegrini'yi
arayarak seçim zaferinden dolayı kutladı. Bu
arada Caputova, görevini 15 Haziran'da devre-
decek. Uzmanlar, Ukrayna’daki savaşa ilişkin
Pellegrini’nin Başbakan Fico ile benzer düşün-
celere sahip olduğunu, onun Cumhurbaşkanı
seçilmesiyle Fico’nun elinin daha da güçlendiği
görüşünü paylaşıyor. AA

Yaşananlar
insanlığa
ihanet!

Slovakya'ya
yeni lider

Çİn
endişe
veriyor

Birleşmiş Milletler (BM) İnsani
İşlerden Sorumlu Genel Sekreter
Yardımcısı ve Acil Yardım Koordi-
natörü Martin Griffiths, Gazze'de
yaşananları "insanlığa ihanet"
olarak nitelendirdi

Merkez İmam Serahsi
Camisi'nin avlusunda,
erkek ve kadınlar için

ayrı ayrı yer sofrası kuruldu. Cami-
nin açık hava aşhanesinde üç dev
kazanda nohutlu, kara üzümlü, etli
pilav hazırlandı. TİKA Orta Asya
ve Kafkaslar Dairesi Başkanı Ali
Özgün Öztürk, kazan karıştırdı ve
tabaklara yemek koydu. Aşhanede
hazırlanan iftar ikramlıklarını taşı-
mak için gençler gönüllü oldu.
İftar sofrasında bir araya gelenlere,

etli pilav, salata, ekmek, elma, çiko-
lata, mandalina, bisküvi, hurma,
meyve suyu ve su ikram edildi.
Türkiye'nin Bişkek Büyükelçisi
Ahmet Sadık Doğan, TİKA Orta
Asya ve Kafkaslar Dairesi Başkanı
Öztürk ve TİKA Bişkek Program
Koordinatörü Mehmet Bodur ka-
tılımcıların ramazanını tebrik etti.
İftar programına, Türk Büyükelçi-
liğin müşavirleri ve aileleri, Çuy
bölgesinde yaşayan Ahıska Türk-
leri, Merkez İmam Serahsi Camisi

imamları katıldı. Öztürk, AA mu-
habirine yaptığı açıklamada, Kırgı-
zistan'da 30 yıl içinde birçok proje
ve faaliyet yaptıklarını belirterek,
"Amacımız, Kırgız kardeşlerimizle
ramazan sevincini paylaşmak."
dedi.1500 aileye gıda kolisi dağıt-
tıklarını aktaran Öztürk, Merkez
İmam Serahsi Camisi'nde bugün 2
bin 500 kişilik iftar verdiklerini söz-
lerine ekledi. Kırgızistan'da Rama-
zan Bayramı 10 Nisan'da
kutlanacak. AA

Mısır Cumhurbaşkanı Abdulfettah es-Sisi, ABD Merkezi İstihbarat Teşkilatı (CIA) Direktörü William
(Bill) Burns ile aylardır İsrail saldırılarına maruz kalan Gazze Şeridi'nde ateşkes çabalarını ele aldı

Türk İşbirliği ve Koordinasyon Ajansı Başkanlığı (TİKA),
Kırgızistan'ın başkenti Bişkek'te 2 bin 500 kişilik iftar verdi

C umhurbaşkanı Sözcüsü Ahmed
Fehmi’nin yaptığı yazılı açıkla-
maya göre, Sisi ile Burns baş-

kent Kahire'de bir araya geldi. Mısır
İstihbarat Şefi Abbas Kemal'in de yer
aldığı görüşmede, Gazze Şeridi’nde
ateşkes sağlanması çerçevesinde ABD,
Katar ve Mısır tarafından yürütülen
ortak çabanın yanı sıra bölgedeki son
gelişmeler ile gerginliği düşürme ve as-
keri tırmanışı durdurma çabalarını yo-
ğunlaştırma zorunluluğu üzerinde
yoğunlaşıldı. Gazze Şeridi’nde açlık
noktasına gelen insani durumun tehlike-
sine dikkati çeken Sisi, ayrıca insani yar-
dımların tüm bölgeye gerektiği kadar
ulaştırılması konusunda baskının artırıl-
ması için uluslararası çabaların birleşti-
rilmesi gerektiğini aktardı.

Tehcir kabul edilemez

Sisi, Filistin meselesine iki devletli
çözüm için ciddiyetle çalışılması gerekti-
ğini ifade ederek çatışma alanının bölge-
nin güvenlik ve istikrarına zarar verecek
şekilde genişlemesi konusunda uyardı.
Görüşmede ayrıca taraflar, sivillerin ko-
runması gerektiği ve Gazze’nin güne-
yinde yer alan Refah kentindeki askeri
tırmanışın tehlikesi, Filistinlilerin top-
raklarında tehcir edilmesinin kabul edi-
lemeyeceği konularında mutabık kalındı.
İsrail'in 7 Ekim'den bu yana saldırılarını
sürdürdüğü Gazze Şeridi'nde ateşkes ve
esir takası müzakerelerinin bugün Mı-

sır'ın başkenti Kahire'de yeniden başla-
yacağı belirtilmişti. Al-Qahera News tel-
evizyon kanalının Mısırlı üst düzey
kaynaklara dayandırdığı dünkü habe-
rine göre, "Kahire, Gazze'de huzurun
sağlanması konusunda pazar günü top-
lantılara ev sahipliği yapacak." ifadele-
rine yer verilmişti.

Kahire'de görüşme olacak

Mısır, İsrail ile Hamas arasında ateşkesi
görüşmek üzere yeniden başlayan mü-
zakerelere ev sahipliği yapıyor. Bu kap-
samda Hamaslı yetkililerden oluşan
heyetin bugün Kahire’ye gelmesi bekle-
niyor. Müzakerelere CIA Direktörü
Burns, Katar Başbakanı ve Dışişleri Ba-
kanı Şeyh Muhammed bin Abdurrah-
man Al Sani ve İsrail heyeti ile
Hamas'ın önde gelen isimlerinden olu-
şan bir heyetin katılacağı bilgisine yer
verilmişti. Hamas'tan yapılan açıkla-
mada, Halil el-Hayye başkanlığındaki
bir heyetin Mısır'ın daveti üzerine Gazze
Şeridi'nde ateşkes görüşmelerine katıl-
mak için yarın Kahire'ye gideceği bildi-
rilmişti. İsrail merkezli "Walla" sitesine
konuşan iki üst düzey yetkilinin gün içe-
risindeki açıklamasına göre ise İsrail dış
istihbarat teşkilatı Mossad Direktörü
David Barnea ve iç istihbarat teşkilatı
Şin-Bet (Şabak) Direktörü Ronen Bar
da Gazze Şeridi'nde ateşkes ve esir ta-
kası müzakerelerinin yeni turunu görüş-
mek üzere Kahire'ye gidiyor. AA

TİKA, Kırgızistan’da 2 bin 500 kişilik iftar verdi

ATESKES ICIN 
KRITIK GORUSME

Altın Vize kaldırılıyor
İspanya Başbakanı Pedro Sanchez, ülkede 2013'ten bu yana yürürlükte olan, ev satın almaları ya da yatırım yapmaları
halinde yabancılara geçici veya kalıcı oturma izni verilmesini öngören "Altın Vize" uygulamasının kaldırılacağını açıkladı

Çin'de geleneksel Çingming
Bayramı'nın kutlandığı 4-6
Nisan'da ülke içinde yapılan
seyahatlerin sayısı, Kovid-19
salgını öncesinin üzerine çıktı

Sanchez, Sevilla kentinde
düzenlenen etkinlikte yaptığı
konuşmada, 9 Nisan'da dü-

zenlenecek haftalık olağan Bakanlar
Kurulu toplantısında Altın Vize uygu-
lamasının kaldırılmasına yönelik kara-
rın alınacağını duyurdu. 2013'te o
dönem iktidarda olan sağ görüşlü
Halk Partisi (PP) tarafından başlatılan
uygulamanın iptaline yönelik Konut
Bakanlığı tarafından hazırlanan rapo-
run yarın Bakanlar Kurulu'nda görü-
şüleceğini belirten Sacnhez, alınacak
yeni kararın kapsamı ve yürürlüğe
geçme tarihiyle ilgili bilgi paylaşmadı.

Tedbir alacağız

İspanya hükümeti, Altın Vize uygula-
masının da etkisiyle ülkede hızla artan
konut fiyatlarını kontrol altına almayı

hedeflerken, Sanchez, "Konutun spekü-
latif bir iş değil, bir hak olduğunu gü-
vence altına almak için gerekli tedbirleri
alacağız” dedi. Yabancı yatırımcıların
kolay oturma izni almalarına olanak
sağlayan Altın Vize uygulamasına, ya-
şadığı ekonomik krizden dolayı 2013'te
geçen İspanya şimdiye kadar bunu, en
az 1 milyon avroluk katılım ile İspanyol
şirketlerinin hisselerine yatırım yapma,
İspanya'da banka hesabında en az 1
milyon avro tutma, iş kurma ya da en
az 500 bin avroluk gayri menkul satın
alma karşılığında verdi. İspanya'da
Altın Vize'den yararlananların yüzde
96'sı gayri menkul alımıyla bunu ger-
çekleştirirken, bundan faydalanan ya-
bancı ülke vatandaşlarının listesine
bakıldığında Çin, Rusya, İran, ABD ve 
Venezuela ilk 5'te yer aldı.

Çin Kültür ve Turizm Bakanlığından yapı-
lan açıklamaya göre, üç günlük tatilde ülke
içinde 119 milyon seyahat yapıldı. Seya-

hatlerin sayısı, Kovid-19 salgının öncesindeki 2019
yılına kıyasla yüzde 11,5 arttı. Tatil döneminde
53,95 milyar yuana (7,6 milyar dolar) ulaşan iç tu-
rizm gelirleri de 2019'a göre yüzde 12,7 artış kay-
detti. Çinliler, "Mezar Süpürme Günü" olarak da
anılan Çingming Bayramı'nda aile büyüklerinin ka-
birlerini ziyaret edip temizleyerek onları anıyor. AA

SİSİ CIA İLE

GÖRÜŞTÜ
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HAZIRLAYAN: 

AYNUR CİHAN / SEMANUR POLAT

M oda uzmanına göre,
Meghan Markle son
halka açık görünü-

münde Kate Middleton'a gizli bir
mesaj gönderdi. Sussex Düşesi, 2
bin 776 sterlin değerinde bir elbise
giydi ve ilkbaharı temsil eden çiçekli
desenleriyle dikkat çekti. Uzmanlar,
42 yaşındaki Markle'nın sadece ilk-
baharın başlangıcını işaretlemekle
kalmayıp aynı zamanda da kanserle
savaşan eltisi Kate Middleton'a
zeytin dalı uzatıyor.

Çiçekler dostluğu 
affı sergiler

Fabulous Dergisine "Kraliyet ailesi,
giysilerini ince mesajlar iletmek için
kullanmakla ünlüdür," açıklamasını
yapan modacı Amber, 'Meghan,
giysilerini bakış açılarını değiştirmek
için kullanmayı becermiş. Düşes,
açıkça çiçekli kıyafetiyle bir mesaj
gönderiyordu. Onunla saf, iyimser-
lik ve dostluk anlamına gelen çiçek-
ler, büyümeyi ve açmayı temsil eder.
Ve oldukça dokunaklı bir şekilde, çi-
çekler affetmeyi simgeler. Meghan,
Kate'e zeytin dalı uzatıyor olabilir
mi? Düşes, hayatında heyecan ve-

rici yeni bir bölüme
adım atarken, geçmiş

olayları arka-

sında bırakmak yeni, taze bir se-
naryo yazmak istiyor gibi görünü-
yor. Kuşkusuz, Meghan'ın son
birkaç yılın olaylarını geride bırak-
mak istediği açıktır" dedi. Geçen ay,
iki çocuk annesi olan Meghan, yeni
bir Instagram markası olan Ameri-
can Riviera Orchard'ı başlattı. En-
düstri içinden kaynaklar, sitenin
yaşam tarzı içeriğini tanıtmaya ve
mutfak eşyaları gibi ev, gıda, bahçe
ve yaşam tarzı ürünleri satmaya
odaklanacağını söyledi.

Kraliyet Ailesi'nden ayrıldıktan sonra eşi
ve çocuklarıyla yeni bir hayat kuran Sus-
sez Düşesi Meghan Markle, geçtiğimiz
günlerde Los Angeles Çocuk Hastanesi'ni
ziyaret etti. Markle'nın ziyarette giydiği
çiçek desenli elbisesiyle Kate Middle-
ton'a mesaj gönderdiği ileri sürüldü

EltisinE mEsaj
yolladi

HABER-DİZİ-SİNEMA-YARIŞMA-SPOR-SİYASET 

07:00 Haber Bülteni
09:15 Sinan Canan 
İle Açık Beyin
11:00 Haber Bülteni
11:15 Bir Yolculuk Hikayesi
12:25 Osman Müftüoğlu İle 
Yeni Hayat
14:15 Süper Kupa Özel
16:15 Seda Öğretir İle 
Zincirleme Reaksiyon
19:15 0-->100
21:00 Ceyda Düvenci İle 
Bambaşka Sohbetler
22:00 Özgür Bolat İle Anne
Baba Okulu

07:00 Güne Merhaba 
Hafta Sonu
09:00 Haber
10:00 Haber 
10:35 Üretim Zamanı
11:00 Haber
12:00 Haber
13:00 Haber
14:00 Haber
15:00 Haber
16:00 Haber
17:00 Haber
18:00 Ana Haber
20:45 Ne Oluyor?

06:30 Erkenci Kuş
08:15 Dr. Özgür 
Koldaş ile Sağlık Gündemi
09:00 Sakla Beni
11:00 Tülin Şahin ile Moda
12:00 Vahe ile Evdeki Mutluluk
14:20 Dizi
16:15 Ömer
18:15 Star Haber
19:00 Çok Güzel Hareketler 2
20:00 Çok Güzel Hareketler 2
23:30 Sakla Beni

07:00 Hafta Sonu 
Haber
08:00 Gün Başlıyor
10:45 Doğa ve Biz
11:00 Hafta Sonu Haber
13:15 Dün Bugün Yarın
13:45 Hafta Sonu Haber
16:00 Hafta Sonu Haber
18:00 Akşam Haberleri
18:15 İftara Doğru
19:45 Ana Haber
21:00 Para Konuşalım
22:00 Günün Gündemi
23:00 Stüdyoda Futbol

03:15 M. Fatih Çıtak'la 
Sahur Vakti
05:30 Müzik Arası
07:00 Küçük Bey
08:30 Konuştukça
09:30 Set Ekstra
09:45 Magazin D Pazar
13:00 Arda'nın Ramazan
Mutfağı
14:30 Gırgıriye'de Cümbüş
16:30 Üç Kız Kardeş
19:00 Kanal D Ana Haber
20:00 Titanik

02:45 Nihat Hatipoğlu 
ile Sahur Özel
05:28 Hikayelerle 40 Hadis
06:00 Kuruluş Osman
07:30 atv’de Hafta Sonu
10:00 Robot Köpek
11:40 Dizi TV
12:40 Aldatmak
17:00 Aman Reis Duymasın
19:00 ATV Ana Haber
19:20 Nihat Hatipoğlu ile İftar
19:45 Finale Doğru
21:30 Galatasaray -
Fenerbahçe
23:20 Kupa Töreni

02:15 Kefaret
03:45 Fatih Savaş ile 
Sahur Sohbetleri
05:30 Adım Farah
06:00 İnadına Aşk
08:30 Ezgi Gözeger ile Çalar
Saat Hafta Sonu
11:15 Ekonomi Arası
11:20 Benden Söylemesi
13:00 Hudutsuz Sevda
16:00 Gaddar
19:00 Gülbin Tosun ile NOW Ana
Haber Hafta Sonu
20:00 Prestij Meselesi
22:45 Kirli Sepeti

01:30 Emre Dorman ile
Aklımdaki Sorular Ramazan
02:30 Gazete Magazin
05:00 Emre Dorman ile
Aklımdaki Sorular Ramazan
06:00 Dizi
06:30 Tuzak
08:00 Türkiye’nin Doktorları
09:00 Gençlik Rüzgarı
10:00 Gazete Magazin
14:15 Cevap Ver Türkiye
16:30 Çarkıfelek
20:00 Survivor All Star 2024

11:15 Ayşegül 
Çoruhlu ile İyi Yaşam
12:00 Haber Bülteni
12:15 Airport
13:00 Haber Bülteni
13:45 Spor Bülteni
14:00 Haber Bülteni
15:00 Haber Bülteni
15:45 Spor Bülteni
16:00 Haber Bülteni
17:00 Haber Bülteni
17:15 Hazer Amani ile 
Lezzete Yolculuk
18:00 Ana Haber
21:00 Türkiye'nin Nabzı

09:00 Magazin Hattı
10:00 Haber Bülteni
11:00 Şükrü Dudu ile 
Berber Muhabbeti
14:00 Haber Bülteni
17:00 Haber Bülteni
18:30 Kuran'ın Yolunda
19:00 Hafta Sonu Ana 
Haber Bülteni 
20:30 Başak Şengül ile Doğru
Yorum
23:30 Cansu Canan Özgen ile
Gündem Dışı

03:00 Bahar
05:30 Kuzey Yıldızı:
İlk Aşk
08:00 İşte Hayat
10:00 Pazar Sürprizi
13:00 İbo İle Güllüşah
15:00 Bahar
18:25 Show Ana Haber
20:00 Tokatçı
21:45 Kibar Feyzo
23:30 Tokatçı

01:10 Pelin Çift İle 
Gündem Ötesi  Artı
01:30 Aziz Mahmud 
Hüdayi: Aşkın Yolculuğu
03:25 Sahur Bereketi
05:05 Kur'an-ı Kerim 
Hatm-i Şerif
06:00 Kara Ağaç Destanı
08:30 Mehmed: Fetihler Sultanı
11:45 Enine Boyuna
13:00 Aziz Mahmud Hüdayi:
Aşkın Yolculuğu
14:50 Çöl Aslanı Ömer Muhtar
18:15 Ramazan Sevinci
19:50 Ana Haber
20:20 Teşkilat

Yüksek fiyatlara
ISYAN ETTI

Bayram tatili öncesinde pek çok restoran yemek fiyatlarına
zam üstüne zam yaparken, Ayvalık'ta ortaya çıkan bir liste
televizyon yapımcısı Armağan Çağlayan'ı küplere bindirdi
AYvALıK ticaret Odasının resto-
ranlar için belirlediği fiyat liste-
sini paylaşan Çağlayan, "Bayram
diye cozutmayın. Az yiyin. edepli
yiyin. Ayvalık ticaret Odasının
restoranlar için belirlediği fiyat
listesi" ifadelerini kullandı. Liste-
nin ardından bir paylaşım daha
yapan Çağlayan, "Yalnız yanlış
anlaşılmasın ben Ayvalık'a değil,
içinde bulunduğumuz ekonomik
duruma itiraz ettim. Ülkenin ne-
resine giderseniz gidin aşağı yu-
karı aynı fiyatlar. ve işletme
sahiplerinin de yapacağı pek bir
şey yok, maliyetler sebebiyle"
dedi. Çağlayan'ın paylaştığı fiyat
listesinde kalamarın 700 tL, ka-
rides güvecin 800 tL, köfte 600
tL ve bonfilenin 1000 tL'den 
satıldığı görülüyor.

MuhteşeM Yüzyıl'daki hürrem Sul-
tan rolüyle hafızalara kazınan ve
son olarak O Ses türkiye Yılbaşı

programında jürilik yapan Meryem uzerli,
adından söz ettirmeye devam ediyor. Ünlü isim
son olarak katıldığı yemekle dikkatleri üzerine
çekti. Muhteşem Yüzyıl dizisi dünyanın 55 ül-
kesinde gösterilmeye devam ederken uzer-
li'nin dünyanın her bölgesinden hayranları
oluşmaya başladı. Müge Dağıstanlı'nın habe-
rine göre, Riyad'lı bir aile hayranı olduğu uzer-
li'yi evlerinde ağırladı. Ailenin davetini kabul
eden oyuncu, birkaç saat içinde 4 milyon tL
kazandı. uzerli daha sonra başka bir iş için
Özbekistan'a gitti. Kızları ve sevgilisiyle Al-
manya'da yaşayan uzerli, reklam çekimleri
için sık sık ülkeye geliyor.

X HESABINDAN yaptığı pay-
laşımda abonelik sistemini
duyuran Yılmaz, "Günaydın...

Artık X'te abone olanlar için işlerimiz-
den takvimler, fotoğraflar videolar, size
özel haberler paylaşacağım… Teşek-
kürler X" ifadelerini kullandı. X hesa-
bında 16 milyon takipçisi bulunan
Yılmaz'ın abonelik ücreti ise aylık 38.80
TL olacak. Cem Yılmaz'ın abonelik sis-
temine geçmesi takipçilerinin tepkisini
çekti. Komedyenin paylaşımına "Sev-
giyi paraya çevirip tahsil etmeye çalış-
man hoş değil" ve "Ne kadar borcun var
da bunu yaptın" yorumları yapıldı.

Cem Yılmaz para peşinde

Yargı bitiyor
KAAN Urgancıoğlu, Pınar
Deniz, Uğur Polat, Uğur
Aslan ve Cezmi Baskın'ın

başrolünü paylaştığı Yargı dizisi
mayıs ayında ekran macerasını nok-
talayacak. Gazeteci Birsen Altuntaş'ın
haberine göre, 3 sezondur yayınlanan
dizi, bir değişiklik olmazsa mayısın
son haftasında yayınlanacak olan 95.
bölümle final yapacak. Yargı, hem ül-
kemizde, hem de yurt dışında yarat-
tığı etki nedeniyle Ay Yapım'ın prestij
projeleri arasında yer alıyor. 2 haftalık
yayın arası veren dizinin "İntikam hır-
sıyla döşenmiş bu yolun sonu nereye
varacak?" önsözlü yeni bölümü de 
14 Nisan'da yayınlanacak.

Milyonluk
yemek!



S üper Lig'in ikinci devresine Trab-
zonspor yenilgisi ve Antalyaspor 
beraberliği ile başlayan Beşiktaş'ta 

Teknik Direktör Sergen Yalçn, 5 puan 
kaybnn ardndan “Bizim için savaş şimdi 
başlyor” demişti. Bu açklamadan sonra 
ligde 6 maça çkan Kara Kartal, 6 galibi-
yetle 18 puan toplad; 13 gol atp kale-
sinde 3 gol gördü. Sergen Yalçn'n 
öğrencileri bu periyotta Konyaspor'u da 
penaltlarla eleyerek Türkiye Kupas'nda 
yar finale yükseldi. Siyah-beyazllar halen 
2 kupaya aday tek takm. Bu sezon oyna-
dğ 28 maçn 20'sini kazanan Sergen Yal-
çn'n öğrencileri, 2.25 puan ortalamas 
yakalad. Beşiktaş, pek çok istatistikte de 
ligin en iyisi konumunda. 

Geçen sezonu sollad 

Beşiktaş, 2019-20 sezonunu 34 maçta 19 
galibiyet, 5 beraberlik ve 10 yenilgi alarak 
62 puanla üçüncü srada bitiren Beşiktaş, 
attğ 59 gole karşlk ağlarnda 40 gol 
görmüştü. Kartal, bu sezon 28 maçta 20 
galibiyet, 3 beraberlik elde ederek 63 
puana ulaşt; 62 gol atp 29 gol yedi. 

YAŞADIĞI uzun süreli sakatlğn ar-
dndan Sivasspor maçyla ilk 11'e 
giren ve 2 gol atan Falcao, Kayseris-
por ağlarn da boş geçmedi. Son 2 
maçta 3 kez fileleri havalandran Ko-
lombiyal forvet, kalan haftalarda Ga-
latasaray'n en önemli hücum 
silahlarndan biri olacağn ispatlad. 
Fatih Terim'in, Kayserispor karşsnda 
bu sezon ilk kez uyguladğ çift forvet 
sistemini devam ettireceği öğrenildi. 
Mostafa Mohamed-Falcao ikilisinin 
uyumu ve çalşkan görüntüsü, Terim'i 
gelecek adna ümitlendirdi. Tecrübeli 
hocann, hafta içindeki taktik antren-
manlarda bek oyuncularndan daha 
fazla orta yapmalarn isteyeceği  
öğrenildi. 

Onyekuru moral buldu 

Ocak ay transfer döneminde takma 
katlan Onyekuru, yedek kalp sonra-
dan oyuna girdiği Kayserispor müca-
delesinde attğ 2 golle hem moral 
buldu hem de 6 maçlk suskunluğunu 
bozdu. Bu sezon 5'inci kez ağlar sar-
san Nijeryal futbolcu, bu gollerin 
4'ünü deplasmanda kaydetti. DHA

GALATASARAY 
KRİZDEN ÇIKTI

TÜRKİYE Özel Sporcular Spor Fede-
rasyonu'ndan yaplan açklamaya 
göre, Fransa'nn Nantes kentinde ya-
plan şampiyonann son gününde ka-
dnlarda 200 metrede Muhsine Gezer 
ve yüksek atlamada Fatma Damla 
Altn gümüş madalya, erkeklerde ise 3 
bin metrede Oğuz Türker bronz ma-
dalya kazand. Bu sonuçla Türkiye 
şampiyonay 6 altn, 5 gümüş ve 2 
bronz madalya olmak üzere toplamda 
13 madalya ile tamamlarken, 32 puan 
toplayan Kadn Milli Takm ise Av-
rupa şampiyonu oldu. Ayrca, VIR-
TUS Avrupa Salon Atletizm 
Şampiyonas'nda uzun atlama ve 60 
metrede altn madalya kazanan Esra 
Bayrak ise en iyi kadn atlet seçildi. 

13 madalya kazandlar 

Milli takmn kafile başkan Ensar 
Kurt, şampiyonada 6 kez İstiklal Mar-
ş'n okutmann gururunu yaşadkla-
rn belirterek, "Ne mutlu bize ki 
İstiklal Marşmzn kabul edilişinin 
yüzüncü ylnda Fransa'da bunu ba-
şardk. Özel sporcularmz madalyala-
rn kahraman şehitlerimize armağan 
ettiler ve şehitlerimizi asker selam ile 
andlar. Özel sporcularmz şampiyo-
nada 13 madalya kazanarak da bir re-
kora imza attlar. Bu başarya destek 
olan başta Cumhurbaşkanmz Recep 
Tayyip Erdoğan'a, Gençlik ve Spor 
Bakanmz Mehmet Muharrem Kasa-
poğlu'na, Spor Genel Müdürü Meh-
met Baylan'a, Spor Toto Teşkilat 
Başkan Bünyamin Bozgeyik'e  
teşekkür ediyorum" dedi. DHA

ÖZEL SPORCULARDAN 
ÇOK BÜYÜK BAŞARI

Şampiyonaya hazrlanyorlar

Beşiktaş Teknik Direktör  
Sergen Yalçn, ikinci devrenin 
başndaki 5 puanlk kaybn  
ardndan “Savaşmz şimdi 
başlyor” demişti. Bu sözler-
den sonra siyah-beyazllar 
ligde 6’da 6 yapt. Beşiktaş 
ligde 20 galibiyetle ligde  
en fazla kazanan takm  
durumunda. Sadece 
5 mağlubiyet alan siyah  
beyazllar 62 gol atarak  
bu alanda da lider durumda

YENİ sezon için motivasyonunun çok 
yüksek olduğunu dile getiren Japon 
pilot, "Benim için ilk sezon. Franz Tost 
da bana sürekli sürüşüme odaklan-
mam ve serinkanl davranmam söy-
lüyor. Ben de elimden gelenin en 
iyisini yaparak takmma olabildiğince 
fazla puan getirmek istiyorum" ifade-
sini kulland. Yuki Tsunoda yeni sezon 
hedefleri için ise şunlar söyledi: 
"Sezon öncesinde kendime büyük he-
defler koymay sevmiyorum. Yarş 
yarş ilerlemeyi tercih ediyorum. Bunu 
bir hedef olarak görmüyorum ama de-
diğim gibi takmma getirebildiğim 

kadar çok puan getirmek istiyorum. 
Bununla birlikte bir podyum görürsem 
bu inanlmaz olur.  
Fakat şimdilik planm hzlca takma 
ve araca adapte olup elimden gelenin 
en iyisini yapmak." 

Gasly çok hzl 

Takm arkadaş Pierre Gasly'nin çok iyi 
bir pilot olduğunu vurgulayan Tsu-
noda, "Pierre ile ilk olarak 2018'in so-
nunda Motegi'de karşlaştk. Ben o 
dönemde Red Bull Junior programna 
dahil olmuştum. Honda'nn bir hoş 
geldin partisine Pierre ve Franz Tost 

da katlmşt. El skşma ve 'Merhaba' 
deme şansna sahip olmuştum. Şimdi 
ise ayn takmdayz. Pierre Gasly'nin 
çok hzl olduğunu biliyorum. Ben de 
bir çaylak olarak aracm ve kendimi 
zorlayarak ona yardmc olacağm. 
Sonrasnda neler olacağn hep birlikte 
göreceğiz" diye konuştu.  

Gasly: çok objektifiz 

AlphaTauri'nin en iyi özelliğinin, güçlü 
ve zayf yönlerini çok iyi bilmek oldu-
ğunu dile getiren Gasly ise "Bu ko-
nuda çok objektifiz. Dolaysyla da 
herkes ayn amaç için çaba sarf ediyor. 
Bu sebeple takmn her yl çok önemli 
gelişmeler gösterdiğini söyleyebilirim. 
Takm içindeki ilişkimiz ve iş birlikteli-
ğimiz de çok iyi. Umarm bu bizi bu yl 
da iyi sonuçlara taşyacak" dedi. Yuki 
Tsunoda'nn takm için de kendisi için 
de yeni olduğunu belirten Fransz 
pilot, "Henüz onu tam olarak tand-
ğm söyleyemem. Ama bir pilot ola-
rak çok yetenekli olduğunu biliyorum. 
Geçen sene onu Formula 2 Dünya 
Şampiyonas'nda da izledim. Özellikle 
yl sonunda doğru çok etkileyici bir 
performans ortaya koydu. Çok tecrü-
besi olmamasna karşn kesinlikle çok 
hzl. Tabii ki daha öğreneceği şeyler 
var. Ama en önemli konu, birlikte bir 
takm olarak çalşabilmemiz, onun 
olabildiğince hzl bir şekilde arabaya 
adapte olmasn ve takmn ileri git-
mesi için katk vermesini sağlamamz" 
diye konuştu. 

Arac daha çok sevdim 

Gasly yeni araç için şunlar söyledi, 
"Yeni aracmz harika gözüküyor. 
Geçen ylki arac ve görüntüsünü sev-
miştim ama bu ylkini daha çok sev-
dim. Gelişme anlamnda kurallarn bu 
yl çok değişmediğini söyleyebilirim. 
Ama takmdan öğrendiğim kadaryla 
aracn gelişiminden oldukça memnun-
lar." AlphaTauri'nin ayn zamanda bir 
moda markas olduğunu söyleyen Pi-
erre Gasly, "Modaya da yarşmaya da 
fazlasyla ilgili biri olarak ikisini bir 
araya getiren bir takmda yer almak 
büyük mutluluk. Her yl tasarmlarn 
gelişmesini görmek ve bu projenin bir 
parças olmak beni çok heyecanland-
ryor" ifadesini kulland. DHA 

KARTAL HER  
ALANDA LIDER

Formula 1 ekiplerinden Scuderia AlphaTauri, yeni arac ve yeni pilotlaryla 2021 F1 Dünya 
Şampiyonas hazrlklarn sürdürüyor. Takmn iki genç pilotu Pierre Gasly ve Yuki Tsunoda, 
2021 Formula 1 Dünya Şampiyonas'nda ellerinden gelenin en iyisini yapacaklarn söyledi
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İŞLER 
YOLUNDA

MUHTEŞEM İSTATİSTİK 

En çok galibiyet alan takm: 20 
En az yenilen takm: 5 
İçerde en başarl: 14 maç, 34 puan 
En çok gol atan takm: 62

İKİNCİ DEVREDE  
BEŞİKTAŞ

Beşiktaş - Trabzonspor  1-2 M

Antalyaspor - Beşiktaş 1-1 B

Beşiktaş - Konyaspor 1-0 G

Beşiktaş - Denizlispor 3-0 G

Beşiktaş - Gaziantep FK 2-1 G

Gençlerbirliği - Beşiktaş 0-3 G

Yeni Malatya - Beşiktaş 0-1 G

Başakşehir - Beşiktaş 2-3 G

SAĞLIK EKİBİNE  
ÇİÇEK

ZİRAAT Türkiye Kupas Yar Fina-
li’nde Başakşehir’i konuk edecek 
olan Beşiktaş, dün yaplan antren-
man öncesinde sağlk ekibine çiçek 
vererek 14 Mart Tp Bayram’n kut-
lad. Takm kaptanlar Necip Uysal 
ve Atiba Hutchinson, çiçek vererek 
Sağlk Kurulu Koordinatörü Tekin 
Kerem Ülkü, Doktor Murat Çevik, 
Fizyoterapist Zeki Çetin, Fizyotera-
pist Cumhur Erol, Fizyoterapist Ser-
dar Korkmaz, Fizyoterapist Hakk 
Can Bereceli, Diyetisyen Cenk Öz-
ylmaz, Masör Cemil Karataş, 
Masör Osman Doğru ve Masör 
Erkan Ulusoy’dan oluşan sağlk eki-
binin Tp Bayram’n kutlarken, an-
trenman öncesinde sağlk ekibi ve 
futbolcular birlikte fotoğraf çektirdi. 

MKE Ankaragücü ile Demir Grup 
Sivasspor karşsndaki puan kayp-

larnn ardndan Belhanda'nn 
gönderilişinin şokunu yaşayan  

Galatasaray, deplasmandaki Hes 
Kablo Kayserispor galibiyetiyle kriz 

ortamndan çkmay başard 

Türkiye Özel Sporcular Kadn Milli 
Takm, VIRTUS Avrupa Salon  

Atletizm Şampiyonas'nda Avrupa 
şampiyonluğuna ulaşt 
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SUPER CIMBOM!
Galatasaray ile Fenerbahçe, 

2023 Turkcell Süper Kupa 
maçında karşı karşıya gel-

mek için 11 Nisan Stadyumu’na 
çıktı. Sarı- Lacivertliler, rakibinin 
söylediği gibi mücadeleye U-19 
takımı ile çıktı. Aslan, 1. dakikada 
Mauro Icardi’nin golüyle 1-0 öne 
geçti. Golün santrası dahi yapıl-
madan Fenerbahçeli oyuncular 
soyunma odasına yönelerek saha-
dan çekildi. U19 takımı oyuncuları 
saha kenarından antrenör Murat 
Zeki Göle’den gelen talimat ile 

golü yedikten sonra santra yapma-
yıp oyunu yeniden başlatmazken 
soyunma odasına yöneldiler.

Kısa sürede bitti
Maçın hakemi Volkan Bayarslan 
ve yardımcıları bir müddet bekle-
yip Fenerbahçe’nin geri gelmeye-
ceğine emin olduktan sonra maçı 
4. dakika tatil etti. Bu kararın 
ardından Galatasaraylı oyuncular 
kutlamalara başlayıp taraftarları ile 
sevinç yaşadı. Karşılaşma ile ilgili 
kararı Türkiye Futbol Federasyonu 

ve kurulları verecek.

Galatasaray paylaşım yaptı
Galatasaray Kulübü’nden tatil 
edilen Süper Kupa karşılaşmasının 
ardından paylaşım geldi. Kulüp-
ten yapılan açıklamada, “Gala-
tasarayımız, 2023 Turkcell Süper 
Kupası’nın sahibi oldu. Şanlıurfa 
11 Nisan Stadyumu’nda 2022-23 
şampiyonu olarak sahaya çıkan 
takımımız, rakibin sahadan çekil-
mesiyle kupanın kazananı oldu” 
ifadelerine yer verildi. Galatasa-

raylı futbolcular, Fenerbahçeli 
genç oyuncular soyunma odasına 
gittikten kısa süre toplu halde böy-
le sevindi. Sarı-Kırmızılılar, maçın 
tatil edilmesinin ardından Şanlıur-
fa 11 Nisan Stadı’nda idman yaptı. 
11’e 11 şekilde iki takıma ayrılan 
Galatasaray, taraftarların huzu-
runda çift kale idman maçı oynadı. 
Şanlıurfa 11 Nisan Stadı’nda tam 
kadro şekilde hatıra fotoğrafı çek-
tiren Galatasaray’da, oyuncular tek 
tek tribünleri dolaşıp taraftarları 
selamladı. n HABER MERKEZİ

Süper Kupa’da, Fenerbahçe daha önce yaptığı açıklama doğrultusunda sahadan çekildi. Galatasaray, 1. dakikada Icardi’nin 
golüyle öne geçti, sonrasında golün santrası dahi olmadan Sarı-Lacivertliler, sahadan çekildi. Cim Bom, kupanın sahibi oldu

ARA transfer 
döneminde 
kadro dışı 

kaldıktan sonra 2.5 
milyon Euro bon-
servis karşılığında 
Acun Ilıcalı’nın sahibi 
olduğu Hull City’ye 
satılan Abdülkadir 
Ömür, yeni takımına 
alışmış gözüküyor. 25 
yaşındaki orta saha, 
önceki gün Hull Cit-
y’nin Cardiff’i mağlup 
ettiği Championship mücadelesinde 
76 dakika sahada kaldı. 1 topu direk-
ten dönen, 1 pozisyonda da çektiği şut 
kaleci tarafından güçlükle engellenen 
Abdülkadir, performansıyla tam not 
aldı. AA

Abdülkadir’e 
tam not verildi

GALATASARAY ile 
Fenerbahçe, 2023 Turk-
cell Süper Kupa maçında 

karşı karşıya geldi. Şanlıurfa 11 
Nisan Stadyumu’nda oynanan 
karşılaşmaya sarı-lacivertli ekip, 
U19 takımıyla çıktı. Karşılaşma-
nın 1’inci dakikasında Mauro 
Icardi’nin golüyle Galatasaray 
1-0 öne geçti. Karşılaşmanın 
santrası yapılmadan Fenerbah-
çeli oyuncular sahadan çekilerek 
soyunma odasına gitti. Maçın 
hakemi Volkan Bayarslan ve 
yardımcıları bir müddet bekleyip 
Fenerbahçe’nin geri gelmeyece-
ğine emin olduktan sonra maçı 
4’üncü dakika tatil etti. Tatil edi-
len maçın ardından Erden Timur 
basın mensuplarına açıklamalar-
da bulundu.

Böyle bir maç istemezdik
Böyle bir maç olmasını isteme-
diklerini belirten Timur, “Böyle 
bir maç olsun kimse istemezdi 
herhalde. Keşke normal anlam-
da oynayıp öyle tamamlansaydı. 
Buradaki vatandaşlarımız, yöre 
halkı için daha iyi olurdu. Büyük 
bir beklenti içine girmişti her-
kes. Temel konu, gerginliğin 
bir an önce bitmesi. Gerginliğin 
artmaması için konuları tekrar 
dile getirmiyorum. Bu gerginlik 
devam ederse daha farklı şeylerin 
olmasından herkes endişe ediyor. 
Hepimiz haksızlıklar olduğunu 
kendi tarafımızdan iddia ediyo-
ruz. Bunun da vuku bulduğu yer 
saha. Yarından tezi yok yabancı 
hakemleri seçip, öncelikle bu 
sene sonra geçmiş senelere 
bakılması gerekiyor. Ne haksızlık 
yapıldığını görelim. Bunlar orta-
ya çıksın. Herkes gerçeği görsün 
ki kafasındaki soru işaretleri 
bitsin. Bu gerginliğin kimseye 
faydası yok. Şeffaflıktan başka bu 
işin çözümü yok. İnşallah bu maç 

buna bir vesile olur. Bir an önce 
bu işi çözmemiz gerekiyor” diye 
konuştu.

Söylenecek çok şey var
Erden Timur, “Çok rahat uyu-
yorum. Bu insanın iç huzuruna 
bağlı. Karşıtlık olması toplumu 
gerecek. Çok fazla söylenecek 
laf var. Şahsıma 20’ye yakın 
defa hakaret edildi. Ben haka-
ret edilmesini gerektirecek bir 
şey söylemedim. Ben bunlara 
karşılık verirsem taraftarımdan 
çok daha olumlu şeyler alırım. 
Karşılık vermemek farklı türlü de 
algılanıyor. Öyle algılanmasına 
rağmen, toplumun gerilmemesi 
için gerekeni yapmamız lazım” 
şeklinde konuştu. Türkiye Futbol 
Federasyonu’nun aldığı seçim 
kararını değerlendiren Timur, 
“Kulüpler Birliği, federasyonun 
seçime gitmesi için imza topla-
maya başlıyordu. Federasyon 
da açıklama yaptı. Federasyon 
böyle bir karar vermiş. Mevcut 
federasyon yerine başka yönetim 
seçilecek. Başkanımız da seçime 
gidilmesini istiyor. O imzalara 
gerek kalmadan federasyon 
seçim açıkladı” ifadelerini kullan-
dı. Erden Timur, “Gerginliğin 
azaltılması için her şey yapılmalı. 
Herkesin bir atması gerekiyor. 
Biz bunların olması için federas-
yona yazı da verdik. Biz adımlar 
attık. Rasyonel ve doğru olan her 
şeyin yapılması gerekiyor” ifade-
leriyle sözlerini tamamladı.

TURKCELL Süper Kupa’da 
Galatasaray ile Fenerbahçe, 
Şanlıurfa’da karşılaştı. Sarı-kır-

mızılıların 1. dakikada 1-0 öne geçtiği 
müsabakada sarı-lacivertliler 3. dakika-
da sahadan çekildi ve maç tatil edildi. 
Maçın ardından Sarı Kırmızılı kulübün 
başkanı Dursun Özbek önemli açıkla-
malarda bulundu Özbek’in açıklamaları 
şu şekilde: “2023 Süper Kupası finali 
oynadık. İki takım sahaya çıktı. Fakat, 
üzülerek söylüyorum böyle bir pozis-
yonu, durumu beklemiyorduk. Güzel 
Urfa’ya geldik, Urfa’nın güzel insanları-
na bu önemli Galatasaray - Fenerbahçe 
derbisinin keyfini yaşamaktansa acayip, 
saçmasapan, aklımıza gelmeyecek bir 
durumla karşılaştık. Bu maçın gelirini 
depremzede kardeşlerimize verme ka-
rarı almıştık, tribünlerin bir tarafı dolu, 
bir tarafı boş. Ben çok üzüldüm.”

Gençleri niye alet ediyorsunuz?
Fenerbahçe yönetimini eleştiren 
Özbek, “Çok üzüldüm. Bizi son derece 
üzüyor bu durumlar. Fenerbahçe 
ve Galatasaray’ın misyonu bu ülke-
ye futbolu sevdirmek. Gençleri niye 
alet ediyorsunuz? Cumhuriyetin 100. 
yılına yakışmadı. Türk futbolundan bu 
gerginliği gidermemiz lazım. Ali Koç 
ile görüşmedim. Normalde protokole 
gelmeleri lazımdı, gelmediler. Neyi 
protesto ediyorlar bilmiyorum. Ben 2-3 
gündür buradayım. Böyle bir sevgi seli, 
ilgi görmedim. Burada çok iyi ağırlan-
dık. Ne vardı onlar da gelip aynı tablo-
yu görseydi. Türkiye’nin böyle birlik ve 
beraberliği görmesi lazımdı. Böyle bir 
fırsatımız vardı, kullanılmadı” dedi.

Böyle olmamalıydı
Eleştirilerini sürdüren Özbek, “Tarihe 
kötü geçecek bir Süper Kupa finali. 
Türkiye’nin 100’üncü yılına yakışmadı. 
Kim bu işten sevindi, kim üzüldü belli 
değil. Önümüzdeki günler daha da 
gerginleşecek. Bu gerginliği giderme-
miz lazım. Herkese biraz daha Türk 
futboluna yakışacak hareketler içinde 
bulunmasını diliyorum. Böyle olmaması 
gerekirdi” diye konuştu. 
 n HABER MERKEZİ

Çok rahat 
uyuyorum!
Galatasaray Sportif A.Ş. Başkanvekili Erden Timur, Fener-
bahçe ile oynanan ve yarım kalan Süper Kupa maçının 
ardından açıklamalarda bulundu. Ali Koç’a göndermede 
bulunan Timur, “Ben geceleri çok rahat uyuyorum” dedi

Saçma sapan 
bir durum!
Galatasaray Başkanı Dursun Özbek, 
Süper Kupa maçının ardından açık-
lamalarda bulundu. Sarı Kırmızılı 
kulübün başkanı basın mensuplarının 
sorularını yanıtlarken, “Bu önemli 
Galatasaray - Fenerbahçe derbisinin 
keyfini yaşamaktansa acayip, saçma 
sapan, aklımıza gelmeyecek bir du-
rumla karşılaştık.” ifadelerini kullandı

Sezonu altınla açmayı başardı
Okçulukta 2024’ün ilk Uluslararası yarışma olan Kahraman Ba-
gatır İlkbahar Okları Turnuvası Antalya 100. Yıl Okçuluk Tesis-
leri’nde tamamlandı. Milli sporcu Mete Gazoz sezonu altınla açtı

PARİS Olimpiyat 
Oyunları’nda ülkemizi 
temsil edecek, son şam-

piyon Mete Gazoz, turnuvada 
klasik yay erkekler bireyselde 
altın madalya kazanarak se-
zonu 1.’likle açtı. Milli sporcu 
finalde İtalyan rakibi Musolesi 
Federico’yu 6-0’la geçti. Türki-
ye ayrıca yarışmayı 6 bireysel, 
1 takım olmak üzere 7 elde 

etti. Elif Berra Gökkır, Fatma 
Maraşlı, Dünya Yenihayat’tan 
oluşan Klasik Yay Kadın Mil-
liler gümüş madalya elde etti. 
Makaralı yayda ise, bireysel 
erkeklerde Yağıt Sezgin altın, 
Emircan Haney bronz, bireysel 
kadınlarda Hazal Burun altın, 
Begüm Yuva gümüş, Ayşe 
Bera Süzer bronz madalya 
elde etti.

SÜPER Lig’in eski 
şampiyonlarından 
Bursaspor, 3.Lig’e 

düştü. 2009-2010 sezonunda 
Ertuğrul Sağlam liderliğinde 
şampiyonluk yaşayan Bur-
saspor, bugün itibari ile 3.lig’e  
resmen düştü. Sahasında 1461 
Trabzonspor ile karşılaşan 
Bursaspor,  28. dakikada Ça-
ğatay Yılmaz’ın penaltı golüy-
le 1-0 öne geçti. 45. dakikada 
konuk ekip İlhan Depe ile 
eşitliği yakaladı ve ilk yarı 1-1 
sona erdi. Karadeniz ekibi 90. 
dakikada Atabey Çiçek ile 2-1 
öne geçti. 1461 Trabzon’da 
Ali Sühan Demirel son anlar-
da kırmızı kart gördü. Maç bu 
skorla sona erdi ve Bursaspor 
3.Lig’e düştü.

Nereden nereye!
2009-10 sezonunda şampiyon olan Bursaspor, matematiksel 
olarak TFF 3. Lig’e düşmesi kesinleşti. Sahasında 1461 Trabzon 
ile karşılaşan yeşil-beyazlılar sahadan 2-1 mağlup ayrıldı

Hull City’nin Trabzonspor’dan kadrosuna 
kattığı milli futbolcu Abdülkadir Ömür, 
takımının kazandığı Cardiff mücadele-
sindeki performansıyla tam not aldı



GELECEK sezon için şimdiden 
transfer çalışmalarına başlayan 
Beşiktaş’ta ayrılıklar da yaşana-

cak. Sezon sonu birçok isimle yollarını 
ayıracak olan siyah-beyazlılarda, öte 
yandan yeni hedefler belli oldu. Kara 
Kartal’da Valentin Rosier, Jean Onana, 
Ajdin Hasic, Rachid Ghezzal, Ante 
Rebic, Joe Worrall ve Francisco Mon-
tero’ya sezon sonunda veda edilecek. 
Beşiktaş’ta kadro dışı kalan isimleden 
biri olan ve son zamanlarda çok tar-
tışılan Vincent Aboubakar, Jackson 
Muleka, Daniel Amartey ve devre ara-
sında takıma katılan Jonas Svensson’un 
durumları ise sezon sonunda belli 
olacak. Fernando Santos yönetiminde 
yoluna devam eden Siyah-Beyazlı ekip 

Süper Lig’de 47 puanla 
Trabzonspor’un ardında 4. 
sırada yer alıyor.

Listenin başında
Sezon sonunda orta sahayı değiştirme 
planı yapan Beşiktaş Yönetimi, gözünü 
İngiltere’ye çevirdi. Siyah-Beyazlılar’ın 
listesindeki son isim Okay Yokuşlu... 
İngiltere Championship ekiplerinden 
West Bromwich Albion forması giyen 
tecrübeli orta sahanın 2025 yazında 
sözleşmesinin bitecek oluşu, bu trans-
ferin önünü açıyor. Son iki sezonda 
neredeyse maç kaçırmayan 30 yaşındaki 
futbolcu, istikrarlı yapısıyla ön plana 
çıkıyor. Beşiktaş Yönetimi, Okay için 
görüşmelerini hızlandıracak.

Yeni sağ bek aranıyor
Siyah-Beyazlılar’ın sağ stoper transfer 
planlaması konusunda listesine yeni 
bir isim daha eklendi. Borussia Dort-
mund forması giyen Marius Wolf ve AZ 
Alkmaar’ın Japon sağ beki Yukinari 
Sugawara isimleri öne çıkarken Kenny 
Tete de radara girdi. Fulham’la yeni 
sözleşme imzalamayan Hollandalı sağ 
bek sezon sonu boşa çıkacak. Fulham, 
Hollandalı futbolcuyu Lyon’dan 3.2 mil-
yon Euro karşılığında transfer etmişti. 
Bu sezon Fulham formasıyla tüm kul-
varlarda 18 maça çıkıp 1145 dakika süre 
alan Kenny Tete 1 gollük skor katkısı 
verdi. n HABER MERKEZİ

TRABZONSPOR’DA 
yeni sezonun kadro ya-
pılanması adına çalışma-

lar sürüyor. Bordo-Mavililer’in 
yeni sezonda şampiyonluk 
yolunda kozu olması beklenen 
isimlere ilişkin planlar netle-
şiyor.

Konyaspor ile Sivasspor maçı 
arasında 9 günlük ara olunca, 
teknik direktör Abdullah Avcı 
da takıma 2 günlük dinlenme 
süresi vermişti. Pek çok oyun-
cu kısa tatile giderken, Fırtı-
na’nın Belçikalı yıldızı Thomas 
Meunier ise Trabzon’da kaldı. 
Ailesiyle şehirde vakit geçirip 
Papara Park’ı gezdiren tecrübe-
li sağ bek, aynı zamanda tesis-
lere gidip bireysel çalışmalarını 
da sürdürdü.

Yeni sezonun koçu Orsic
Bordo-Mavili formayla ilk 

resmi maçına Konyaspor dep-
lasmanında çıkan ve uzatma 
bölümlerinde oyuna dahil olan 
Mislav Orsic’in oyun süresinin 
artırılması planlanıyor. Kilo 
fazlası bulunmayan ve reha-
bilitasyon sürecinde de çok 
iyi çalışan Hırvat yıldız, sezon 
sonuna kadarki periyot-
ta takıma maksimum 
katkısı sağlamak istiyor. 
Abdullah Avcı ise 
Orsic’ten gelecek sezon 
büyük patlama bekliyor.

Berat’ın planı belli
Trabzonspor’un sezon 
başında Al İttifak’tan 
kiraladığı Berat Özde-
mir, lig bittikten sonra 
Suudi Arabistan ekibine 
geri dönecek. Ancak 
25 yaşındaki orta saha, 
Trabzon’da kalmak 

istiyor. Yönetimin de Berat’ı 
tutmaya sıcak baktığı fakat 
bonservis bedeli ödemek iste-
mediği öğrenildi. Bu konuda 
Al İttifak kulübüyle görüşme 
yapılacak. Arap takımının ikna 
edilmesi durumunda, Berat’ın 
da ücretinde indirim yapması 
gerekiyor.

Sezon sonu kadroda büyük değişime gidecek olan Beşiktaş 
Yönetimi, gözünü transfer dönemine çevirdi. Siyah-be-
yazlı ekibin kurmaylarının yeni hedefleri belli oldu

Yeni sezonda şampiyonluk adına iddialı bir kadro ile mücadele etmek isteyen Trabzonspor’da oyuncuların 
durumu netleşmeye başladı. Bordo-Mavililer, yola devam edip etmeyeceği oyunculara ilişkin planını belirledi

Lig bitiminde golcü operasyonu yapa-
cak olan Beşiktaş, en az 2 isim ala-
cak. Bu doğrultuda Kara Kartal’ın 

hedefleri arasına yıldız isimlerin biri Bun-
desliga’dan diğeri ise Premier Lig’den... 
Başakşehir’e karşı, sadece yüzde 29 topla 
oynama oranı yakalayıp, 169 isabetli pasla 
maçı tamamlayan Beşiktaş’ta Santos’un 
geleceği sorgulanmaya başlandı.

Sırada yetenek Enes
Beşiktaş, bu sezon Semih Kılıçsoy’u ka-
zandı. SiyahBeyazlılar’ın yeni kazancının 
ise 16 yaşındaki 10 numara Enes Çinemre 
olduğu konuşulmaya başladı. A takımla 
antrenmanlara çıkmaya başlan Fernando 
Santos’un, yıldız adayına maçlarda süre 
vermek istediği kendisine de bunu ilettiği 
belirtildi. Beşiktaş’ın ‘Yeni Sergen Yal-
çın’ı denilen 16 yaşındaki Enes Cinemre 

son zamanlarda attığı goller ve oynadığı 
futbolla yükselişini sürdürüyor. Bilindiği 
gibi genç futbolcu, Yalçın’ın teknik direk-
törlük yaptığı dönemde alt yapıya kazan-
dırılmıştı. Hatta imza töreninde Sergen 
Yalçın bizzat bulunmuştu.

Golcüde rota Deniz
Siyah-Beyazlılar’ın, santrfor konusunda 
kadrosuna eklediği son ismin, Bundesli-
ga ekiplerinden Stuttgart forması giyen 
Deniz Undav olduğu öğrenildi. Sezon 
başında İngiliz ekibi Brighton’dan Stut-
tgart’a kiralanan 27 yaşındaki futbolcu, 
Bundesliga’da 24 maçta 15 gol ve 8 asist 
yaparak 23 kez skora dokunmayı başardı. 
Piyasa değeri 22 milyon Euro seviyesinde 
bulunan futbolcu için Beşiktaşlı idareci-
lerin satın alma opsiyonlu kiralama ope-
rasyonu yapmayı planladığı ifade edildi.

Jimenez hedefler arasında
Lig bitiminde golcü operasyonu yapa-
cak olan Beşiktaş, en az 2 isim alacak. 
Bu doğrultuda Kara Kartal’ın hedefleri 
arasına Fulham forması giyen Raul 
Jimenez’in de girdiği ortaya çıktı. 
Premier Lig kulübünden ayrılmaya 
karar veren Meksikalı oyuncunun, 
kulübüyle 1 yıllık daha sözleş-
mesi bulunuyor. Beşiktaş’ın 
32 yaşındaki tecrübeli golcü-
yü kadrosuna katmak için 
kesenin ağzını açmaya hazır 
olduğu öğrenildi. Fulham 
formasıyla bu sezon 22 
karşılaşmada görev alan 
Jimenez, 5 gole imza 
attı. n HABER 
MERKEZİ

Yeni sezon öncesinde hücum hattında 
büyük bir değişime gitmeye hazırlanan 
Kara Kartal, birçok futbolcu için 
çalışma başlatmıştı. Siyah-Beyazlı-
lar’ın, santrfor konusunda listesi-
ne eklediği 2 isim dikkat çekti

S por Toto Süper Lig'in 30'uncu haf-
tasnda deplasmanda Aytemiz 
Alanyaspor'a 4-0 kaybeden Fraport 

TAV Antalyaspor'un 13 maçlk yenilmezlik 
serisi sona ererken, teknik direktör Ersun 
Yanal da 2021 ylndaki ilk yenilgisini ya-
şad. Akdeniz temsilcisi 2021 ylnda teknik 
direktör Yanal gözetiminde çktğ 14 
maçta 3 galibiyet, 10 beraberlik ve sadece 
1 yenilgi elde edip, 19 puan toplad. 

13 maçlk seri bitti 

Krmz beyazl takm 2020 ylnn son 
günlerinde sahasnda 6-0 kaybettiği Ata-
kaş Hatayspor maçnn ardndan oyna-
dğ 14 maçta 3 galibiyetin yan sra 10 
beraberlik alrken, 30'uncu haftada bir 
başka Antalya ekibi olan Aytemiz Alan-

yaspor'a deplasmanda 4-0 kaybetti. Akde-
niz ekibi 2021 ylnda Fatih Karagümrük, 
Göztepe ve Gençlerbirliği maçlarn kaza-
nrken, Galatasaray, Trabzonspor, İH 
Konyaspor, Beşiktaş, Yukatel Denizlispor, 
BTC Türk Yeni Malatyaspor, Gaziantep 
FK, Medipol Başakşehir, Fenerbahçe ve 
Kasmpaşa ile de berabere kald. Antal-
yaspor'un, ligde devam eden 13 maçlk 
yenilmezlik serisi ise bu hafta 4-0 kaybedi-
len Aytemiz Alanyaspor maçnda son 
buldu. 

Yanal'n 4'üncü yenilgisi 

Ligin 9'uncu haftasnda Fraport TAV An-
talyaspor'un başna geçen ve yakaladğ 
istikrarl performansla takmn üst sra-
lara taşayan Ersun Yanal, Alanyaspor 

maçnda bu sezonki 4'üncü yenilgisini 
elde etti. Tecrübeli teknik direktör Antal-
yaspor ile bu sezon Türkiye Kupas maç-
lar da dahil olmak üzere toplam 25 maça 
çkt. 21 lig maçnda 5 galibiyet, 12 bera-
berlik ve 4 yenilgi alan Yanal, Türkiye  
Kupas'nda oynanan 4 maçn tamamn 
kazanarak takmn yar finale çkartma 
başars yakalad. Teknik direktör Ersun 
Yanal, Süper Lig'de çalştrdğ hiçbir ta-
kmla Aytemiz Alanyaspor'a karş galip 
gelmeyi başaramad. 59 yaşndaki Yanal, 
9 kez rakip olarak karşlaştğ Aytemiz 
Alanyaspor'a karş 2 beraberlik ve 7 ye-
nilgi elde ederken hiçbir maçta galip gele-
medi. Yanal'n Süper Lig'de bulunan 
Atakaş Hatayspor'a karş da galibiyeti 
bulunmuyor.

SÜPER Lig'in 30. haftasnda son 
haftalarn formda iki takm Ankara-
gücü ile Göztepe Eryaman Sta-

d'nda karşlaşt. Hikmen Karaman ile iyi bir 
çkş yakalayan Ankaragücü, bu maç da kaza-
narak alt sralardan kurtuluş mücadelesini 
devam ettirmek istiyor. Son 5 haftada 4 galibi-
yet 1 beraberlik alarak iyi bir seri yakalayan 
Göztepe de üst sralara trmanmann peşinde...  

İlk yar 1-0 

Maçn ilk yarsna ev sahibi Ankaragücü etkili 
başlad. 14. dakikada sol kanattan ceza saha-
snn ön çizgisine kadar gelen Lobjanidze’nin 
sert şutunda kaleci İrfan Can Eğribayat, topu 
kornere tokatlad. Ankaragücü, Borven'in at-
tğ golle 1-0 öne geçti. Sol kanatta Endri Çe-
kici topla rakiplerinden syrldktan sonra ceza 
sahasna ortasn gönderdi. Börven rakibinin 
önüne geçerek kafa vuruşunu yapt ve takmn 
1-0 öne geçirdi. 37. dakikada MKE Ankara-
gücü kontra atağnda Geraldo topun yönünü 
sağdan sol kanada çevirerek pasn Lobjanid-
ze’ye aktard. Bu oyuncunun ceza sahasna 
girmeden çektiği şutta top kaleci İrfan Can 
Eğribayat’n üzerine gitti. İlk yar bu skorla 
sona erdi. 

Net skor 

Maçn 61. dakikasnda Ankaragücü Börven'in 
attğ golle durumu 2-0'a getirdi. İkinci yarda 
oyuna giren Paintsil, topla birlikte ceza saha-
sna yaklaşt. Sağ kanattan bindirme yapan 
Kitsio tek pasla Börven'e gönderdi. Börven 
penalt noktasnn hemen ilerisinden şutunu 
att ve topu filelerle buluşturdu. 
 Ankaragücü bu golden 2 dakika sonra, dakika 
63'te fark 3'e çkard. Ceza sahasnn sağ çiz-
gisinde Kitsiou, dşardaki arkadaş Endri Çe-
kici'ye yerden pasn gönderdi. Endri, gelişine 
çok sert bir şut çekti ve topu ağlara gönderdi: 
3-0. MKE Ankaragücü, rakibini 3-0 yenerek 
bu sezon ilk kez üst üste 3. galibiyetini elde 
etti. Göztepe ise 5 maç sonra sahadan  
yenilgiyle ayrld. 

Ankaragücü 
3’te 3 yaptı

LİGDE attğ 18 golle bir 
anda dikkatleri üzerine 
çeken ve şimdiden transfe-

rin gözdesi haline gelen Boupendza 
konusunda da ilginç gelişme var. 
Hatayspor cephesinden geçtiğimiz 
haftalarda yaplan ‘Boupendza’y 
Türkiye’de kalacaksa Fenerbahçe’nin 
almasn isteriz’ açklamasndan 
sonra bu transferin gündemde ol-
duğu her platformda konuşulmaya 
başlamş, taraftarlar önümüzdeki 
yln kadrosunda Boupendza’y şim-
diden görmeye başlamşt. Özellikle 
önümüzdeki Milli maç arasnda Ha-
tayspor’un yeni stadnn açlşna Fe-
nerbahçe’nin katlmas ve açlş 
maçn Hatayspor Fenerbahçe’nin 
oynayacak olmas da bu transferin 
bitmesinin bir delili olarak görülm-
üştü. 

Önemli bir golcü 

Ancak görüşünü aldğmz Fener-
bahçeli bir yetkili “Buopendza ligi-
mize renk katan önemli bir golcü. 
Ancak biz Fenerbahçe olarak bu 
oyuncuyla kesinlikle ilgilenmiyoruz. 
Ayrca telaffuz edilen 8-10 milyon 

Euro gibi bir rakamlar hiçbir futbol-
cuya vermeyi düşünmeyen bir yap-
mz var. Bu nedenle milli arada 
oynanacak stat açlş maçnn fut-
bolcu transferiyle hiçbir alakas bu-
lunmamaktadr. Hatay’a iki kulüp 
arasndaki iyi ilişkilerin ve dostluğun 
pekişmesinden başka bir gidiş ama-
cmz yok" dedi.  

Hatayspor açklamşt 

Hatayspor Basn Sözcüsü Rahmi 
Vard, Fenerbahçe'nin ilgisini net bir 
şekilde doğrulamş ve ''Açkças 
oyuncumuzun Türkiye’de kalp, Tür-
kiye’de hizmet etmesini isteriz. Tabii 
ki burada kalmasn isteriz. Fener-
bahçe’nin almasn isteriz. Galatasa-
ray da alabilir. Ama futbolcumuzun 
aklnda böyle bir şey yok. Açk söylü-
yorum Hatayspor’da başarl olduk-
tan sonra yurt dşna gitmek 
istediğini belirtti. Yurtiçi ve yurtdşn-
dan 6-7 kulüp teklif getirdi. Kimisi 
takas önerdi, kimisi teklif. Rusya’dan 
bir kulüp var. Dinamo Kiev talip. 
Türkiye’den de Fenerbahçe açk açk 
oyuncuyu istiyor. Fenerbahçe iyi bir 
teklif yapt.'' sözlerini kullanmşt.

Boupendza ile ilgilenmiyoruz
Süper Lig'de Hatayspor formas ile frtna gibi esen Boupendza’nn ad Fenerbahçe 
ile anlrken sar lacivertli yetkililerinden “ilgilenmiyoruz” mesaj geldi

Fraport TAV Antalyaspor'a 55 yllk kulüp tarihinde ilk kez 13 maçlk yenilmezlik  
serisi yakalatan teknik direktör Ersun Yanal ve takm, 2021 ylndaki ilk yenilgisini bir 
başka Antalya ekibi Aytemiz Alanyaspor karşsnda ald. Krmz beyazl takm, Yanal  
yönetiminde ligde çktğ 21 maçta 5 galibiyet, 12 beraberlik ve 4 yenilgi elde etti

2021 YILINDA  
TEK YENILGI 

TRABZONSPOR’DA 
her geçen sezon yükse-
len performansyla alkş 

toplayan Uğurcan Çakr, Avru-
pa’nn dev kulüpleri tarafndan iz-
leniyor. Son dönemde ise en ciddi 
takip İtalyan devi Juventus tara-
fndan başlatld. Juve’nin scout 
ekibi, yeni ve gelecek vaat eden bir 
kaleci arayşnda olduğu için 24 
yaşndaki Uğurcan’ listeye dahil 
etti. Sene başndan beri sürekli 
performansn artran Uğurcan, 
Juve yetkilileri tarafndan beğenili-
yor. Serie A ekibinin mevcut kad-
rosunda efsane eldiven Gianluigi 
Buffon’un 43 yaşna gelmesi ve 
artk veda zamannn yaklaşmas, 
30 yaşn aşan Wojciech 
Szczesny’ye alternatif aranmas 
nedeniyle Uğurcan Çakr bir anda 
liste başna çkt. 

Ugurcan Çakır’a 
Juventus talip  

Süper Lig'in 30. haftasnda Hikmet Ka-
raman'la birlikte çkşa geçen Ankara-
gücü, sahasnda son haftalarn forma 

takm Göztepe'yi 3-0 gibi net bir 
skorla mağlup ederek alt sralardan 
kurtulma adna önemli bir galibiyet 

daha elde etti. Sar lacivertliler, Hikmet 
Karaman yönetiminde çktğ 3. ma-

çnda 3. galibiyeti elde etti.

KAZAN Kremlin Cup'n finalinde 
Rus Zakharov'u yenen milli tenisçi-
miz Yank Erel profesyonel kariye-

rinin ilk ITF tekler şampiyonluğunu elde etti. 
Rusya'da sert zeminde düzenlenen toplamda 
15 bin dolar ödüllü ITF turnuvas Kazan 
Kremlin Cup'ta srasyla Moldoval, Rus, 
Özbek ve yar finalde de Rus rakibini yenen 
Yank Erel, finalde 1 numaral seri baş Alexey 
Zakharov'un rakibi oldu. 20 yaşndaki temsil-
cimiz, final mücadelesinde ev sahibi ülkeden 
Alexey Zakharov karşsnda 6-3, 3-0 öndeyken 
rakibinin maçtan çekilmesi ile şampiyonluğa 
ulaşt. Kariyerinin ilk profesyonel tekler zafe-
rini Rusya'da kazanan Yank Erel yaptğ açk-
lamada, "Umarm devam gelecek. Günün 
anlam ve önemine ithafen bu şampiyonluğu, 
canla başla pandemi ile savaşan sağlk çal-
şanlarmza armağan ediyorum. 14 Mart Tp 
Bayram kutlu olsun" dedi. DHA 

Milli tenisçinin 
ilk şampiyonluğu
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FRAPORT TAV Antalyaspor'un de-
neyimli teknik direktörü, kariyeri 
boyuncu 612 maçta görev ald. 
Yanal, bu maçlarda 273 galibiyet, 
153 beraberlik ve 186 yenilgi elde 
etti. Süper Lig'de ise 502 maçta tek-
nik adam olarak görev yapan teknik 
adam 213 galibiyet, 133 beraberlik 
ve 156 yenilgi ald. Ersun Yanal, 
Samet Aybaba, Şenol Güneş, Rza 
Çalmbay, Ylmaz Vural ve Aykut 
Kocaman ile birlikte Süper Lig'de 
500 maçta görev yapan 6 teknik di-
rektörden biri konumunda. Yanal, 
Denizlispor, MKE Ankaragücü, 
Gençlerbirliği, Manisaspor, Eskişe-
hirspor, Trabzonspor, Fenerbahçe 
ve Antalyaspor olmak üzere 8 ta-
km çalştrrken, A Milli Takmn 
başnda da yer ald. Deneyimli tek-
nik direktörün kariyerinde Fener-
bahçe ile de 1 Süper Lig 
şampiyonluğu bulunuyor. DHA 

YANAL’IN  
KARİYERİ

*
S por Toto Süper Lig'in 30'uncu haf-

tasnda deplasmanda Aytemiz 
Alanyaspor'a 4-0 kaybeden Fraport 

TAV Antalyaspor'un 13 maçlk yenilmezlik 
serisi sona ererken, teknik direktör Ersun 
Yanal da 2021 ylndaki ilk yenilgisini ya-
şad. Akdeniz temsilcisi 2021 ylnda teknik 
direktör Yanal gözetiminde çktğ 14 
maçta 3 galibiyet, 10 beraberlik ve sadece 
1 yenilgi elde edip, 19 puan toplad. 

13 maçlk seri bitti 

Krmz beyazl takm 2020 ylnn son 
günlerinde sahasnda 6-0 kaybettiği Ata-
kaş Hatayspor maçnn ardndan oyna-
dğ 14 maçta 3 galibiyetin yan sra 10 
beraberlik alrken, 30'uncu haftada bir 
başka Antalya ekibi olan Aytemiz Alan-

yaspor'a deplasmanda 4-0 kaybetti. Akde-
niz ekibi 2021 ylnda Fatih Karagümrük, 
Göztepe ve Gençlerbirliği maçlarn kaza-
nrken, Galatasaray, Trabzonspor, İH 
Konyaspor, Beşiktaş, Yukatel Denizlispor, 
BTC Türk Yeni Malatyaspor, Gaziantep 
FK, Medipol Başakşehir, Fenerbahçe ve 
Kasmpaşa ile de berabere kald. Antal-
yaspor'un, ligde devam eden 13 maçlk 
yenilmezlik serisi ise bu hafta 4-0 kaybedi-
len Aytemiz Alanyaspor maçnda son 
buldu. 

Yanal'n 4'üncü yenilgisi 

Ligin 9'uncu haftasnda Fraport TAV An-
talyaspor'un başna geçen ve yakaladğ 
istikrarl performansla takmn üst sra-
lara taşayan Ersun Yanal, Alanyaspor 

maçnda bu sezonki 4'üncü yenilgisini 
elde etti. Tecrübeli teknik direktör Antal-
yaspor ile bu sezon Türkiye Kupas maç-
lar da dahil olmak üzere toplam 25 maça 
çkt. 21 lig maçnda 5 galibiyet, 12 bera-
berlik ve 4 yenilgi alan Yanal, Türkiye  
Kupas'nda oynanan 4 maçn tamamn 
kazanarak takmn yar finale çkartma 
başars yakalad. Teknik direktör Ersun 
Yanal, Süper Lig'de çalştrdğ hiçbir ta-
kmla Aytemiz Alanyaspor'a karş galip 
gelmeyi başaramad. 59 yaşndaki Yanal, 
9 kez rakip olarak karşlaştğ Aytemiz 
Alanyaspor'a karş 2 beraberlik ve 7 ye-
nilgi elde ederken hiçbir maçta galip gele-
medi. Yanal'n Süper Lig'de bulunan 
Atakaş Hatayspor'a karş da galibiyeti 
bulunmuyor.

SÜPER Lig'in 30. haftasnda son 
haftalarn formda iki takm Ankara-
gücü ile Göztepe Eryaman Sta-

d'nda karşlaşt. Hikmen Karaman ile iyi bir 
çkş yakalayan Ankaragücü, bu maç da kaza-
narak alt sralardan kurtuluş mücadelesini 
devam ettirmek istiyor. Son 5 haftada 4 galibi-
yet 1 beraberlik alarak iyi bir seri yakalayan 
Göztepe de üst sralara trmanmann peşinde...  

İlk yar 1-0 

Maçn ilk yarsna ev sahibi Ankaragücü etkili 
başlad. 14. dakikada sol kanattan ceza saha-
snn ön çizgisine kadar gelen Lobjanidze’nin 
sert şutunda kaleci İrfan Can Eğribayat, topu 
kornere tokatlad. Ankaragücü, Borven'in at-
tğ golle 1-0 öne geçti. Sol kanatta Endri Çe-
kici topla rakiplerinden syrldktan sonra ceza 
sahasna ortasn gönderdi. Börven rakibinin 
önüne geçerek kafa vuruşunu yapt ve takmn 
1-0 öne geçirdi. 37. dakikada MKE Ankara-
gücü kontra atağnda Geraldo topun yönünü 
sağdan sol kanada çevirerek pasn Lobjanid-
ze’ye aktard. Bu oyuncunun ceza sahasna 
girmeden çektiği şutta top kaleci İrfan Can 
Eğribayat’n üzerine gitti. İlk yar bu skorla 
sona erdi. 

Net skor 

Maçn 61. dakikasnda Ankaragücü Börven'in 
attğ golle durumu 2-0'a getirdi. İkinci yarda 
oyuna giren Paintsil, topla birlikte ceza saha-
sna yaklaşt. Sağ kanattan bindirme yapan 
Kitsio tek pasla Börven'e gönderdi. Börven 
penalt noktasnn hemen ilerisinden şutunu 
att ve topu filelerle buluşturdu. 
 Ankaragücü bu golden 2 dakika sonra, dakika 
63'te fark 3'e çkard. Ceza sahasnn sağ çiz-
gisinde Kitsiou, dşardaki arkadaş Endri Çe-
kici'ye yerden pasn gönderdi. Endri, gelişine 
çok sert bir şut çekti ve topu ağlara gönderdi: 
3-0. MKE Ankaragücü, rakibini 3-0 yenerek 
bu sezon ilk kez üst üste 3. galibiyetini elde 
etti. Göztepe ise 5 maç sonra sahadan  
yenilgiyle ayrld. 

Ankaragücü 
3’te 3 yaptı

LİGDE attğ 18 golle bir 
anda dikkatleri üzerine 
çeken ve şimdiden transfe-

rin gözdesi haline gelen Boupendza 
konusunda da ilginç gelişme var. 
Hatayspor cephesinden geçtiğimiz 
haftalarda yaplan ‘Boupendza’y 
Türkiye’de kalacaksa Fenerbahçe’nin 
almasn isteriz’ açklamasndan 
sonra bu transferin gündemde ol-
duğu her platformda konuşulmaya 
başlamş, taraftarlar önümüzdeki 
yln kadrosunda Boupendza’y şim-
diden görmeye başlamşt. Özellikle 
önümüzdeki Milli maç arasnda Ha-
tayspor’un yeni stadnn açlşna Fe-
nerbahçe’nin katlmas ve açlş 
maçn Hatayspor Fenerbahçe’nin 
oynayacak olmas da bu transferin 
bitmesinin bir delili olarak görülm-
üştü. 

Önemli bir golcü 

Ancak görüşünü aldğmz Fener-
bahçeli bir yetkili “Buopendza ligi-
mize renk katan önemli bir golcü. 
Ancak biz Fenerbahçe olarak bu 
oyuncuyla kesinlikle ilgilenmiyoruz. 
Ayrca telaffuz edilen 8-10 milyon 

Euro gibi bir rakamlar hiçbir futbol-
cuya vermeyi düşünmeyen bir yap-
mz var. Bu nedenle milli arada 
oynanacak stat açlş maçnn fut-
bolcu transferiyle hiçbir alakas bu-
lunmamaktadr. Hatay’a iki kulüp 
arasndaki iyi ilişkilerin ve dostluğun 
pekişmesinden başka bir gidiş ama-
cmz yok" dedi.  

Hatayspor açklamşt 

Hatayspor Basn Sözcüsü Rahmi 
Vard, Fenerbahçe'nin ilgisini net bir 
şekilde doğrulamş ve ''Açkças 
oyuncumuzun Türkiye’de kalp, Tür-
kiye’de hizmet etmesini isteriz. Tabii 
ki burada kalmasn isteriz. Fener-
bahçe’nin almasn isteriz. Galatasa-
ray da alabilir. Ama futbolcumuzun 
aklnda böyle bir şey yok. Açk söylü-
yorum Hatayspor’da başarl olduk-
tan sonra yurt dşna gitmek 
istediğini belirtti. Yurtiçi ve yurtdşn-
dan 6-7 kulüp teklif getirdi. Kimisi 
takas önerdi, kimisi teklif. Rusya’dan 
bir kulüp var. Dinamo Kiev talip. 
Türkiye’den de Fenerbahçe açk açk 
oyuncuyu istiyor. Fenerbahçe iyi bir 
teklif yapt.'' sözlerini kullanmşt.

Boupendza ile ilgilenmiyoruz
Süper Lig'de Hatayspor formas ile frtna gibi esen Boupendza’nn ad Fenerbahçe 
ile anlrken sar lacivertli yetkililerinden “ilgilenmiyoruz” mesaj geldi

Fraport TAV Antalyaspor'a 55 yllk kulüp tarihinde ilk kez 13 maçlk yenilmezlik  
serisi yakalatan teknik direktör Ersun Yanal ve takm, 2021 ylndaki ilk yenilgisini bir 
başka Antalya ekibi Aytemiz Alanyaspor karşsnda ald. Krmz beyazl takm, Yanal  
yönetiminde ligde çktğ 21 maçta 5 galibiyet, 12 beraberlik ve 4 yenilgi elde etti

2021 YILINDA  
TEK YENILGI 

TRABZONSPOR’DA 
her geçen sezon yükse-
len performansyla alkş 

toplayan Uğurcan Çakr, Avru-
pa’nn dev kulüpleri tarafndan iz-
leniyor. Son dönemde ise en ciddi 
takip İtalyan devi Juventus tara-
fndan başlatld. Juve’nin scout 
ekibi, yeni ve gelecek vaat eden bir 
kaleci arayşnda olduğu için 24 
yaşndaki Uğurcan’ listeye dahil 
etti. Sene başndan beri sürekli 
performansn artran Uğurcan, 
Juve yetkilileri tarafndan beğenili-
yor. Serie A ekibinin mevcut kad-
rosunda efsane eldiven Gianluigi 
Buffon’un 43 yaşna gelmesi ve 
artk veda zamannn yaklaşmas, 
30 yaşn aşan Wojciech 
Szczesny’ye alternatif aranmas 
nedeniyle Uğurcan Çakr bir anda 
liste başna çkt. 

Ugurcan Çakır’a 
Juventus talip  

Süper Lig'in 30. haftasnda Hikmet Ka-
raman'la birlikte çkşa geçen Ankara-
gücü, sahasnda son haftalarn forma 

takm Göztepe'yi 3-0 gibi net bir 
skorla mağlup ederek alt sralardan 
kurtulma adna önemli bir galibiyet 

daha elde etti. Sar lacivertliler, Hikmet 
Karaman yönetiminde çktğ 3. ma-

çnda 3. galibiyeti elde etti.

KAZAN Kremlin Cup'n finalinde 
Rus Zakharov'u yenen milli tenisçi-
miz Yank Erel profesyonel kariye-

rinin ilk ITF tekler şampiyonluğunu elde etti. 
Rusya'da sert zeminde düzenlenen toplamda 
15 bin dolar ödüllü ITF turnuvas Kazan 
Kremlin Cup'ta srasyla Moldoval, Rus, 
Özbek ve yar finalde de Rus rakibini yenen 
Yank Erel, finalde 1 numaral seri baş Alexey 
Zakharov'un rakibi oldu. 20 yaşndaki temsil-
cimiz, final mücadelesinde ev sahibi ülkeden 
Alexey Zakharov karşsnda 6-3, 3-0 öndeyken 
rakibinin maçtan çekilmesi ile şampiyonluğa 
ulaşt. Kariyerinin ilk profesyonel tekler zafe-
rini Rusya'da kazanan Yank Erel yaptğ açk-
lamada, "Umarm devam gelecek. Günün 
anlam ve önemine ithafen bu şampiyonluğu, 
canla başla pandemi ile savaşan sağlk çal-
şanlarmza armağan ediyorum. 14 Mart Tp 
Bayram kutlu olsun" dedi. DHA 

Milli tenisçinin 
ilk şampiyonluğu
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153 beraberlik ve 186 yenilgi elde 
etti. Süper Lig'de ise 502 maçta tek-
nik adam olarak görev yapan teknik 
adam 213 galibiyet, 133 beraberlik 
ve 156 yenilgi ald. Ersun Yanal, 
Samet Aybaba, Şenol Güneş, Rza 
Çalmbay, Ylmaz Vural ve Aykut 
Kocaman ile birlikte Süper Lig'de 
500 maçta görev yapan 6 teknik di-
rektörden biri konumunda. Yanal, 
Denizlispor, MKE Ankaragücü, 
Gençlerbirliği, Manisaspor, Eskişe-
hirspor, Trabzonspor, Fenerbahçe 
ve Antalyaspor olmak üzere 8 ta-
km çalştrrken, A Milli Takmn 
başnda da yer ald. Deneyimli tek-
nik direktörün kariyerinde Fener-
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BESIKTASBESIKTAS  
TRANSFER TRANSFER 
PESINDEPESINDE

Okay Yokuşlu 
listeye girdi

Yeni sezon yeni planlar

TRABZONSPOR’DA yeni 
sezonun kadro çalışmaları 
sürüyor. Bordo-Mavililer, 

özellikle golcü transferine odak-
lanmış durumda. Trabzonspor’un 
özellikle sezonun ilk yarısında 
önemli katkı aldığı yıldızı Paul 
Onuachu’nun durumu merak 
ediliyordu. Nijeryalı golcünün 
Bordo-Mavililer ile olan kiralık 
sözleşmesi sezon sonunda biti-
yor. Southampton’ın oyuncuyu 

çift haneli rakamlara satmak iste-
mesi nedeniyle yıldız santrforun 
takımda kalması zor gözüküyor. 

Forvet listesi kabarık
Trabzonspor’da ara transferde 
takımdan ayrılması gündeme 
gelen Umut Bozok’un bu kez 
yaz aylarında ayrılması yüksek 
ihtimal. Teknik direktör Abdullah 
Avcı’nın forvet listesi oldukça 
kabarık. Son günlerde Bordo-Ma-

vililer’in Gaziantep FK’da kiralık 
olarak forma giyen Denis Dragus 
ile ilgilendiği de belirtilmektey-
di. Yabancı kontenjanı gelecek 
sezon 12’ye düşeceği için Trab-
zonspor transferinde en iyisini al-
mayı hedefliyor. Bjelica’nın sezon 
başında Trabzonspor Yönetimi’n-
den mutlaka alınmasını istediği 
iki isim vardı; Orsic ve Petkovic... 
Bordo-Mavililer, Orsic’i 2.4 mil-
yon Euro karşılığında kadrosuna 

katarken, yaklaşık 2.5 ay Bruno 
Petkovic transferiyle uğraşılmıştı. 
O süreçte Dinamo Zagreb sürekli 
Trabzonspor tarafını bekletirken, 
Avrupa’daki ön eleme maçla-
rı nedeniyle süreci uzatmıştı. 
Karadeniz ekibi, oyuncu tarafıyla 
anlaşmasına rağmen Dinamo 
Zagreb son olarak 5 milyon Euro 
bonserviste diretince bu transfer 
gerçekleşmezken, Petkovic gün-
demden düşmüş değil...

Trabzonspor’un gözler Petkovic’deYeni sezon öncesi bir 
golcü transferi yapması 
beklenen Trabzonspor, 
hedefini belirlemiş du-
rumda. Bordo-Mavililer, 
eski teknik direktörleri 
Nenad Bjelica’nın da 
kadroya katmak istediği 
yıldız oyuncu için yeni-
den devrede

BEŞİKTAŞ’TA 20 yabancıdan 
9’u büyük olasılıkla kadroda 
tutulacak. 4 futbolcunun durumu 

sezon sonu netlik kazanacak. Rosier, 
Onana, Montero, Hasic ve Ghezzal’ın 
yanı sıra beklentilere yanıt veremeyen 
Rebic ve Worrall’la yollar ayrılacak. 
Trendyol Süper Lig’de çıktığı son 4 maçta Galatasaray, 
Gaziantep FK ve Antalyaspor’a yenilirken, Başakşe-
hir’le berabere kalarak 11 puan kaybeden Beşiktaş 
sıkıntılı günlerden geçiyor. Ligdeki üçüncülük yarışında 
Trabzonspor’un 5 puan gerisinde kalan siyah-beyazlı 
takım sezonun kalan bölümünde hem bu farkı kapatma-
nın hem de Ziraat Türkiye Kupası’nı müzesine taşıma-
nın hesaplarını yapıyor.

İşte transfer listesi
Kartal’da Başakşehir beraberliğinin ardından Teknik 
Direktör Fernando Santos’un yanı sıra yabancı oyuncu-
ların geleceği de yeniden tartışmaya açıldı. Siyah-beyazlı 
ekibin kadrosunda kiralık gönderilen isimlerle birlikte 
tam 20 yabancı futbolcu bulunuyor. Bu oyunculardan 9’u 
büyük olasılıkla kadroda tutulacak. Sözleşmeleri devam 
eden Colley, Gedson, Masuaku, Rashica, Al Musrati, 
Muçi, Chamberlain ve Amir ile yerli statüsünde oyna-
yan Bakhtiyor takımda kalacak. Aboubakar, Muleka, 
Amartey ve ara transferde takıma katılan Svensson’un 
gelecekleri şu an için net değil. Bu oyuncuların durumu 
sezon sonu belli olacak. n HABER MERKEZİ

Yollar ayrılıyor

GhezzalGhezzal
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AILE SAADETI

CIFTE BAYRAM!
TEZGAHLARDA

Fahriye Evcen, eşi Burak Özçivit ile paylaştığı romantik fotoğrafların da bulunduğu yeni bir
Instagram gönderisi ile yoğun ilgi gördü. Gönderi, yorum ve beğeni yağmuruna tutuldu
2013 yılında 'Çalıkuşu' dizisinin setinde başla-
yan ilişkilerini 2017'de evlilikle taçlandıran
Burak Özçivit (39) ve Fahriye Evcen (37), aile-
lerini genişleterek 2019'da ilk çocukları Karan'ı,
Ocak 2023'te ise ikinci oğulları Kerem'i kucak-
larına almıştı. Ünlü çift, sadece oyunculuk kari-
yerleriyle değil, özel hayatlarıyla da magazin
gündeminde sürekli yer alıyor. Her adımları
olay olan Özçivit ve Evcen'in sosyal medya he-
sapları da büyük ilgi görüyor. Özçivit Ailesi,
güzel bir hava bulduklarında ormanda yürüyüş
yapmaktan keyif alıyor. Fahriye Evcen, 13,7
milyon takipçisi bulunan Instagram hesabını
aktif bir şekilde kullanıyor ve doğayla iç içe
olan son paylaşımıyla da dikkat çekti. Güzel
oyuncu, son olarak rol aldığı 'Alparslan: Büyük
Selçuklu' dizisinde eşi Burak Özçivit ve beş ya-
şındaki oğlu Karan Özçivit ile birlikte çektirdiği
pozları paylaştı. Fahriye Evcen'in bu paylaşımı,

kısa sürede yaklaşık 200 bin beğeni ve birçok
yorum aldı. HABER MERKEZİ

R amazan bayramına sayılı günler
kala balıkçılarda istavrit ve Türk
somonu bereketi yaşanıyor. Fiyat-

ların dibe inmesi vatandaşlarında yüzünü
güldürdü. Türkiye Deniz Canlıları Müzesi
Balıkçı Kenan Tesisleri’nde satışa sunulan
istavrit ve Türk somonu büyük ilgi gördü.

Fiyatlar dibe vurdu

Denizlerde bolluk var diyen Türkiye Deniz Can-
lıları Müzesi kurucusu Balıkçı Kenan Balcı,
“250 liraya sattığımız iri ve çok lezzetli istavrit

balığı bugün 50 liraya düştü. Yine 300 lira-
dan satılan Karadeniz’in incisi somon balığı
120 liraya düştü. Bir kilo fiyatına üç kilo.
Herkes alsın. Bayram dolayısıyla da açığız.

Bu bayram müşterilerimiz ile bayramla-
şacağız. Bayram boyunca bu fiyattan va-
tandaşlarımıza sunacağız. Ayrıca
palamut 150, hamsinin fiyatı da 100 lira-
dan tezgahlarda ki yerini alıyor” dedi.

Lüfer yavrusu gibi 

Halkımız her zaman ucuz olan balığı tercih etsin

vurgusunu yapan Balıkçı Kenan Balcı, “Ucuz
olan balık bol çıkmıştır. Akın yapmıştır. O yüz-
den ucuzlamıştır. Halkımızın gözü aydın fiyatlar
yarı yarıya indi. İstavritler lüfer yavrusu gibi.
Lezzeti bol. Faydası çok. Müşterilerimizin ilgi-
sinden de oldukça memnunuz. 100 kilo yerine
artık ton satıyoruz. Vatandaşlarımız dolapları
doldursun” ifadesini kullandı.

BARIŞ 
KIŞ

HABEr

Sıcak havalar balıklara yaradı. Tezgahlar istavrit ve Türk somonuyla doldu. Balıkçıların çifte bayram
yaptıklarını belirten Türkiye Deniz Canlıları Müzesi kurucusu Balıkçı Kenan Balcı, “İstavrit ve Türk somonu
bayramı var. İstavritin kilosu 50 liraya düştü. Türk somonu ise 300 liradan 120 liraya satılıyor” dedi.

NEFEs ALMADAN çALIşAcAğIZ
Esenler Belediye Başkanı Mehmet Tevfik Göksu, Ramazan Bayramı münasebetiyle 
düzenlenen programda belediye personeliyle bir araya geldi. Mesai arkadaşlarıyla 
bayramlaşan Göksu, yeni dönemde Esenler için nefes almadan çalışacaklarını kaydetti
Esenler Belediye Başkanı Mehmet Tevfik
Göksu, Ramazan Bayramı münasebetiyle
belediye personeli ile bayramlaştı. Bele-
diye Başkanlığı Hizmet Binası’nda dü-
zenlenen bayramlaşma törenine, belediye
başkan yardımcıları ve birim müdürleri
de katıldı. 31 Mart yerel seçimlerinde
Esenler’in elde ettiği zafer hakkında ko-
nuşan Esenler Belediye Başkanı M. Tevfik
Göksu,  “5 yıl boyunca nefes almadan
çalışacağız. Büyük bir maratona başlaya-
cağız. Her insan bizim için kutsaldır. Biz
yaratılanı yaratandan ötürü severiz.

Esenlerimizin mutluluğu ve huzuru için
çalışmaya, koşturmaya devam edeceğiz.
Esenler’deki başarıda her birinizin payı
var. Emek veren ve gayret eden kardeşle-
rime çok teşekkür ediyorum. Aslında be-
lediyeciler için tatil yoktur. Çünkü bizler
hizmet erleri olarak sağlık, temizlik, gü-
venlik ve idari alanlarda halkımızın her
an yanında olmak durumundayız. Her
birinizin ve ailelerinin bayramını tebrik
ediyor, sağlık ve huzurla geçirmenizi 
temenni ediyorum” dedi. 
HABER MERKEZİ

Büyük, küçük herkes balık yesin tavsiye-
sinde bulunan yarım asırlık balıkçı Kenan
Balcı, “Balık içinde katkı maddesi olmayan
tek besin kaynağı. Çocuklarımıza, yaşlıları-
mıza mutlaka balık tavsiye ediyorum. Çünkü,
balık çocukların gelişimine katkı sağlıyor.
Yaşlıların kan dolaşımını hızlandırıyor. Anne
sütünden sonra yıpranan dokuları onaran
tek besin kaynağı balık. Bir gün tava, bi gün
ızgara, bir gün fırında. Haftada en az 2 kez
mutlaka balık yiyelim” diye konuştu.

HAFTADA EN AZ İKİ 
KEZ BALIK YİYELİM
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